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Rokom etašice Juteksta Ž a lec  so uspešno prestale evropski krst. V  dveh srečanjih  - obe so  
odigrale v dvorani osnovne šole v Ž a lcu  - so prepričljivo  prem agale M accab i Kiriat iz  Ho- 
Iona (Izrael) in se tako uvrstile v drugo kolo pokala pokalnih zm agovalk. Na slik i: Roko
m etašice Juteksa Ž a lec p o  uspešnem  drugem  srečan ju , ko so prem agale M accabi z  rezu l
tatom 3 1 :1 5 .

Več o tem  velikem uspehu žalskih rokom etašic pišem o na špo rtn i strani.
TO N E TAVČAR

M l a d o  v i n o ,  n o v i  p o s l a n c i
Počasi s e  m uhasto prestopno leto bliža h koncu, a nam vsa j v  zadnjih dneh poklanja  

nekaj več sonca. Narava s i je  nadela oblačila v rjavih tonih, za  po seb n e  m odne dodatke 
pa so  letos poskrbeli živobarvni plakati političnih strank in kandidatov za  volitve v 
državni zbor. Obrazi na plakatih, s  katerimi je  prelepljen dobršen del doline, vabijo, da 
na martinovo nedeljo  odidem o na volišča in na volilnih lističih obkrožim o to in to 
številko, stranko in ime kandidata.

Da s e  boste  laže odločili, kateri kandidat j e  najbliže vašim interesom  in željam, sm o  
njim in volitvam namenili več  časopisnih strani novem brske številke Savinjčana, ki je  
pred vami. Č e  pa vas politika ne zanima, b o ste  našli dovolj drugih tem, predvsem  pa 
zapisov o vseh pom em bnejših dogodkih v zadnjem  m esecu  dni.

Vinogradi so  opusteli, v zidanicah in kleteh s e  m ošt sprem inja v mlado vino. Posku
ša jte ga zmerno, n e  jezite  s e  zaradi politike, v  miru preberite Savinjčana.
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PROIZVODNJA CISTERN ZA VINO 
iz nerjaveče pločevine.

Se priporočamo!

I j a o r a č i m a l m š i v o
La ik o va  vas 212, P R E B O L D  

fa k s : 063 701-953, te l.: 701-316 
računovo dska  enota Ž a lec, te l.: 715-860
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Trgovina in storitve 
Talne obloge

V NASI PRODAJALNI VAM PONUJAMO:
- prek 200 vrst talnih oblog za dom in poslovne prostore,
- tekače, preproge, dekorativno blago, pliš, pluto, skaj, 

predpražnike, namizne prte, moltopren
- material za polaganje talnih oblog t ( j f j
- tapeciranje sedežnih garnitur in stolov/\ .1 -io f : ,
-  zavese standardnih mer in zavese po 'H t ( ) (■ ,. 1 V

m o
posebnem naročilu z raznim okrasnim blagom 

- lesene in medeninaste karnise vseh dimenzij 
z vso dodatno opremo: obročki, ščipalke, žabice PVC 
N a željo kupcev talne obloge tudi zarobimo, dostavimo 

na dom in položimo.

Pločnik na Gom ilskem
Pri Domu krajanov na Gomilskem je bila v nedeljo dopoldne 

priložnostna slovesnost. Odprli so namreč 950 metrov dolg ploč
nik od G rajske vasi do Doma krajanov (prvi pločnik v tej kra
jevni skupnosti), 550 metrov obnovljenega vodovoda na odse
ku Košenina - Rezana in 1100 metrov razširjene ceste.

Zaradi slabega vremena vsa de- seka, obnovili 26 priključkov, dva 
la do nedelje še niso bila zaključe- nadzemna in nov podzemni hi- 
na, zato se v teh dneh nadaljujejo, drant. Položili so vode za javno raz- 
Nov pločnik omogoča bistveno svetljavo in kabelsko televizijo, 
večjo varnost pešcev, od 3 do 5 me- Sredstva za te investicije, katerih 
trov širša cesta pa varnejše sreče- končna vrednost še ni znana, so pri- 
vanje vozil. Ker je polovica vodo- spevali Občina Žalec, izvajalec 
voda pod cesto, so se hkrati z ob- gradnje avtoceste Callisto Tirenna 
novo ceste lotili tudi obnove vodo- Scavi in Ingrad Celje, oba del sred- 
voda. Položili so cevi večjega pre- štev tudi v materialu. K. R., foto: T. T.
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V Caf 16
Žalec,

Savinjska cesta 87 
tel.: 714-285 

715-140
Pražarna in kavni butik!

Nagradna igra za 
nakup

nad 1 0 0 0  SIT!
Nagrade 3 kg, 2 kg in 1 kg 

kave Tropic.
Nagrajence bomo objavili 

v Savinjčanu.
Nagrajenci šestega kroga žrebanja:
1 nagrada: Ivanka Strnad, Ul. talcev 5,

Žalec
2 nagrada: Milan Veronek, Dobriša

vas 1, Petrovče
3. nagrada: Majda Petrovski, Gotovlje 

59/a, Žalec

KID RIČEV A  36, C E L J E  
T E L : 063/411-336, 411-298 

AGRIN A Ž A L E C  711-253
( S E R V IS : 0 6 3 / 3 3 - 4 9 5  )

U s p e h e  d e lim o  
z  v a m i

POLO (airbag, 3. zavor. luc) 17.990 DEM 
POLO LIM. (airbag, 3. zavor. luc) 21902 DEM 
GOLF RABBIT SERVO 22.981 DEM

V W  PASSAT  
IZ R E D N O  U G O D N O

A u d i

Prednost je  
v tehniki

A 3  o d  3 3 .6 9 7  D E M

POSEBNA PONUDBA:
• A4 AVANT
• A6

• A4 OD 39.996 DEM



P o b u d e  in  v p r a š a n j a  s v e t n i k o v
- Tone A jd ič je postavil vprašanje glede tako imenovane stare 
kovačije v Preboldu.

Hišo želi družina Felicijan obnoviti, vendar dovoljenja za to 
ne dobi, ker je na tem mestu po zazidalnem načrtu predvidena 
nova avtobusna postaja. Felicijanovi želijo gradbeno dovoljenje, 
ki bi bilo sicer v nasprotju z zazidalnim načrtom, ali pa odkup 
hiše. Slavko Šketa je pojasnil, da je kakršna koli rešitev povezana 
z velikimi finančnimi obveznostmi občine. Tudi če družini priskr
bijo drugo stanovanje, morajo izpraznjeno hišo obnoviti. Ena od 
rešitev pa bi bila odprodaja hiše zainteresiranemu lastniku, ki bi 
v hiši v skladu z zahtevami spomeniškega varstva (gabariti mora
jo ostati enaki) uredil lokale, v njej pa bi bila tudi avtobusna po
staja.

Ta problem bodo obravnavali na naslednji seji, so se odločili 
svetniki.

Na vprašanje Andreja Šporina glede kupnin in pogodb o pro
daji Novega kloštra in Arnovskega gozda je župan Milan Dobnik 
odgovoril, da kupnina za Novi klošter še ni bila poravnana in da 
je s tem res kršena podpisana kupoprodajna pogodba. Pogodbe 
občina še ni prekinila, ker odvetnik kupca pravi, da bo kupnina 
poravnana, pa tudi drugega kupca ni. Res pa se je nekdo prav 
pred dnevi zanimal za možnost nakupa Novega kloštra za dom 
starejših. Za Arnovski gozd pa se kupnina plačuje postopoma 
v skladu s pogodbo in je tretjina zneska že poravnana.

Franc Žolnir je županu postavil vprašanje, ali res vsa poraba 
s postavke »promocija« (o njej odloča župan) sodi v to postakvo. 
Meni namreč, da na primer sredstva za obnovo najstarejšega zvo
na v Stopniku ne sodijo med promocijo, ampak v postavko varo
vanja naravne in kulturne dediščine, pomoč uspešnim študen
tom ob potovanjih v tujino pa v postavko izobraževanja. Zato je 
menil, da mora biti v proračunu za naslednje leto tudi postavko 
promocije že natančno določena ob sprejemanju proračuna.

Franc Sušnik je v imenu krajevne skupnosti Vransko predla
gal pobudo, da se takoj sproži razveljavitev zazidalnega načrta 
stanovanjske soseske Vransko I in zazidalnega načrta Vransko - 
center. Razveljavljena načrta naj bi nadomestili prostorsko-ure- 
ditveni pogoji PUP-4.

Oba zazidalna načrta sta stara več kot dvajset let in prvi med 
drugim predvideva gradnjo blokovskega naselja na Vranskem. 
O b takšnih zazidalnih načrtih je zaenkrat onemogočena tudi pre
nova in posodobitev nekdanjega hotela Slovan. Svetniki so skle
nili, da naj omenjeno pobudo obravnava odbor za okolje in pro
stor.

Vinko D rča je na zadnji seji v imenu občinskega odbora SKD 
predstavil dve pobudi. Po prvi naj bi se občinske strokovne služ
be takoj lotile projekta izoblikovanja treh ali več tipov značilnih 
savinjskih kmetij oziroma savinjskih kmečkih hiš.

To bi bilo v skladu s strategijo slovenskega kmetijstva in stra
tegijo prostorske ureditve države Slovenije, katerih poudarek je 
na oblikovanju-urejene in turistično zanimive dežele. Te hiše naj 
bi bile značilne za Savinjsko dolino in bi kasneje služile kot de
javnost ali dodaten vir zaslužka. Na to se navezuje druga pobu
da, po kateri bi občina vsem, ki bi obnavljali stare kmečke hiše 
v skladu s tem projektom oziroma v starem slogu gradnje, v so
delovanju z bankami dodelila ugodne kredite z nizko obrestno 
mero in dolgoročnim vračilom. Tako naj bi po mnenju SKD po
magali ljudem pri reševanju prostorskih oziroma stanovanjskih 
stisk in hkrati naredili to dolino spet »Savinjsko«. Tudi ti dve po
budi bo po sklepu svetnikov obravnaval odbor za okolje in pro
stor.

Uradne ure ima tudi predsednik sveta
Občanom bo predsednik občinskega sveta Franc Žolnir od

slej dosegljiv tudi na sedežu občine v Žalcu. V  pisarni sekretar
ke občinskega sveta v prvem nadstropju prizidka bo imel ura
dne ure za občane vsako sredo od 14. do 16. ure.

Za svetnike, župana in občinske strokovne službe pa bo do
segljiv vsak ponedeljek in petek od 9. do 11. ure. Z  uvedbo ura
dnih ur na sedežu občine želi Franc Žolnir doseči boljši pregled 
nad izvajanjem sklepov občinskega sveta, pa tudi boljšo pripra
vo gradiva za seje, je povedal svetnikom na zadnji seji sveta.

K. R.

N O V E  TE L E F O N S K E  ŠTEVILK E  
V  U P R A V N I E N O T I Ž A L E C

Preobrem enjenost d o sedan je  te lefo nske  cen tra le  v 
poslovni stavbi S av in jske  če te  5, Ž a le c , je povzro čala  
negodovan je  m arsikatere  stranke, ki je že le la  pridobiti 
inform acije  o zadevah , ki jih je  že le la  urediti z občinsko  
ali državno upravo, ki posluje v tej stavbi.

Že ob preselitvi inšpekcijskih služb v zgradbo Juteks-a 
v Žalcu, so dobile te svojo klicno številko 063/716-949.

Upravni enoti Ž a le c  je uspelo  pri Serv isu  skupnih  
s lu žb  V lad e Republike Sloven ije  zagotoviti nakup štirih 
novih te lefonskih  številk, ki jih je možno uporabljati od 
18. 10. 1996 dalje:

-  o d d e le k  za km etijstvo in
d en a cio n a liza cijo : 063/715-935

-  o d d e le k  za oko lje  in p ro sto r: 063/715-936
-  o d d e le k  za g o sp o d a rsk e  in n e g o sp o d a rsk e

d e ja vn osti ter prom et in z v e z e : 063/715-937
-  o d d e lek  za upravne notranje za d e v e : 063/715-938

Seveda pa je še vedno vse delavce Upravne enote 
Žalec možno dobiti prek hišne centrale na številko 
(063/715-313.

17 seja občinskega sveta

O  lanskem  in letošnjem proračunu
Napovedan za 200 milijonov tolarjev nižji rebalans proračuna

Svetniki občine Žalec so v četrtek , 17. oktobra, najprej 
končali 16. redno sejo. Poslušali so odgovore na vpraša
n ja , ki so jih županu in občinskim  strokovnim službam  
zastavili na prejšnji seji. S led ila je 17 redna seja, ki je  
b ila  skoraj v celoti posvečena lanskem u in letošnjem u ob
činskem u proračunu.

Tokrat so na dnevni red na 
predlog župana dodatno uvrstili 
dve premoženjsko-pravni zadevi. 
Glede prostorov društev upoko
jencev (bifeja in pisarni v Žalcu in 
Petrovčah) so sprejeli stališče ozi
roma sklep, po katerem Zavodu 
za pokojninsko in invalidsko za
varovanje Slovenije predlagajo, 
naj odstopi od uveljavljanja last
ništva nad temi prostori in jih pre
pusti v last društvoma Petrovče in 
Žalec. Niso pa glasovali za pred
log spremembe porabe sredstev 
kupnin od prodaje stanovanj. 14 
milijonov teh sredstev naj bi na
mreč namenili za posojila za na
kup in obnovo stanovanj, vendar 
pa pravilnik o dodelitvi posojil še 
ni sprejet. Ob tem je tudi kupnin 
manj, kot je bilo predvideno ob 
začetku leta. Po predlogu uprav
nega odbora stanovanjskega skla
da naj bi se vsa sredstva nameni
la za nakup stanovanj. Svetniki so 
sklepanje o tem preložili na na
slednjo sejo.

Prav tako so na naslednjo sejo 
preložili odločanje o prenosu last

ništva osnovnih sredstev, drobne
ga inventarja in avtomobila R 4 
z občine na upravno enoto. Dr
žava na odkup ne pristane, zara
di neurejenega lastništva pa avta 
upravna enota ne more registrira
ti. Občina je kot formalni lastnik 
opreme še vedno odgovorna za 
vse morebitne stroške v zvezi 
z njeno uporabo. Svetniki želijo 
pred odločanjem o tem stališče 
sosveta pri upravi enoti, v kateri 
sta tudi načelnik in župan.

V zvezi z zaključnim računom 
proračuna za leto 1995 je bilo naj
več razprave o pristojnosti in de
lu nadzornega odbora. V  svojem 
poročilu nadzorni odbor pri pre
gledu lanskega proračuna po me
todi vzorcev ni ugotovil kakšnih 
nepravilnosti. Po njegovem mne
nju pa župan in vodja oddelka za 
okolje in prostor nista bila upra
vičena do izplačila nekoriščene- 
ga letnega dopusta. Župan je po
jasnil, da je vztrajal na izplačilu 
neizkoriščenega letnega dopusta 
za vodjo oddelka, ki ni funkci
onar, saj bi več dni njegove od

sotnosti otežilo delo oddelka. Ker 
je pozneje iz primera celjskega 
župana izvedel, da si človek z vo
ljeno funkcijo dopusta ne sme iz
plačati, bo sebi izplačan letni do
pust vrnil v proračun do konca te
ga leta.

Sicer pa so svetniki sprejeli tu
di okvirni program za delo nad
zornega odbora do konca tega le
ta. Člani nadzornega odbora bo
do pregledali porabo proračun
skih sredstev po posameznih pod
ročjih po modelu vzorca, porabo 
10 milijonov tolarjev, ki jih je MS 
Žalec prejela za sanacijo deponi
je na Ložnici, in porabo v nekate
rih krajevnih skupnostih. Pregle
dane krajevne skupnosti bodo do
ločili z žrebanjem.

Na zadnji seji so svetniki obrav
navali tudi porabo letošnjega pro

računa do 30. septembra. Prihod
ki in odhodki so prikazani tudi po 
krajevnih skupnostih. Na zahtevo 
Franca Sušnika bo po krajevnih 
skupnostih prikazana tudi poraba 
sredstev nadomestila za spre
membo namembnosti kmetijskih 
zemljišč zaradi avtoceste. Lojze 
Posedel je svetnike ponovno se
znanil s primanjkljajem na strani 
prihodkov, zaradi česar je vse od 
poletja omejevana poraba. Naj
bolj občutno bo pomanjkanje de
narja na področju okolja in pro
stora, medtem ko je pri investici
jah s področja družbenih dejavo- 
sti prišlo tudi do prekoračitev 
predvidene porabe. Vendar so 
morale krajevne skupnosti, v ka
terih potekajo te investicije, spre
jeti sklepe, da se prekoračeni zne
ski vključijo v porabo za nasled
nje leto. Svetniki so od župana po
novno zahtevali, da vse javne raz
pise obravnava tudi s strani občin
skega sveta imenovana razpisana 
komisija, čeprav je za izvajanje 
proračuna formalno res odgovo
ren župan.

K. R.

V nedeljo na volišča______________________
Pod tem naslovom je bila na 2. strani 10. številke Savinjčana 

objavljena vest o volilnih komisijah za 4. in 5. volilni okraj 5. vo
lilne enote. V prispevku pa je bil objavljen napačen podatek o 
sestavi in vodstvu obeh okrajnih komisij.

Predsednik okrajne volilne komisije 4. volilnega okraja 5. vo
lilne enote s sedežem v Žalcu je namreč še vedno sodnik okrož
nega sodišča v Celju Milan Bratušek. Za predsednico okrajne vo
lilne komisije 5. volilnega okraja iste volilne enote, katere sedež 
je prav tako v Žalcu, pa je bila namesto notarja Srečka Gabrila 
imenovana Jana Naglič Jug, sodnica okrajnega sodišča v Žalcu.

Za napako se opravičujemo.

P r o r a č u n  p o  k r a j e v n i h  s k u
Svetniki bodo naslednji četrtek razpravlja li o rebalansu  
letošnjega proračuna, pripravljena pa so tudi že izho d i
šča  za pripravo proračuna za leto 1997. O  tem v pogovo
ru z  vodjem oddelka za finance občine Ž a lec  Lojzetom  
Posedelom.

Zakaj je  v letošnjem prora
čunu prišlo do tako velikega p r i
manjkljaja prihodkov in ali te
ga ni bilo mogoče predvideti že  
ob pripravi proračuna?

Lojze Posedel: »Pri sestavljanju 
proračuna za leto 1996 so bili do
ločeni viri res nezanesljivi. Pred
vsem 150 milijonov tolarjev odško
dnine za spremembo namembno
sti kmetijskih zemljišč za traso av
toceste Vransko —  Blagovica, in 
to zato, ker je krajevna skupnost 
Vransko ves čas zahtevala ta de
nar zase in ker je bil pod vpraša
jem zakon o kmetijskih zemljiščih, 
ki ga je državni zbor sprejel šele 
prejšnji mesec. Vprašljivih je bilo 
tudi 56,5 milijona takse za obre
menjevanje okolja z odpadki. Ker 
so ta manjkajoča sredstva namen
ska in se porabljajo za varstvo 
okolja in urejanje prostora, je bila 
poraba proračunskega denarja na 
tem področju omejevana že od le
tošnje pomladi.

Julija letos pa je ministrstvo za 
finance izdalo merila za zagotov
ljeno porabo občin, pri čemer je 
občini Žalec znižala zagotovljeno 
porabo za 150 milijonov. Merila so 
spet znižana predvsem na področ
ju varstva okolja, kjer je bilo odo
brenih samo 70 odstotkov potreb
nih sredstev. Skupaj je torej letos 
izpadlo 350 milijonov tolarjev pri
hodka.«

Boste pripravili za toliko n i
ž j i  rebalans proračuna ?

Lojze Posedel: »Ne, ker je iz 
nekaterih virov priteklo več 
denarja, kot je bilo predvideno 
v proračunu, na primer taksa za 
obremenjevanje vode. Ni pa prav 
tako predvidenega dohodka od 
premoženja oziroma od prodaje 
Novega kloštra.«

Kljub omejevanju proračun
ske porabe pa je  prišlo pri ne
katerih postavkah do prekora
čitev. Pri katerih?

Lojze Posedel: »Prekoračitve so 
bile predvsem na področju druž
benih dejavnosti, ki zavzema več 
kot polovico proračuna. Za šole,

vrtce in kulturo že vsa leta 
namenjamo v proračunu več de
narja, kot zahtevajo merila za za
gotovljeno porabo. Letos pa je pri
šlo še do nujno potrebnih investi
cij na teh področjih: sanacija stre
he kulturnega doma v Žalcu, ob
nova kulturnega doma Svobode 
v Grižah, obnova šole na Vran
skem in razširitev telovadnice na 
Polzeli. Te investicije so bile sicer 
načrtovene, vendar so bili stroški 
del višji od predvidenih. Tako je 
prišlo do prekoračitev, vendar pa 
je del prekoračitev prenešen v na
slednje leto in ne bo vplival na pro
račun leta 1996. Rebalans proraču
na je bilo zato mogoče izdelati in 
bo proračun kljub nižjim virom 
lahko izpeljan. Ne bo pa realizira
nih precej postavk s področja var
stva okolja in urejanja prostora. Se 
pa tudi na tem področju nadalju
jejo vsi tisti projekti, za katere lah
ko občina kandidira na državnih 
razpisih za sofinanciranje.«

V tem času že  pripravljate  
osnutek proračuna za naslednje 
leto. Kako bo s prihodki v na
slednjem letu?

Lojze Posedel: »V skladu z ro
kovnikom, ki ga je sprejel občin
ski svet, so bila pripravljena izho
dišča za pripravo proračuna za le
to 1997 V njih je prikazano, koli
ko zagotovljene porabe in drugih 
virov pride v proračun na posame

zno krajevno skupnost. Sestanki 
s krajevnimi skupnostmi v zvezi 
s pripravo proračuna so bili letos 
organizirani tako, da so bile sku
paj tiste krajevne skupnosti, ki jih 
povezuje skupna šola. Do sedaj so 
krajevne skupnosti namreč obrav
navale le probleme komunalne 
narave, niso pa se zavedale proble
mov šole, vrtca, kulture. Zato je bil 
stalno pritisk samo na komunalni 
del. Zdaj smo se pogovarjali o pro
blemih z vseh področij proračun
ske porabe.

Na te sestanke so bili vabljeni 
predstavniki krajevnih skupnosti in 
svetniki. Povsod so se jih udeležili, 
razen sestanka krajevnih skupno
sti Ponikve, Gotovlje, Vrbje, Žalec, 
na katerem so bili vsi štirje predse
dniki krajevnih skupnosti, tudi ne
kateri člani sveta, od osmih svetni
kov pa samo gospod Rozman iz 
Gotovelj. Vprašanje je, kako bodo 
ti svetniki lahko razpravljali o pro
računu, če niso seznanjeni s pro
blemi v krajevni skupnosti. To po
meni, da bodo svetniki politično 
prerazporejali proračunski denar.«

Pa bo m ogoče spre jeti na
slednji proračun še v tem letu 
ozirom a takoj naslednje leto? 
Koliko bo predvidoma vreden?

G O R O P E V S E K
knjigovodske storitve, d.o.o., 

Prekopa 37a, 3305 VRANSKO

STROKOVNO IN AŽURNO 
OPRAVLJA KNJIGOVODSKE 

m  DRUGE STORITVE 
ZA D. O. O. » I SAMOSTOJNE 

OBRTNIKE.

Lojze Posedel: »Osnutek je že 
pripravljen, odbori so ga obravna
vali, naslednji četrtek bo na seji 
občinskega sveta. Proračun bo ni
žji kot letos. Ne bo več denarja za 
spremembo namembnosti kmetij
skih zemljišč zaradi avtoceste. 
V aprilu poteče tudi odlok o in
vesticijskem tolarju in če svetniki 
veljavnost odloka ne bodo podalj
šali, lahko računamo še na izpad 
približno 50 milijonov tolarjev. 
Lahko se zgodi, da ne bodo pove
čali točke za izračun nadomestila 
za stavbno zem ljišče, ker po 
njihovem mnenju ne bi smeli ob
remenjevati krajev in ljudi. Pome
ni, da lahko z gotovostjo računa
mo predvsem na sredstva zago
tovljene porabe, ki pa jo ministrst
va odmerijo po merilih, ki pome
nijo zgolj preživetje.«

Po najbolj pesimističnih napo
vedih bo proračun »težak«... ?

Lojze Posedel: »Pri pripravi os
nutka smo finančna sredstva pro
računa za leto 1997 ocenili na 
1.784.753 SIT. Po bolj pesimistič
nih napovedih pa bo proračun, te
žak' približno milijardo tolarjev in 
pol.« K- R-

Savinjčan

Časopis Savin jčan  izdaja 
Č Z P  S a v in js k i o bčan , 
d.o.o., Žalec, Šlandrov trg 23 
Telefon in faks: 711-433, 
715-200
Odgovorni urednik:
Janez Kroflič
Novinarka: Ksenija Rozman 
Lektorica: Mojca Nahtigal 
Tajništvo: Marija Cilenšek 
Naklada: 13.765 izvodov 
Tisk: D. R Delo,
Tisk časopisov in revij-d.d. 
Ljubljana, Dunajska 5.

Po sklepu RK za 
informiranje št. 23-91 
je Savinjčan oproščen TPD.



Savinjčan

Protestna zapora gradbišča avtoceste

Predsednik vlade Janez Drnovšek je  prerezal trak na avtocesti v A r ji vasi.

Cesta smrti postaja cesta življenja
V petek, 25. oktobra je  predsednik vlade dr. Janez Drnovšek odprl avtocestni odsek Arja  
vas-H oče. Predsednik Darsa Jože Brodnik je dejal, da bo Slovenika, ki je doslej bila cesta 
smrti to odslej cesta življen ja. Dela na vseh 47 kilom etrih dodatnih dveh pasov so veljala  
14 m ilijard tolarjev.

»Cesta smrti postaja cesta življenja,« je na slovesnosti odprtja avtoceste dejal predsednik upra
ve DARS-a Jože Brodnik. Prisotne je prosil, naj se spomnijo vseh žrtev ceste, ki bi morala biti 
dograjena pred dvajsetimi leti. Izgradnja tega odseka avtocestnega križa je tekla na vrhunski ravni 
in se lahko enakovredno kosa z drugimi svetovnimi projekti. Pohvalo si zaslužijo vsi, ki so sode
lovali in želim, da bi bilo tako tudi v prihodnje.

»Avtocestni projekt v Sloveniji spada med največje svetovne projekte v gradnji. Prav na tej 
cesti je bil dosežen konsenz med politiko, stroko in javnostjo. Z  njo se Štajerska približuje osred
nji Sloveniji. Izgradnjo te ceste lahko primerjamo z graditvijo južne železnice pred 150 leti. Slove
nija je zahvaljujoč programu avtocest v gospodarskem zagonu. Izrekam priznanje Darsu in zlasti 
ministrstvu za promet ter vsem izvajalcem,« je na slovesnosti dejal predsednik vlade Janez Dr
novšek. . „

Pred trem i tedni so se v Ljubljani sestali oškodovanci 
zaradi gradnje avtoceste s predstavniki ministrstva za  pro
met in m inistrstva za okolje ter z  državno tožilko. Ker so 
bile na tem sestanku zavrnjene vse njihove zahteve v zve
zi z odškodninami, so se odločili za  protestno zaporo grad
bišča v Ločici ob Savinji, ki je bila v torek, 22. oktobra.

Gradbišče so zaprli ob 8. uri, ta
ko da so preprečili tovornjakom 
dovoz na gradbišče nadvoza pri 
Šempetru, o čemer so obvestili vse 
pristojne. Dopoldne jih je obiskal 
Vane Gošnik in zagotovil podpo
ro stranke zelenih njihovim zahte
vam. Z občine Žalec ni bilo niko
gar, pričakovali so župana Milana 
Dobnika in predsednika uprave 
Darsa Jožeta Brodnika. Nekaj pred
12. uro je prišel na mesto zapore 
vodja projekta tega avtocestnega 
odseka Vili Ževarlan z vodjo prav

ne službe pri Družbi za državne 
ceste Igorjem Smoličem.

Povedal je, da Dars pristaja na 
poravnavo materialne škode, ki so 
jo cenilci ene in druge strani že us
kladili. Usklajene zapisnike o ško
di so podpisali istega dne na Vran
skem, škoda pa naj bi bila izpla
čana v treh tednih po podpisu po
godb z vsakim oškodovancem. 
Dars bo povrnil tudi dejanske stro
ške uveljavljanja teh zahtevkov. Za 
izplačilo odškodnin zaradi zmanj
šanja vrednosti objektov in ome

jevanja poslovne dejavnosti pa še 
vedno trdijo, da pravne osnove ni 
in da naj to oškodovanci po splo
šni zakonodaji o obligacijskih raz
merjih iztožijo od države prek so
dišča. Toda oškodovanci ne želijo 
na sodišče, tudi zaradi visokih so
dnih stroškov. Zahtevajo, da jih 
Dars ne enači z ljudmi, ki so si do
move gradili ob že obstoječih ma
gistralnih in drugih cestah.

Nazadnje so se sporazumeli, da 
bo Dars pristojna ministrstva ob
vestil o zahtevah oškodovancev in 
še enkrat skušal organizirati sesta
nek na najvišji ravni. Če se vlada 
oziroma ministra za okolje in pro
met v desetih dneh ne bi sestala 
z oškodovanci, bi ti protestno za
poro gradbišča ponovili 5. novem
bra. K. R.

Priključek v Ločici odprt____________
V torek, 8. oktobra, sta žalski župan Milan Dobnik in predsednik Darsa Jože Brodnik 
za promet odprla odsek regionalne ceste prek bodoče avtoceste v Ločici pri Polzeli. Ta 
odsek bo sestavni del bodočega avtocestnega priključka Šempeter, ki bo oblikovan kot 
kom binacija »diamanta« na južn i strani avtoceste in polovične deteljice na severni 
strani avtoceste. 600 metrov dolg priključek je bil kljub neugodnim vrem enskim raz
meram končan še pred rokom.

»Zavedamo se, da so bila dela za prebivalce Ločice moteča, zato bomo do krajanov korektni 
in bomo prisluhnili njihovim zahtevam. Ko bomo imeli podatke o obojestranskih cenitvah, se 
bomo pogovorili o odškodnini«, je med drugim dejal Jože Brodnik.

»Z velikim zadovoljstvom odpiramo prvi objekt bodoče avtoceste v Savinjski dolini. Ko bo 
naslednje leto zgrajen odsek Arja vas-Vransko, bo izpolnjena pomembna naloga, ki smo si jo 
zadali v občini. Medtem pa bomo morali rešiti še pomembne težave v Šempetru, obnoviti za
radi gradnje avtoceste poškodovane ceste, prizadeti krajani pa morajo dobiti ustrezno odško
dnino,« je v pozdravnem govoru dejal Milan Dobnik. J. K.

Otroci in promet

Prem alo pločnikov in hitrostnih ovir
Tudi letos so se ob zak ljučku  tedna otroka in tedna pro

metne varnosti učenci vseh osnovnih šol žalske občine sre
ča li z županom  M ilanom  Dobnikom. Tradicionalno sreča
nje je organizira l občinski svet za preventivo in vzgojo 
v cestnem prom etu.

Njihovim težavam  v prome
tu na poti v  šolo in dom ov so 
poleg župana prisluhnili vodja 
občinskega oddelka za gospo
darstvo in negospodarstvo Ta
nja Razboršek Rehar, strokovni 
delavci tega oddelka in uprav
ne enote. Prav tako sta se sre
čanja udeležila Ivan Ašenberger 
kot predstavn ik pod jetja  za  
vzdrževanje cest in pom očnik

Enako naj bi bilo za otroke iz 
Drešinje vasi in Levca.

Prehode za pešce so predla
gali učenci na regionalni cesti 
proti Trbovljam, velike težave 
imajo otroci pri prečkanju m a
gistralne ceste v Latkovi vasi, 
Prekopi, Kapli in Čepljah. Učen
ci z Vranskega so še opozorili, 
da šolski avtobus nima posta
jališča pri šoli, zato otroci izsto

Za prevoze otrok v šolo je ta
ko v proračunu namenjenih kar 
50 milijonov tolarjev. V  tem le
tu pa bodo narejeni še projekti 
za nadaljevanje pločnika v Li
bojah, pločnik Braslovče—  Ra- 
kovlje in v Letušu. V  prihodnje 
naj bi več pozornosti nam enja
li tudi gradnji kolesarskih stez.

Otroci so se za pom oč na po
ti v šolo in dom ov zlasti v pr
vem tednu šolskega leta zahva
lili tudi policistom, Boris Ver
dnik pa jih je  seznanil s števil
nimi kršitvami cestno-promet- 
nih predpisov odraslih , zlasti 
omejitve hitrosti. Kljub napove
danim akcijam radarske kontro

komandirja Policijske postaje 
Žalec Boris Verdnik.

Otroci so tudi tokrat našteli 
vrsto težav, ki jih imajo pred
vsem zaradi nezgrajenih ploč
nikov, prehodov za pešce, pod
hodov, hitrostnih ovir in kole
sarskih stez. Podhodov si želijo  
še zlasti v Drešinji vasi in Šem
petru. V  Šempetru, kjer je  var
nost otrok zlasti pri prečkanju 
magistralne ceste najbolj ogro
žena, je občina tudi za otroke 
iz Grušovelj organizirala prevoz 
z avtobusom, ki je brezplačen.

pajo pravzaprav na cesti. Radi 
bi protihitrostno oviro pri šoli, 
prav tako na Polzeli.

Ker je za magistralne in regi
onalne ceste odgovorna upra
va za državne ceste, bo občina 
na predlog otrok državni komi
siji še enkrat podala vloge za  
omenjene prehode za pešce ter 
protihitrostne ovire.

S icer pa je o b č in a  Ž a le c  
v tem letu že razrešila nekaj 
problemov, na katere so opo
zarjali učenci na lanskem sre
čanju.

le prometa v bližini šol in vrt
cev namreč teh kršitev ni bilo  
veliko manj kot na drugih o d
sekih v običajnih dneh.

Župan M ilan Dobnik je os
novnošolcem med drugim .po
vedal, da občino vsak uničen  
prometni znak stane 50 tisoč  
tolarjev in da je zato objestnost 
nekaterih m ladih ze lo  draga. 
Priporočil jim je tudi, naj sami 
opozarjajo svoje starše, naj vo 
zijo bolj počasi in varneje.

K . R .

G asilska vaja na Homu
V m esecu požarne varnosti so prostovoljna gasilska društva M atke, Šešče in Sveti Lov
renc tudi letos izved la  tradicionalno vajo treh vasi. Tokrat so vajo prip ravili gasilci iz 
Matk ozirom a poveljnik Zvone Romih, domneven požar pa je zaje l p lan inski dom na 
Homu.

Vaja je bila sicer dogovorjena, natančen čas njene izvedbe pa ni bil napovedan. Obvestilo o 
požaru so v gasilskem domu Matke sprejeli natanko ob 8.22 in ob 8.25 je bil sprožen javni 
alarm. Na požarišče je iz Matk takoj odpeljalo orodno vozilo z desetimi gasilci in avtocisterna 
s tremi, o požaru pa so bili obveščeni tudi gasilci iz Svetega Lovrenca in Šešč. Na Hom pod 
planinskim domom so prvi že po petih minutah z orodnim vozilom prispeli gasilci iz Matk. Tako 
imenovano verigo so gasilci vseh treh društev sklenili po 17 minutah in voda je na požarišče 
pritekla 18 minut po alarmu.

Vajo sta kot uspešno ocenila poveljnik GZ Žalec Franci Naraks in poveljnik sektorja Prebold 
Jože Veber. V  njej sta sodelovali kot rezerva tudi gasilski društvi iz Prebolda in Griž.



Vedno korak pred drugimi
V  trgovskem podjetju Žana Ž a lec  se te dni vrstijo številne prodajne akcije , s katerimi 
130-članski kolektiv praznuje 20-letnico . 20 delavcev in direktor Dolfe Naraks so ves 
ta čas ostali zvesti podjetju, ki si je  pri kupcih ustvarilo zaup an je . Vedno korak pred 
drugim i pa je moto njihovega razvoja.

»Sedanjo veleblagovnico Ža
na sm o odprli 26. oktobra  
1976. Mesto in občina Žalec sta 
tedaj dobila prvo veleblagovni
co, ki je bila med najsodobnej
šimi v Sloveniji. Z  njo pa se je 
začela razvijati trgovina in tako 
je danes Žalec zanimivo trgov
sko središče. Pet let kasneje smo 
odprli poslovni objekt v Levcu. 
Mnogim se je zdela odločitev o 
postavitvi velikega prodajnega 
centra izven večjega kraja tve
gana, vendar se je kasneje izka
zalo, da je razvoj trgovine kre
nil prav v to smer. Pri takšnih na
kupovalnih centrih je potrebno 
imeti tudi parkirne prostore. Na
še podjetje ima danes 11 tisoč 
kvadratnih metrov prodajnih in 
skladiščnih površin in kupcem 
ponuja prek 20 tisoč prodajnih 
izdelkov. Z  razvojem trgovine se 
je večala konkurenca, ta pa nas 
je spodbujala, zato je bila rdeča 
nit našega razvoja biti vedno ko
rak pred drugimi. Vzgoja lastne
ga kadra - prek 70 mladih si je 
pridobilo poklic trgovca in go
stinca - kakovostna ponudba in 
zaupanje kupcev so nam zago
tavljali pomembno mesto na tr
žišču  in uspešen razvoj v teh 
dveh desetletjih. Brez razvojne 
vizije, vztrajnosti, prilagajanja tr
žišču in odrekanj celotnega ko
lektiva ne bi ustvarili podjetja, 
kakršno je danes.

Podoba in vsebina naših po
slovnih objektov sta se neneh
no sprem injali. V  Levcu smo 
m ed prvimi v Sloveniji uvedli 
diskontno prodajo, leta 1989 
smo prvo nadstropje klasične

blagovnice preuredili v butike. 
Razširili smo skladiščne prosto
re, uvedli poslovanje po siste
mu plačaj in odnesi. S sodob
nim računalniškim  sistemom  
črtnih kod pa smo kupcem po
nudili maloprodajo, prodajo na 
veliko in diskontno prodajo. 
Hkrati z računalniškim načinom 
poslovanja smo zvestim kup
cem ponudili kartico Žana, ki 
omogoča 4-odstotni popust pri 
vsakem nakupu. To kartico ima 
že skoraj 10 tisoč kupcev.

V  žalski veleblagovnici smo 
preuredili in posodobili tudi sa
mopostrežno prodajalno; z naj
sodobnejšo hladilno linijo in ra
čunalniškim poslovanjem. O b

jubileju smo letos odprli bistro 
v stilu francoskih kavarnic. D o
se d a n je  gostinske  p rostore  
v nadstropju sedaj preurejamo 
in jih bomo namenili salonu po
hištva z notranjo opremo.

Pripravljamo se tudi na poso
dobitev hladilne tehnike in tr
govskih površin v Prodajnem  
centru Lena. V  Levcu pa žal še 
vedno ni urejen promet in se
m aforizirano križišče, upamo, 
da bo žalski župan držal oblju
bo sedaj ali potem, ko bo po
slanec.

Nazadnje naj omenim še pro
dajo  po sistemu franšizinga, 
v katerem smo se povezali z za
sebniki. Tako že uspešno poslu

jejo tri prodajalne. V  teh dneh, 
ko predvsem delovno praznuje
mo 20-letnico, smo našim zve
stim kupcem ponudili še pose
bej bogato izbiro in akcijske ce
ne. Hkrati se jim želim o tudi 
zahvaliti za zaupanje.«

J. K.

Višja strokovna šola 
v Celju__________________
Šolski center C e lje  je odprl vrata višji strokovni šoli 
s programom strojništva. V  prvi letnik se je vpisalo  72 
študentov.

Šola bo dajala študentom splošna strokovna in uporab- 
no-specialna znanja, da se bodo lahko hitro vključili v pro- 
izvodno-poslovni proces. Prednosti novega višješolskega

Na slovesnosti ob pričetku  študija  je  študente in goste 
pozdravil m inister za šolstvo Slavko Gaber.

programa so namreč: usposabljanje za takojšnje delo v pra
ksi, prilagodljivost programa tržnim potrebam, mednaro
dna primerljivost, povezava z gospodarstvom in usposab
ljanje za uvajanje lastnega podjetništva.

Orodjarstvo je paradna panoga strojništva. V Sloveniji ima 
bogato tradicijo in pomen zaradi ekološke čistosti, malo 
vloženih surovin in veliko vloženega znanja ter strateško 
razvojno perspektivo. Zato je najbrž tudi tolikšno zanima
nje za ta študij. Pri pripravi programov za ta študij so poleg 
učiteljev šolskega centra v Celju sodelovali še priznani stro
kovnjaki Strojne gradbene fakultete iz Maribora in Ljublja
ne ter še vrsta drugih.

Študij traja dve leti in je redni študij.

Druga em isija obveznic
Banka Celje, katere kapital je 30. junija 1996 znašal 11.293 
mio SIT oz. 126 mio DEM in katere jamstveni kapital je konec 
junija znašal 10.254 mio SIT oz. 114 mio DEM, je pred krat
kim izdala drugo emisijo svojih obveznic. Prva emisija obve
zn ic je bila dobro sprejeta in uvrščena v kotacijo A na ljub
ljanski borzi vrednostnih papirjev. Zato se je Banka Celje  od
ločila, da trgu ponudi drugo emisijo v višini 20 mio DEM z na
menom, da se povečajo dolgoročni viri sredstev banke.

Obveznice Banke Celje — druga 
emisija so navadne imenske obve
znice, izdane v seriji s petletnim ro
kom zapadlosti, v apoenih po 100 
DEM. Vplačljive in izplačljive so 
v tolarjih po srednjem tečaju Ban
ke Slovenije za DEM na dan vplači
la oz. zapadlosti kuponov. Obrest
na mera je fiksna in znaša 7,5% let
no. Obresti se bodo izplačevale dva
krat letno, prvo izplačilo je marca 
prihodnje leto in zadnje septembra 
2001. Glavnica se prične izplačeva
ti po dveletnem moratoriju, tako da 
se prvič izplača 15. septembra in

zadnjič 15. septembra 2001. Obve
znice so izdane v nematerializirani 
obliki. Zato kupec ob vpisu in vpla
čilu obveznic prejme vpisnico, ki je 
do vpisa kupcev obveznic v central
ni register pri Klirinško-depotni 
družbi d. d., Ljubljana listina, ki 
identificira imetnika obveznice.

javna prodaja obveznic bo traja
la tri mesece oz. še nadaljnja dva 
meseca, če bodo za to izpolnjeni za
konski pogoji. Takoj po zaključeni 
prodaji bo banka vložila zahtevek 
za kotacijo obveznic na ljubljanski 
borzi.

Uspešni tudi 
na tujih trgih
Specializirano podjetje za obnovo betonskih konstruk
cij in antikorozijsko zaščito  betona in jekla  V EN D ER , 
d.o.o., iz Žalca si je  v hudi mednarodni konkurenci pri
borilo v Bosni velik posel. Podjetje od oktobra obnav
lja betonski je z  na HE Rama pri Prozorju v hrvaškem  
delu B iH .

J M  VERPOX. V Sloveniji zavze-
j j F  f j  mamo z njimi precejšen trž

it s j j j  ni delež. Občani Žalca se lah-
. | |  ko vsakodnevno srečujemo 

| S  z našimi tlaki v Zeleni trgo-

Ferralita na Handrovem trgû  
kjer pospešeno urejamo sta
re zgradbe. Želimo, da bi ta 
zapuščeni del centra Žalca 
ponovno zaživel, zato smo 
v obno vljen ih  zgradbah  
predvideli nekaj trgovin ter 
kakšen gostinski lokal, seve
da pa tudi upravne in proiz
vodne prostore za naše pod
jetje. Rekonstrukcija starih 
objektov bi potekala hitreje, 
če se ne bi zataknilo pri up
ravnih postopkih, kar pa se 
bo po mojem mnenju s spre
jemom novega prostorsko- 
ureditvenega načrta mesta 
Žalec zelo hitro uredilo,« je 
povedal direktor in lastnik 
g. Franc Verdel.

»Da smo posel dobili, so 
odločili visoka strokovnost 
in bogate izkušnje na takšnih 
in podobnih delih, saj smo 
na primer že leta 1993 ob
navljali betonsko fasado ho
tela Croatia v Cavtatu, ki je 
bila močno poškodovana za
radi vplivov morske vode in 
granat. Delali smo, ko so po 
Konavljih še padale granate. 
Tudi TE Šoštanj, kjer že tret
je leto opravljamo razna ob
novitvena dela, je zelo do
bro priporočilo.

Druga velika dejavnost 
podjetja je izdelava in pola
ganje epoksidnih talnih ob
log lastne blagovne znamke

Podjetju Kova Ža lec  
priznanje kakovosti
V začetku letošnjega leta je  podjetje Kova iz Ž a lca  dobilo 
priznanje kakovosti IS O  9001, septem bra pa še EONet-ovo  
promocijsko izjavo. Podjetje, ki se ukvarja z  varstvom pri 
delu, je  torej prvo manjše podjetje, ki lahko uporablja zna
ka kakovosti na enak način kot certifikacijsk i znak.

»V letu 1990 sva z družabni
kom ustanovila podjetja za var
stvo pri delu. Tako opravljamo 
ekološke meritve na delovnih 
mestih in v okolju, elektro me
ritve, preglede in preizkuse stro
jev za delo, izobražujemo iz var
stva pri delu in požarnega var
stva, ponujamo pa tudi izdela
vo elaboratov in pogodbeno iz
vajanje varstva pri delu manjšim 
podjetjem in samostojnim pod
jetnikom. Za to dejavnost ima
mo pooblastilo republiškega se
kretariata za delo. V  letu 1995 
smo dejavnost razširili še na 
področji varstva okolja in eko
loški svetovalni inženiring ter 
pregled poslovnih prostorov.

Poleg širitve dejavnosti smo 
v našem podjetju namenjali vsa 
ta leta posebno skrb kakovosti 
storitev in poslovanja. V  podjet
ju Kova nas je redno zaposlenih 
osem delavcev z višjo in visoko 
izobrazbo, ki se moramo neneh
no strokovno izpopolnjevati, da 
lahko strankam strokovno po
magamo. Pomembno pa je, da 
smo v podjetjih in drugih obra
tovalnicah dosegli višjo raven

osveščenosti varstva pri delu. 
Z nasveti želim o pomagati in 
hkrati preprečevati morebitne 
možnosti poškodb pri delu. V po
stopkih pridobivanja uporabnih 
dovoljenj konstruktivno sodelu
jemo s strokovnimi delavci up
ravnih enot Žalec, Celje, Velenje 
in Mozirje, z inšpekcijskimi služ
bami in strokovnim i delavci 
Zbornice zasebnega gospodar
stva Žalec zlasti na področju izo
braževanja,« nam je ob tem po
membnem dogodku povedal di
rektor podjetja Kova Drago Re
žeč. J. K.

Gospodarski stiki 
priložnost za promocijo

SIP je v letošnjem letu obiskalo že kar 
precej tujih kupcev, med drugim je bil na 
obisku tudi lastnik veletrgovine SiŠU PRO- 
DUKTER s sodelavci iz O sla na Norve
škem. V pogovoru z vodstvom SIP-a je Ar
ne Hegna povedal, da so tračni obračalni
ki zelo kakovostni in predstavljajo največ
ji del njihove prodaje. Z  novimi stroji pa 
se bo obseg poslovanja s SIP-om še pove
čal. Arne Hegna s sodelavci (na posnetku 
med ogledom SIP-ovih strojev), so obisk 
izkoristili tudi za ogled turističnih zanimi
vosti Savinjske doline in Slovenije. Poleg 
Bleda, Planice in Savinjske doline so obi
skali tudi cerkev na Sladki gori. Da lahko 
poslovne stike izkoristimo tudi za turistič
no promocijo Slovenije, je zgleden primer 
SIP-a. J. K.



K o s e  z b u d i m ,  
b o m  ž e  b o g a t e j š i .

B l i ž a  s e  k o n e c  l e t a .

Ž e  r a z m i š l j a t e  k a k o  o b d a r i t i  

s v o j e  p o s l o v n e  p a r t n e r j e ?

1 2  -  l i s t n i  s t e n s k i  k o l e d a r  s  s l o v e n s k i m i  

n a r o d n i m i  n o š a m i  j e  p r i m e r n o  p o s l o v n o  d a r i l o .  

N a r e j e n  j e  n a  u m e t n i š k e m .  1 3 5  g r .  p a p i r j u ,  

v e l i k o s t i  3 3  x  4 7 c m . S l i k e  s o  d e l o  a k a d e m s k e  

s l i k a r k e  in  k o s t u m o g r a f i n j e  V id e  Z u p a n o v e ,  

s l i k a n e  v d o p a d l j i v i  i n  b a r v n o  b l e š č e č i  a k v a r e l  

t e h n i k i .  N o š e  s o  i z b r a n e  i z  c e l e  S l o v e n i j e .  

P r e d s t a v l j a j o  t u d i  s t r o k o v n o  in  a v t e n t i č n o  

u p o d o b i t e v  n a š e g a  l j u d s k e g a  i z r o č i l a .  C e n a :  7 4 0  S I T

®  TOYOTA POOBLAŠČENI PRODAJALEC - SERVIS

/ /  p a  b o s t e  i z b r a l i

e n o l i s t n i  s t e n s k i  k o l e d a r  v e l i k o s t i  7 0  x  4 2  c m .

k i  j e  o p r e m l j e n  z  d v e m a  l e t v i c a m a  i n  e m b a l i r a n  

v l i č n i ,  k a r t o n s k i  e m b a l a ž i .  N a r e j e n  j e  n a  

u m e t n i š k e m .  1 3 5  g r .  p a p i r j u .  K o l e d a r s k i  d e l ,  

l o g o t i p  f i r m e  in  m o t i v  i z  v a š e  d e j a v n o s t i  j e  v 
c o l o r j u .  C e n a :  p o  d o g o v o r u  n a  k o l i č i n o

Prepričana sem , da vam ho naša  
ponudba  koledarjev v pom oč. 
M ogoče se  boste odločili p rav zanje.

TISK, KNJIGOVEŠTVO, 
FOTOKOPIRANJE

M e tk a  f jo lc ,  s.p.
Vrbje 80/a, 3310 Žalec 

tel./fax:063/711 410 
tel.:063/711 339

FRIZERSKI STUDIO
3 6 .  / e / 0 6 j/ 7 0 3 - * S S

T R G O V I N A

/ l / V & J v M h j/ e

S ia / e c , 3 ’e u w y d 4 a  / 3 . / e / 0 6 j/ 7 / o - 6 < S /

P re d  k ra tk im  so  v  K a m e n č a h  p ri 
B ra s lo v č a h  o d p rli n o v  v rtn a rsk i c e n 
te r F lo ra  t ra d e . N a j v a m  ga p re d s ta 
v im o .

V  te m  c e n tru  im a jo  v e lik o  iz b iro  
r e z a n e g a  c v e t ja ,  lo n č n ic ,  t r a jn ic ,  
d re v n in , g rm o v n ic  itd ., p ro fe s io n a l
n a  g n o jila , z e m e ljsk e  sub stra te , o ro d 
ja  z a  v r t ič k a r je , d e k o ra tiv n e  p re d m e 
te , a ra n ž ira n je  in  š te v iln a  d a rila  v  d a 
r iln e m  b u t ik u . P o leg  tega o p ra v lja jo  
še  d ru g e  s to r itv e : n a č rtu je jo  o k o lic o  
d o m o v , p a rk o v  in re k re a c ijs k ih  p o v r
š in , v z d rž u je jo  o b sto je č e  n asad e , o b 
re z u je jo  ž iv e  m e je , s a d ijo  ra s t l in e  
v  c v e t l ič n a  k o rita  (so b n e  ra s tlin e  in  
b a lk o n s k o  c v e t je ) , v a ru je jo  ra s t lin e  
(z a t i r a n je  b o le z n i in  š k o d lj iv c e v ) ,  
o s k rb u je jo  in  v z d rž u je jo  g ro b o ve .

P red  v ra ti je  b o ž ičn o -n o vo le tn i ča s  
in  v  c e n tru  F lo ra  trad e  v a m  b o d o  p o 
n u d il i  p e s tro  izb iro  a d v e n tn ih  v e n č 
k o v , e k o lo šk ih  n o v o le tn ih  s m re k  in 
d e k o ra t iv n e  m a te r ia le , ko t so  o k ra 
s k i, lu č k e  itd . N a  ž e l jo  n a ro č n ik o v  
v a m  b o d o  p ra z n ič n o  u re d ili n o t ra 
n jo st in  z u n a n jo s t t rg o v in sk ih  in  g o 
s t in sk ih  lo ka lo v .

V s e  in fo rm a c ije  la h k o  d o b ite  p o  
te le fo n sk ih  š te v ilk a h  (06 3 ) 72 6-025  in 
72 6-414 . ep

6  L  A  i o M A L  A

stp BOŽIČ,
Mariborska 112, 

3 0 0 0  Cel [e, 
tel.: 0 6 3 /3 2  4&1 

tel.: 0 6 3 /4 1 1  6 6 5  
faks: 0 6 3 /4 1 1  6 6 4

s e r v is n o  
t r g o v s k o  
p o d j e t j e  
d . o . o .

NOVO NOVO NOVO V CEUU NASPROTI INTERSPARA

u  $ 0 5 7 A  

k i  A  . J  U

N ov vrtn arsk i 
ce n te r  F lo ra  trade

Za bogatenje ni vedno nujno potrebno trdo delo. Zadostuje že pametna naložba. 
Svoj denar lahko naložite na milijon načinov, varnost naložbe pa je marsikdaj 
vprašljiva. Ena izmed naiboli varnih investicij ie prav gotovo nakup bančnih 
obveznic. Z  nakupom obveznic Banke Celie iz druge emisije si lahko zagotovite 
reden priliv kapitala po svojih željah in zmožnostih. Obveznice so izdane v apoenih 
po 100 DEM, letna obrestna mera je fiksna in znaša 7,5%. Obresti se bodo 
prinosniku izplačale dvakrat letno, obveznice pa bodo izplačane v petih letih. 
Vpisovanje in vplačevanje obveznic se prične 15. 9. 1996. vse informacije o 
obveznici in izdajatelju pa vsebuje Prospekt za izdajo obveznic, ki je na voljo na 
vseh vpisnih mestih.
Obiščite nas in se pozanimajte o podrobnostih!

So stvari, k i  jih  lahko po nud i le dobra banka.

|  b an ka  c e lje
V varnem zavetju tradicije

-  o sebn a vozila
-  terenska vozila
-  gospodarska vozila

Odpiralni ča s : od 7. do 19. ure, ob sobotah od 7. do 12. ure.

Se priporočamo!

■k t iv j«  ■ ra crji.»  a g a n a i

CO RO LLA  ‘9 6RAV4



Romana Logar -  
kandidatka za 4. vo liln i okraj
Romana (roj. RAZBORŠEK) LOGAR je  bila rojena 8. 1. 1952 v Celju. Osnovno šolo je 
obiskovala v Petrovčah in Žalcu, srednjo pa v Celju. V  letu 1971/72 se je  vpisala na 
Ekonomsko fakulteto  v Ljubljani, kjer je  leta 1977 diplomirala s področja finančnega 
računovodstva in za diplomsko nalogo prejela Prešernovo priznanje.
Leta 1976 se je  zaposlila v tovarni farm acevtskih in kem ičnih izdelkov LEK Ljubljana, 
kjer je  opravljala zahtevne strokovne naloge v računovodstvu. V  letu  1981 se je  zaposlila 
v centrali slovenske SDK. Tu je opravljala naloge samostojne svetovalke v izvajanju 
nadzorne funkcije in vodila eno izm ed oblik nadziranja zaključnih računov pravnih oseb.
V letu 1991/92 je opravila podiplomski specialistični študij iz revidiranja in v letu 1993 
pridobila naziv pooblaščenega revizorja. S trokovna m nenja s področja svojega dela je 
objavljala v strokovnih revijah ter v referatih  na strokovnih simpozijih.
Maja 1991 jo  je skupščina Republike Slovenije imenovala za nam estnico generalnega 
direktorja SDK Republike Slovenije, m arca 1993 pa državni zbor za generalno direktorico 
te institucije. V  teh letih se je ta  institucija prilagajala postopnim  sprem em bam  v 
gospodarskem  sistemu, ko je  izvajala dom ači plačilni prom et, nadzirala plačevanja javnih 
dajatev in opravljala naloge revidiranja lastninskega preoblikovanja družbenega kapitala. 
Danes vodi Agencijo Republike Slovenije za plačilni prom et, ki opravlja storitve v 
domačem plačilnem prom etu  ter inform ativno-statistične naloge.
V tem zahtevnem  tranzicijskem obdobju je  Romana Logar vodila institucijo samostojno 
in neodvisno, podrejeno le stroki in predpisom  in na ta način omogočila, kljub omejitvam 
v predpisih, vsaj delno razkritje oškodovanj družbenega kapitala v procesu njegovega 
lastninjenja.

S P O R O Č I L O  M O J I M  V O L I V C E M

Večina slovenskih državljanov si želi živeti v pravni, tržni in socialni državi, ki 
bo dohitevala razvoj držav Evropske zveze in se kljub svoji majhnosti 
enakopravno vključevala v svetovno gospodarstvo.
Od teh ciljev pa se žal preveč oddaljujemo, zato ker so jih tisti, k i so nas vodili 
skozi to tranzicijsko obdobje, podredili uresničevanju svojih ozkih političnih 
interesov. Znašli so se v razmerah, ko se pravne norme ne spoštujejo ali pa 
samovoljno razlagajo, strokovne rešitve pa preslišijo, da se zadovoljujejo ozki 
politični ali celo osebni interesi, čeprav še tako škodljivi za državo in njeno 
gospodarstvo.
Vztrajnost pri doslednem uresničevanju pravne države sem že dokazala z 
dosedanjim opravljanjem javnih funkcij. S pomočjo politične akcije SDS pa si 
bom prizadevala, da bodo prihodnje odločitve, pomembne za razvoj 
gospodarskega in javnega sektorja slovenske države, izhajale iz najširše sprejetih 
strokovnih podlag predvsem domačih strokovnjakov. Prizadevala si bom za 
tako razvojno politiko Slovenije, ki bo znanje, izobraževanje državljanov štela 
za eno najpomembnejših sestavin razvoja, ob danih naravnih in primerjalnih 
prednostih.
Kot Savinjčanka pa si bom še posebej prizadevala, da bo savinjsko hmeljarstvo 
ob pridruževanju Evropski zvezi ne samo ohranilo svojo zgodovinsko tradicijo, 
temveč tudi zagotovilo kmetom enakopraven razvoj z drugimi gospodarskimi 
dejavnostmi.
Prizadevala pa si bom seveda tudi, da bo Savinjska dolina pri izvajanju vseh 
najpomembnejših državnih programov, zlasti s področja ekologije ter 
vzdrževanja regionalnih prometnih poti, imela enakopraven delež, saj bo le 
tako lahko svoje naravne lepote vključila v razvoj turistične dejavnosti.
In ker verjamem, da občani lahko tem bolje uresničujejo kakovost svojega 
življenja v svojih okoljih, čim bliže jim  je organizirana lokalna samouprava, 
si bom pri dograjevanju slovenskega projekta lokalne samouprave prizadevala 
za dosledno uveljavljanje večinskih interesov svojih volivcev.

»ČAS JE ZA SPREMEMBE, ZA HITREJŠO POT 
V NAŠO LEPO PRIHODNOST!«

R o m a n a  L o g a r
________________________x

Ivan  Borštner -  
kandidat za 5. vo liln i okraj
K do ne pozna g. Ivana B orštnerja, znane osebe slovenske pomladi, borca za slovensko 
sam ostojnost, dom ačina z V ranskega, ki so m u znani vsi problem i kraja. R ojen je  bil 1. 
4. 1944 v Celju. Osnovno šolo je  končal na V ranskem , nato pa je  odšel na šolanje na 
V ojaško šolo v Ljubljano in Beograd. Zaposlen je bil pri m inistrstvu za obram bo v 
Ljubljani. Sedaj je  svetovalec.

-  —  \  

S P O R O Č I L O  K A N D I D A T A

Naša domovina Slovenija je za večino Slovencev po zaslugi novih oblastnikov 
postala bleda mati. Novi oblastniki niso sanjali sanj o domovini Slovencev, 
na katero bomo vsi ponosni. Ti mešetarji s poštenjem, resnico in denarjem so 
jo s svojimi dejanji umazali, njeno podobo spreminjajo v nekaj, kar nam je 
tuje, kar nas boli in zaradi česar smo nesrečni.
Prepričan sem, da lahko pometemo vso nesnago, ki jo povzročajo vsi ti zmuzljivi 
mešetarji z bogastvom in ugledom naše domovine Slovenije ter zmanjšamo 
vašo nesrečo in izperemo to vsakdanjo grenkobo iz naših ust in src. Ko bo vse 
to postorjeno, se nas naši zanamci ne bodo sramovali in spet bomo ponosni 
na Slovenijo!
N a  lo k a ln i  r a v n i  b o m  p o s v e t i l  n a jv e č  p o z o r n o s t i  n a s le d n j im  p e r e č im  
v p r a š a n je m :

Nujno se morajo razrešiti vsa bistvena vprašanja lokalne samouprave. 
Prebivalci morajo zaživeti v takšnih skupnostih, k i so si jih izbrali, ki jim  ne 
bodo kratile njihovih pravic in jim  jemale njihovega denarja. Preprečeval bom 
samovoljo vseh veljakov, k i ne bodo upoštevali volje in strokovnosti njenih 
prebivalcev.
Prizadeval si bom, da DARS pravično in realno izplača vse pripadajoče 
odškodnine posameznikom. Lokalne skupnosti morajo dobiti denar, ki je  bil 
namenjen za spremembo namembnosti zemljišč.
Naše področje je že leta demografsko ogroženo. V SDS imamo za te probleme 
že pripravljene strokovne rešitve. Moja naloga bo, da skupaj poiščemo najboljše 
rešitve za naše kraje.
V tem mandatu morajo biti razrešena vsa bistvena vprašanja denacionalizacije. 
Trudil se bom, da država uredi zemljiške knjige, ki so še vedno neurejene. 
Prizadeval si bom, da ne bo prihajalo do krivičnega obdavčevanja premoženja. 
Savinjska dolina je ekološko izjemno prizadeta in obremenjena. Brez 
osveščanja prebivalcev in državne pomoči ne bo mogoče razrešiti perečih 
problemov tega področja. Potrebne so prilagoditve, v nobenem primeru pa 
nove obremenitve okolja.

»ČAS JE ZA SPREMEMBE!«
Iv a n  B o rš tn e r

\ ____________________________________________J

ZA BREZPLAČNO PREHRANO V ŠOLAH! 
ČAS JE ZA PRIHODNOST!
VRNIMO ŽIVLJENJU DOSTOJANSTVO!
ČAS JE ZA SPREMEMBE!
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M O  D  I A  N A

h h h ^ h h h b b h h i
p on u ja  k a k o v o s tn a  o b la č i l a  
preverjenih evropskih proizvajalcev, 
med katerimi imajo posebno mesto 
najboljši slovenski tekstilci.

M  O  D I A N  A

je tekstilna trgovina, kjer se, na 
1.758 m2 prodajne površine lahko 
obleče vsa družina, in to z modnimi 
oblačili za primerno ceno. Blaga 
vam ne želim o samo prodati, 
ampak vam olajšamo tudi nakup: 
z možnostjo odloženega plačila, s 
plačilom na tri obroke, pri nakupu 
blaga nad 25.000,00 SIT pa na 
štiri obroke, vse brez obresti.

D O B E R  N A K U P  V
---- _ --------- ■— 

M o  D l  A N I JE  K A K O R  P IK A  N A  I*

* * * * * * * * * * * * * * * * *

*

*

GO STISCE SA V IN JA  
PLEVČAK MARINKA
LATKOVAVAS, PREBOLD, TEL: 701-030

- morske specialitete
*  - mesne jedi in sladice

- izbrana vina
*

*  M A R T IN O V A N J E
*  9 . 11. 1 9 9 6  z  d u o m  B a ro m e te r

*  - priprava poročnih menijev
- sprejem večjih skupin

VABLJENI!
* * * * * *  *  *  * * * * * *  *

Morda veste, kje je  to?

Na zastavljeno vprašanje smo prejeli presenetljivo ve
liko odgovorov. O čitno  posnetek priljubljene in zanim ive  
cerkv ice  LU RŠKE M ATERE BO ŽJE na G rad išču  ni bil pre
trd oreh.

Med prispelimi pravilnimi odgovori smo izžrebali naslednje 
tri nagrajence, ki nagrade prejmejo v uredništvu:

1. PETER M EH , Cesta žalskega tabora 50, Ž a lec
2. FR A N C JE Ž O V N IK , G riže
3. T IN K A  Z U P A N C , M igojnice 49, G riže .
Upamo, da tudi tokratni posnetek ne bo prezahteven.
Odgovore pošljite na uredništvo Savin jčana do 29. no

vem bra.

Hotel 
Prebold še 
kar sam eva

V  ča su  tu rist ičn e  sezo ne - 
kolikor je  je  p ač bilo  v naših  
k r a j ih  - je  b il  p o g le d  na  
osam ljen  in p rop ad ajo č ho
tel Prebold  še bolj ža lo sten . 
P reb o ldčan i se seveda dobro  
spo m in ja jo , da je  b ilo  v  ho
telu  nekdaj kar p rece j tu jih  
tu r is to v , in se  s p ra š u je jo ,  
kdaj bo v e n d arle  spet d o ži
vel bo ljše  ča se . Č ep ra v  je  že  
b ila  p o d p is a n a  p o g o d b a  
z  o b č in o  C e l je  o p ren o su  
lastn ištva  hotela , pa je  ta  z a 
enkrat še vedno v lasti H m e
zad  G o ld in g .

Kot je povedal direktor tega 
podjetja Bruno Randl, je bil ho
tel zaradi svoje previsoke vre
dnosti izločen iz postopka last
ninjenja Hm ezad Golding. Ker 
podjetje hotela ne sme prodati 
po nižji ceni od 70% knjigovod
ske vrednosti, za tako ceno pa 
niso našli kupca, so ga v zam e
no za delež restavracije Gaber- 
je v Celju odstopili občini Ce
lje. Agencija za privatizacijo pa 
je to pogodbo razveljavila ozi
roma določila, da mora Hme
zad Golding hotel najprej po
nuditi sk lad u  RS za razvo j. 
Sklad naj bi v teh dneh na to 
ponudbo odgovoril. Če jo  bo 
zavrnil, bo ostala v veljavi po
godba z  občino Celje. V  obeh 
primerih pa bosta nova lastni
ka hotel najverjetneje prodala 
najboljšemu ponudniku, saj se 
lahko na drugi licitaciji hotel 
proda po občutno nižji ceni. 
Nekaj zanim anja za nakup ho
tela je že bilo.

K . R .

S e d m e r a  j e z e r a

V nedeljo zjutraj, 15. septembra, smo se odpravili na Sedmera jezera. Do slapa Savice smo se 
peljali z  avtobusom. N ajprej smo pomalicali, nato smo naložili nahrbtnike v gondolo, potem  
pa pot pod noge in v strmino. Č ez dve uri smo prišli na Komno, k jer smo si privoščili počitek. 
Po uri počitka smo odšli po nahrbtnike in nadaljevali pot do koče pri Sedmerih jezerih . Kar 
dolga je  bila ta pot. Hrib, dolina in spet hrib, dolina. Ampak smo preživeli! Ko smo prišli do 
koče, smo si sezuli smrdljive čevlje in si postlali postelje. Po večerji smo se pogovarjali, kako 
se v gorah vede pravi planinec. Ko smo odšli spat, smo še dolgo v n oč  klepetali, predvsem  
fantje.
Z jutra j smo se zbudili spočiti in pripravljeni na nov vzpon. Spotoma smo videli gamse, svi
z ce , gorske rake in jezera. Pri največjem  jezeru , ki se imenuje Ledvička, smo odkrili veliko 
planik. Nadaljevali smo pot do koče. Pot se je  sicer vlekla, a je  bilo prijetno hoditi. Kmalu smo 
bili na vrhu. Gora je  bila visoka 2073 m in od tod se je  videl Triglav. Da pa ne bi odšli nekršče- 
ni s hribov, se nas z  vrvjo po zadnji plati. Ko smo bili vsi krščeni, smo se vrnili po isti poti 
nazaj. Prespali smo v isti koči kot prejšnjo noč, vendar smo zaspali hitreje (kot prejšnjo noč). 
Tretji, zadnji dan našega planinarjenja, je  bil najbolj naporen. Hodili smo kar sedem ur. Seve
da smo vmes tudi počivali. S  sabo smo imeli tudi prvo pom oč, ki jo  je  vsak izmed nas nosil 
deset minut. Kaj kmalu smo bili pri koči ob jezeru . O d  tod je  bilo še nekaj več kot pol poti do 
Stare Fužine. Morali smo hoditi navzdol, zato so nas malo bolela kolena. V mislih sem bil že  
v dolini in res ni minila ura, ko smo bili v lepi vasi z  imenom Stara Fužina. Tam je  tudi most, 
pod katerim teče reka Sava. Z  zanimanjem smo opazovali ribe v reki in ko je  bilo najbolj 
zanimivo, je  po nas prišel avtobus. M ed  vožnjo smo v avtobusu gledali televizijo, zato je  čas 
hitro minil.
Ta izlet mi je  bil zelo všeč in mislim, da ni bil zadnji. je rne j Kneževič, 5.a

O Š Griže

O b  s v e t o v n e m  d n e v u  t u r i z m a

Člani turističnega krožka O Š Petra Šprajca-Jura Žalec so ob svetovnem dnevu turizma pripra
vili razstavo in izvedli anketo o pomenu tega dneva m ed Žalčani, učenci in turističnimi delav
ci.
V okviru dneva turizma so na občnem  zboru turističnega društva predstavili delo zadnjih 
nekaj let in plan dela v tem šolskem letu. V  prihodnje si želijo  še več sodelovanja s turističnim  
društvom, saj lahko le s skupnimi m očm i več storijo za promocijo našega kraja.

Alenka Žnidar in Zdenka Virant

T u ris t ič n a  v rtn ic a

Tokrat turistično vrtn ico  po delju jem o  M ilanu Škorjancu  iz  D olen je vasi p r i Preboldu. 
O d ločitev  ni bila težka, sa j gre za resnično  lepo urejeno km etijo , k jer ne m anjka rož in 
zelen ja . Poleg id iličn e km ečke h iše , k i je  arhitekturno zanim iva in  povsem  obnovljena, 
sta vzorno urejena tudi dvorišče  in  okolica, vključno s hlevom , k je r ne manjka vsakovrst
nih živa li. Da si to prizn an je  M ilan Škorjanc res zasluži, pa govori tudi dejstvo, da je  vse 
to delo njegovih rok.



Kot župan s i je  Milan Dobnik vedno prizadeval za čim boljše razmere 
za gospodarjenje: urejena telefonija (9 novih telefonskih central, 
več tisoč priključkov), gradnja avtoceste, posluh za  nove ideje, to 
so  n jegove odlike. Ni čudno, da je  naša občina gospodarsko  
najuspešnejša  m ed občinami v celjski regiji. Kot p oslan ec s e  bo 
zavzem al za  zn iža n je  ja v n e  porabe, zm a n jšan o  obrem enitev  
g o sp o d a rstva , za  d a v čn e  o la jša v e  za  n o ve  in vestitorje , za  
enostavnejše postopke pri pridobivanju dovoljenj.
Država mora imeti takšno denarno politiko, da z  njo podpira izvoznike.

Zupan s e  je  vedno zanimal za šolstvo, otroško varstvo, kulturo in 
šport. S  svo jo  aktivnostjo je  že  do seda j uspel pridobiti p rece jšn ja  
državna sredstva za  reševan je  nakopičenih problem ov na teh  
področjih. Prepričani smo, da bo kot državnozborski poslanec, ko  
bo zraven, kadar s e  bodo sprejem ale odločitve, uspel zagotoviti 
primeren kos proračunske p oga če tudi za  tovrstne potrebe naše  
doline.
Na mladih stoji sv e t  Omogočim o jim  dobre razmere za  start v
življenju.

Slovenski krščanski demokrati -  ugledni člani
Mi nismo pripravili drage predvolilne reklame. Ne bomo vam pisali na dom, evropske družine krščanskih demokratov. 
temveč bomo denar za ta strošek raje namenili Rdečemu križu in Karitas. M l  l a h k 0  o d p r e m o  V 8 a k a  v r a t a  v  E v r o p i -

S t o p i m o  s k u p a j

S K D

V času, ko vodi občino naš kandidat za državnozborske volitve, je  bilo 
asfaltiranih desetine kilometrov cest, tudi v hribovitem območju občine. 
Mnoge domačije so dobile tekočo vodo in telefon. Misel, ki jo  naš kandidat 
pogosto poudarja, je, da predstavljajo naši kmetje korenine naroda. 
Pomagati jim moramo, preden bodo začeli zapuščati zemljo. Zavzel se bo 
za to, da bodo deležni pomoči hmeljarji, živinorejci in sadjarji.
Država in občina morata pomagati kmetom z  nasveti, denarjem ter 
pravočasnim odkupom in plačilom pridelkov.

Profesor Dobnik ima human in razumevajoč odnos do prizadetih, 
invalidnih in ostarelih ljudi. V času njegovega županovanja je  bilo 
marsikaj storjenega za lajšanje njihovih težav. Osebno se  je  zavzel za  
to, da bosta Društvi upokojencev v Žalcu in Petrovčah dobili svoje  
prostore v last. Zelo se  trudi, da bi v Žalcu zgradili varstveni center za  
prizadete otroke in dom za ostarele občane. Nedvomno bo imel kot 
poslanec še  več možnosti, da uresniči svoja prizadevanja.
Omogočimo starejšim ljudem mirno in varno starost.

S lo v e n sk i k ršč a n sk i d em o krati 
sm o  p re p riča n i, d a  n ih č e  ne  

p o zn a  b o lje  razm e r v S a v in jsk i  
dolini kot n a š  kan d id at, ki ž e  

v e č  kot š e s t  let u s p e š n o  
ž u p a n u je  v  n a š i o b čin i.

Prepričani smo, da  
nihče ne zasluži 

takšnega zaupanja  
Savin jčanov kot 

naš župan. Kar on 
obljubi, to tudi 

izpolni.

Prepričani smo, da nihče od ljudi, ki v naši dolini delujejo 
v politiki, ni tako vsestransko razgledan, tako strpen 

in preudaren in zato sprejemljiv za  vsakogar.

Glasujte za številko 16 -  SK D -M ILA N  DOBNIK. 
ZA SAVINJSKO DOLINO.

ZA SLOVENIJO.



Volitve '96

Po 18 kandidatov v vsakem volilnem okraju 5. enote
V nedeljo  se bodo po Sloveniji spet odprla volišča. Tokrat 

bomo drugič v samostojni državi volili poslance v državni zbor.

Slovenija je razdeljena na 8 vo
lilnih enot (še dve sta za madžar
sko in italijansko narodnost). 
V vsaki volilni enoti je 11 volilnih 
okrajev in tako ima vsaka enota 
11 poslanskih mest (to je 88 po
slancev oziroma skupaj z dvema 
poslancema manjšin 90). Kandi
date so lahko predlagali trije po
slanci ali 50 volivcev. En kandi
dat je lahko kandidiral v največ 
dveh volilnih okrajih.

Volilni sistem ostaja enak kot 
leta 1992. Nekatere stranke ima
jo tudi nacionalne liste, ki pa so 
na teh volitvah javne. Neposre
dno bodo v državni zbor izvolje
ni kandidati, ki bodo v svoji vo
lilni enoti dosegli določeno šte
vilo glasov. Ostanki glasov se bo
do delili najprej znotraj volilne 
enote in nato na državni ravni. 
O b tem velja še omejitev oziro
ma volilni prag, po katerem bo
do v parlament prišle samo tiste 
stranke, ki bodo na volitvah do
segle najmanj tri poslanske sede
že.

Meje volilnih enot se pokriva
jo z  mejami nekdanjih občin. V
5. volilno enoto so uvrščena ob
močja nekdanjih občin: Celje, 
Šentjur pri Celju, Žalec, Mozirje, 
Velenje, Slovenj Gradec, Ravne 
na Koroškem, Dravograd in Rad
lje ob Dravi. V  tej enoti je vlože
nih 18 kandidatnih list. Na ob
močju občine Žalec sta dva vo
lilna okraja.

V 4. volilni okraj sodijo k ra
jevne skupnosti: G a lic ija , Po
nikva, G otovlje, Vrbje, Ž a lec , 
Šempeter, Polzela, Andaž (tu
di V inska G ora), v 5. vo liln i 
o kraj pa: P etro vče , L ib o je , 
G riže , Sešče, Prebold, Trnava, 
G o m ilsk o , Tabor, V ra n sk o , 
Braslovče in Letuš.

4. volilni okraj
1. LDS Liberalna demokracija 

Slo ven ije  -  N ik o la j R o ž ič ,  
(21.11.1937), dipl. ing. geodezi
je, gradb. ing., zaposlen kot pro
kurist Hidrogea, iz Braslovč.

2. Krščansko socialna unija 
KSU -  Milan Čepin, (17 3.1940), 
profesor telovadbe, zaposlen kot 
profesor telovadbe, iz Celja.

3. Socialdemokratska stranka 
Slo ven ije  -  R o m ana Logar, 
(8.1.1952), dipl. oec., zaposlena 
kot direktorica, iz Ljubljane.

4. Slovenski forum SF in de
želni stranki: Zveza za Primorsko 
ZZP in Zveza za Gorenjsko ZZG  
-  H enrik  K ran jc , (10. 7 1952), 
učitelj, zaposlen kot svetovalec 
v MORS, iz Žalca.

5. Slovenska nacionalna de
sn ica SN D -  B ojan  R ih te r , 
(22.12.1961), kv. rudar, zaposlen 
kot rudar, iz Velenja.

6 . Združena lista socialnih de
m okratov -  D ra g ic a  P o vh ,
14. 5. 1953), mag. ekonomskih  
znanosti, zaposlena kot vodja 
oddelka, iz Velenja.

7. Slovenska ljudska stranka 
SLS -  F ra n c  Z a g o ž e n , 
(3.12.1942), ing. kmetijstva -  po
slanec DZ, iz Šmartnega ob Dre
ti.

8 . Zeleni Slovenije, Zeleni -  
Stane G ro b elšek , (5. 9.1937), 
ing. agronomije, zaposlen -  sa
mostojni podjetnik, s Polzele.

9. Liberalna stranka -  Bran
ko Terglav, (2. 4.1955), pravnik, 
zaposlen kot tehnični vodja, iz 
Kranja.

10. Nacionalna stranka dela -  
A ndrej M arčen , (13. 1. 1972), 
prodajalec, zaposlen kot pobira
lec cestnine, iz Celja.

11. Stranka enakopravnih de
žel SED -  A ljo š a  G ra m c ,  
(23.11.1970), dipl. ing. kemije, 
zaposlen kot carinik, iz Žalca.

1 2 . D em okratična stranka  
upokojencev Slovenije DeSUS -  
Anton Delak, (20. 8.1927), dipl. 
pravnik -  upokojenec, iz Žalca.

13. Zelena alternativa, Zelena 
alternativa Slovenije -  Klem en  
Bertoncelj, (9.12.1976), elektro
tehnik -  študent, iz Celja.

14. Demokratska stranka Slo
venije, Demokrati Slovenije, DS 
-  Branko Lešnik, (24. 9.1973), 
natakar, zaposlen kot zastopnik, 
iz Hramš.

1 5 . S lovenska nacionalna  
stranka SNS -  Sonja Areh-Lav- 
r ič , (22. 4. 1947), komercialni 
tehnik -  obrtnica, iz Slovenj 
Gradca.

16. Slovenski krščanski demo
krati SKD -  M ila n  D o b n ik ,
(14. 8 . 1945), prof. zgodovine in

geografije, župan občine Žalec, 
iz Griž.

17 Slovenska obrtno podjetni
ška stranka, stranka centra ŠOPS 

F ra n č išk a  Lam o všek , 
(3. 3.1946), višji gostinski delavec
-  samostojna podjetnica, iz Celja.

18. Republikanska zveza Slo
venije - RZS, Republikanci Slo
venije - RES, Republikanci -  Va
nja Lovrinovič, (16.4.1965), ing. 
strojništva, zaposlen kot račun
ski tehnik, iz Velenja.

5. volilni okraj
1. LDS Liberalna demokracija 

Slovenije  -  M ira n  O ro ž im ,  
(22. 4. 1957), dipl. ing. gozdar
stva, zaposlen kot vodja odseka 
za načrt., iz Šempetra.

2 . Krščansko socialna unija 
KSU -  R o m an  Fo n d a , 
(26. 2.1946), učitelj glasbe, last
nik fotostudia, iz Celja.

3 .  Socialdemokratska stranka 
Slovenije  -  Iv a n  B o rštn er, 
(1. 4.1944), podčastnik -  upoko
jenec, z Vranskega.

4 . Slovenski forum SF in dežel
ni stranki: Zveza za Primorsko 
ZZP in Zveza za Gorenjsko ZZG
-  H enrik K ra n jc , (10. 7 1952), 
učitelj, zaposlen kot svetovalec 
v MORS, iz Žlaca.

5 . Slovenska nacionalna de
snica SN D  -  B o jan  R ih te r, 
(22.12.1961), kv. rudar, zaposlen 
kot rudar, iz Velenja.

6 . Združena lista socialnih de
m okratov -  S re č k o  Č a te r , 
(31. 3.1949), ing. agronomije, za

poslen kot upravnik, iz Celja.
7. Slovenska ljudska stranka 

SLS -  Ivan Dolinar, (14. 5.1927), 
primarij, dr. medicine, zaposlen 
kot zdravnik, iz Celja.

8 . Zeleni Slovenije, Zeleni -  
Jo la n d a  J u rg e c -U š e n ,  
(7 10.1964), ekonomska tehnica, 
zaposlena kot direktorica, iz Tr
nave.

9. Liberalna stranka -  Branko 
Terglav, (2.4.1955), pravnik, zapo
slen kot tehnični vodja, iz Kranja.

10. Nacionalna stranka dela -  
A ndrej M arče n , (13. 1. 1972), 
prodajalec, zaposlen kot pobira
lec cestnine, iz Celja.

11. Stranka enakopravnih de
žel SED  -  H e le n a  P rah , 
(14.1.1951), gospodinja-upoko
jenka, iz Celja.

1 2 . D em okratična stranka 
upokojencev Slovenije DeSUS -  
Franc Lenko, (17 7 1936), ing. te
lekomunikacij -  upokojenec, iz 
Šentruperta.

13. Zelena alternativa, Zelena 
alternativa Slovenije -  Klemen 
Bertoncelj, (9.12.1976), elektro
tehnik -  študent, iz Celja.

14. Demokratska stranka Slo
venije, Demokrati Slovenije, DS 
-  Branko Lešnik, (24. 9. 1973), 
natakar, zaposlen kot zastopnik, 
iz Hramš.

1 5 . Slovenska nacionalna  
stranka SNS -  Sonja Areh-Lav- 
r ič , (22. 4. 1947), komercialni 
tehnik -  obrtnica, iz Slovenj 
Gradca.

16. Slovenski krščanski demo
krati SK D  -  M ila n  D o b n ik ,

(14. 8 . 1945), prof. zgodovine in 
geografije, župan občine Žalec, 
iz Griž.

17 Slovenska obrtno podjetni
ška stranka, stranka centra SOPS 
-  Zvonko Petek, (30.12. 1963), 
višji gradbeni tehnik -  podjetnik, 
iz Prebolda.

18. Repubikanska zveza Slo
venije - RZS, Republikanci Slove
nije - RES, Republikanci -  Darko  
Zupan, (14.1.1955), elektrikar, na 
čakanju, iz Velenja.

Nacionalne liste —  Neka
tere politične stranke so se 
odločile za sestavo nacional
nih list. Nacionalna lista je se
znam enega ali več kandida
tov stranke, ki sicer kandidi
rajo v svojem volilnem okra
ju. Tem kandidatom gredo os
tanki glasov, oddanih za isto
imenske liste, pri drugi delit
vi ostanka glasov na državni 
ravni.

Nacionalne liste imajo ne
katere večje stranke (LDS —  
dr. Janez Drnovšek, SKD —  15 
imen, prvi na listi je Lojze Pe
terle) in večina manjših strank 
(Demokratska stranka —  prva 
od 20 kandidatov na listi sta 
Tone Peršak in Danica Simšič, 
Slovenska nacionalna stranka 
—  od desetih prva Zmago Je
linčič in Polonca Dobrajc, Ze
leni Slovenije —  samo Vane 
Gošnik, Slovenski forum in 
Zveza deželnih strank —  prva 
na listi Ljerka Bizilj, na listi tu
di Henrik Krajnc).

A N K E T A  •  A N K E T A  •  A N K E T A  •  A N K E T A  •  A N K E T A  •  A N K E T A  •  A N K E T A

G r e m o  n a  v o l i t v e ?
Le še nekaj dni nas loči od državnozborskih volitev, zad 

njega dejanja enom esečne volilne kam panije, ko poskušajo
stranke prepričati še neprepričane, da volijo njihove kandi- j& g m L.
date in s tem njihovo stranko. Tokratno anketo smo opravili „
med naključno izbranim i občani, ki smo jih ustavljali na pod- *
roč ju med žalsko avtobusno postajo, Žano in hotelom . Po- H a n i
vprašali smo jih kako ocenju je jo  delo sedanjega parlam enta, |k  „ I I  I F L
kaj pričakujejo  od novega in a li bodo šli na volitve. f  ^  w ■ ' ,ss

Jože G ro beln ik : »Ocena je ,  ̂ * *  — £
povprečna. Menim, da bi lahko ; ^ " A  ~  j f
naredili še mnogo več kot so. Po n  M
drugi strani pa je tudi res, da tu- J H P P P r a  H  “S k  j j m
di hiše m mogoče ustvariti čez m  kar
noč. Tako ene kot druge stran- 4 J f e : j
ke delajo napake. Najbolj ža- Jf®  „ ? J i  l i l ?  ;l !
lostno pa je, da niso povsem l i l i P y
složne niti takrat, ko gre za živ- so iz čistega nagajanja enim in

- P  drugim pozabili na volivce in
* ‘■A ’ i*1*1. svoje volilne obljube. Sicer pa

5," ;  H®,? I f i f H  je to politika in takšno moramo
. tuc*' vzet' v zakup. Na volitve

m H M  vsekakor grem. Državljansko  
T'5? W M m  pravico je potrebno izkoristiti in 

i  -■ *  dati svoj glas tistim za katere
mislimo, da so najboljši. Tisti, 
ki ne gredo na volitve, ne dela
jo prav, saj s tem omogočajo, 
da zmagajo tisti, ki jim niso po- 
všeči in katere nikoli ne bi voli
li.«

M a rje ta  B ešk o vn ik : »Od
novega parlamenta pričakujem

Ijenjske interese slovenskega 
naroda. Zdi se mi, da bi bilo bo
lje, ko bi imeli le kakšne štiri 
stranke, saj bi tako bila tudi 
učinkovitost parlam entarcev  
večja. Na volitve bom šel, saj je 
to moja državljanska pravica in 
tudi obveza, ki jo ne mislim pre
pustiti komu drugemu.«

Štefan Sim ončič: »Na volit
ve bom vsekakor šel, saj je to 
moja neodtujljiva pravica in tu

di dolžnost. Z delom parla
menta sem kolikor toliko zado
voljen. Narejeno je bilo precej, 
vendar, če bi bili bolje organi
zirani, bi lahko naredili še več. 
O d novega parlamenta torej 
pričakujem več, saj bodo imeli 
za sabo izkušnje minulih dveh 
sestavov. Nikakor pa nisem za
dovoljen z našim občinskim  
parlamentom - svetom . Vse  
preveč je  prisotn ih  razn ih  
spletk in premalo konkretnih 
stvari. Morali bi bolje presodi
ti, kaj je za občane in občino 
dobro in kaj ne.«

E lica  Stebernak: »Menim, 
da je DZ opravil svoje delo še 
kar uspešno. Verjetno pa bi lah
ko naredil še dosti več, če  ne 
bi bilo toliko nesoglasja in me
tanja polen med strankami, ki

predvsem izboljšanje življenj
skih razmer, saj smo danes že 
globoko zakorakali v surovi ka
pitalizem, kjer so nam močno 
kratene socialne pravice. Velika 
brezposelnost, neperspektivnost 
mladih, okrnjeno zdravstvo... 
prav gotovo ne m orejo biti 
v ponos vladi in minulemu par
lamentu. Glede volitev pa tako: 
najverjetneje se jih bom udele
žila, koga bom volila, pa ta tre
nutek še ne vem.«

M arjeta M edenjak : »Letos 
bom prvič imela možnost voli
ti, če bom na volitve tudi šla pa 
ta trenutek še ne vem. Pravza

prav bi najraje, kot je nekdo de
jal, da bi bila samo dva poslan
ca in tako nikoli ne bi bilo pre
glasovanja. Čeprav se za politi
ko posebno ne zanimam, pa me 
vseeno motijo že kar grozne 
parlamentarne razprave. Marsi
kdaj ne veš, ali bi se ob tem 
smejal ali jokal. Včasih res ¡zgle
da, da so poslanci kot volkovi, 
ki se bodo vsak trenutek zgrizli 
med sabo. Žalostno! In to naj bi 
bili predstavniki ljudstva?«

Čarlestina  G ru b im : »Odkri
to rečeno, še ne vem, če bom 
šla na volitve. Sedaj spremljam 
na televiziji volilne razprave in

tako spoznavam programe po
sameznih strank. Ti so seveda 
okiteni s številnimi obljubami, a 
kot vemo, na njih izvoljeni kaj 
radi pozabijo. Od obljub pa se 
ne da živeti. Glede ocene DZ 
in vlade pa naj zadoščata le ti 
dve besedi: Brez komentarja. 
Od novega parlamenta pričaku
jem več resnosti, predvsem pa 
posluh do tistih, ki so jih izvoli-

M a rtin  R o jc : »Na volitve 
najverjetneje ne bom šel. Mo
jega kandidata so ubili in zdaj 
tam nimam kaj iskati. Naša de
mokracija je zlagana in le na pa
pirju. Kratene so nam delavske 
pravice, z  odpovedjo kolektiv

ne pogodbe za gospodarstvo 
pa se naš položaj še poslabšu
je. Z  delom dosedanjega parla
menta nikakor ne morem biti 
zadovoljen, kakor tudi ne z vla
do, ki na račun nas delavcev 
polni svoje trebuhe. Socialni 
položaj je zaradi brezposelno
sti, velikih apetitov delodajal
cev in države na ravni časov 
pred II. svetovno vojno. Bosta 
novi parlament in nova vlada 
drugačna? Ne verjamem!«

S la vk o  K o sta n jše k : »Ker 
sem član  volilnega odbora, 
bom na volišču ves dan. Svoj 
glas pa bom dal tistemu kandi

datu, za katerega menim, da je 
najbližji mojim pogledom o so
cialno pravični in ekonomsko 
uspešni državi. Če ocenjujem  
delo parlamenta v teh zadnjih 
štirih letih, bi dejal, da so rezul
tati le povprečni. Bilo bi lahko 
mnogo bolje, če bi kdaj pa kdaj 
pozabili na svoje strankarske 
barve in glasovali po svoji vesti 
in prepričanju ter v interesu na
roda, ki jim je omogočil poslan
ski mandat. Od novega parla
menta pričakujem manj neso
glasij in večjo skrb za malega 
človeka.«

D. N araglav



N IK O LA J R O Ž IČ

Spoštovani volivci in volivke,

10. novembra boste na voliščih srečali svoje sosede, 

prijatelje in znance. Same znane obraze. Skupaj boste 

izbirali tiste, ki bodo ponesli vaš glas naprej - v 

parlament, v vlado, v Evropo in v svet. Liberalni 

demokrati Slovenije vemo, kaj to pomeni, saj smo 

zadnja štiri leta aktivno vodili parlament in vlado. 

Zato tudi smo v Evropi in v svetu, med prijatelji in M IR A N  O R O Ž IM

Moj življenjepis

Po diplomi na geodeziji in na Gradbeni fakulteti sem prve 

delovne izkušnje nabiral pri izgradnji avtocest v Nemčiji. 

Kasneje sem delal na Vodni skupnosti Savinja v Celju, postal 

generalni direktor v NIVO Celje, zdaj pa sem direktor 

Hidrogee iz Maribora. Sem član Ekološkega sklada Republike 

Slovenije. V občinskem svetu v Žalcu sem vodja svetniške 

skupine, predsedujem statutarni komisiji ter odboru za okolje 

in prostor.

partnerji. Pri izboru najboljših kandidatov in 

kandidatk nas je vodila prav ta hkratna zahteva po 

razumevanju domačega vsakdana in iskanju glo

balnih rešitev. Vesel sem, da so naši kandidati prav 

taki: dobro vas poznajo in ne manjka jim ne izkušenj 

ne znanja. Takšna sta tudi Nikolaj Rožič in Miran 

Orožim. Z glasovanjem za kandidata Liberalne

Moj življenjepis:

Rodil sem se 25.4.1957 v Celju. Iz gozdarstva sem diplo

miral na Biotehnični fakulteti v Ljubljani, kjer trenutno 

opravljam magisterij. Zaposlen sem bil na področju urejanja 

gozdov v Celju, nato kot načrtovalec proizvodnje na Vranskem 

in kot vodja Javne gozdarske službe v občini Žalec. Sedaj sem 

vodja načrtovanja na Zavodu za gozdove, Območna enota 

Celje. Na občini pa sem bil član odbora za urbanizem in sem 

član odbora za kmetijstvo.

Kaj lahko storim za svoj okraj?

^  prizadeval si bom za izboljšanje pogojev 
gospodarjenja malih in srednje velikih 
podjetnikov in obrtnikov;

^  zavzemal se bom za pospeševanje razvoja 
turistične infrastrukture na temelju ohranjanja 
naravovarstvene dediščine;
skrbel bom za pospešen razvoj hribovitih, 
odmaknjenih in demografsko ogroženih 
območij v občini;

^  poskušal bom doseči, da bi obravnavali 
kmetijstvo, zlasti hmeljarstvo, bolj 
enakopravno kot doslej.

demokracije Slovenije prispevate svoj glas za 

odgovorno vlado, ki bo znala Slovenijo varno in 

pogumno popeljati novim izzivom naproti. Ne delam 

si nobenih utvar: veliko bo še treba storiti. Toda pot je 

prava in nismo več na začetku. Zato stopimo skupaj 

v leto 2000!

dr. Janez Drnovšek

Kaj lahko storim za svoj okraj?

prizadeval si bom za boljše pogoje gospo
darjenja malih in srednje velikih podjetnikov 
ter obrtnikov;

— zavzemal se bom za pospeševanje razvoja 
turistične infrastrukture, ki bo upoštevala 
naravno in kulturno dediščino Savinjske doline;
skrbel bom, da bodo vitalne zadeve v Savinjski 
dolini upoštevane v vseh družbenih planih in 
da bomo zanje pridobili dovolj finančnih virov;

^  prizadeval si bom tudi za pravilno ovredno
tenje nekaterih savinjskih posebnosti.

Zakaj ste se odločili kandidirati?

Ob kandidaturi leta 1992 sem obljubljal, da se bodo 
občani in občanke skozi Savinjsko dolino vozili po 
avtocesti. To se uresničuje. Glavni razlog za mojo 
letošnjo kandidaturo pa so aktivnosti pri porazdelje
vanju investicijskega kapitala v slovenskem prostoru, 
torej predvsem vlaganje kapitala v Savinjsko dolino. 
Tretji razlog pa je krepitev pozicij občine v turizmu in 
v kmetijstvu Slovenije.

Zakaj ste se odločili kandidirati?

Menim, da je zaradi sistema financiranja potrebno 
zastopati interese lokalne skupnosti na vseh nivojih. S 
tem omogočamo tudi enakomerno porazdelitev 
razvoja v vseh regijah Slovenije. Menim, da bi s 
svojim delom v Državnem zboru lahko pripomogel k 
uveljavitvi interesov prebivalk in prebivalcev svojega 
volilnega okraja. Poznam veliko pomembnih ljudi, ki 
mi bodo pri tem v trdno oporo in pomoč.



iilavtoceste
N ikolaj Rožič je  na ti

skovni konferenci govoril o 
problemih pri gradnji avto
ceste. »Nekateri zapleti so 
rezultat korekture prvotne 
variante, krajani pa si tudi 
niso predstavljali, kako bo 
cesta videti v naravi. Nor
malno je, da pri gradnji tak
šnega objekta prihaja tudi 
do nepredvidenih  težav; 
sporazumno bo mogoče re
šiti prav vse spore,« je dejal 
Nikolaj Rožič. J. K.

N ikolaj Rožič, Gregor Vovk in Jože Artnak govorili o ak
tivnostih glede avtoceste od leta 1989 do danes. Odgovar
jali so tudi na vprašanja novinarjev o problem atiki grad
n je  avtoceste.

»Jeseni leta 1989 smo ta- ti na odgovorne v slovenskem  
krat ne ZSMS celjske regije vodstvu, da premaknejo mrtvi 
pripravljale protestno akci- tek, ki smo ga imenovali »cesta 
jo. Z  njo smo hoteli vpliva- smrti«. 30. oktobra je 276 ljudi

SAVINJSKA BORZNO 
POSREDNIŠKA 
DRUŽBA d.d. ŽALEC

L A S T N IN S K I C E R T IF IK A T  “ ► DELNICA -»DENAR
O b v ešč am o  vas, da  o d k u p u je m o  oz. p o s re d u je m o  p r i  p ro d a ji  de ln ic , k i s te  j ih  
p r id o b ili v  ja v n i p ro d a ji  z  v lo ž itv ijo  la s tn in sk eg a  c e r t i f ik a ta  v  n as led n ja  p o d je tja :
CETIS Celje 
ETOL Celje 
FRUCTAL Ajdovščina 
ISTRA BENZ Koper 
KRKA Novo mesto 
PETROL Ljubljana 
PIVOVARNA Laško 
PIVOVARNA Union Ljubljana 
RADENSKA Radenci

GEA Tovarna olja Slovenska Bistrica
DROGA Portorož
HELIOS Domžale
KOLINSKA Ljubljana
KOVINOTEHNA Celje
LEK Ljubljana
LISCA Sevnica
MERCATOR Ljubljana
PINUS Rače
TOVARNA SLADKORJA Ormož

in drugih, po dnevnih cenah.

S  te m  v a m  o m o g o č a m o , d a  v a š a  d e ln ic a  p o s ta n e  d e n a r .

Smo člani Ljubljanske borze d.d. Ljubljana in član KDD d.d. Ljubljana in edini v žalski 
občini, ki se ukvarjamo s to dejavnostjo.
Za vse informacije smo vam na voljo na tel. št. 715-572 in 715-573.
Obiščete nas lahko na sedežu družbe v I. nadstropju poslovne stavbe na Savinjski c. 21 (nad bistrojem Tanja).

Krščanski demokrati z enim kandidatom
O bčinsk i odbor stranke Slovenskih krščanskih demokratov Ža- ne šole v Žalcu. O b  tej prilož- 
lec je  v okviru predvolilne kam panje najprej pripravil tiskov- nosti je bil tudi koncert glasbe
no konferenco, 24. oktobra pa še predstavitev svojega kandi- ne skupine Čuki. 
data v telovadnici osnovne šole v Ž a lcu . K. R.

Na posnetku  —  predstavitev v Preboldu.

FORUM

Predstavitev
kandidatov
ZLSD

Tako kot druge stranke je tu
di ZLSD  zastavila aktivno pred
volilno kampanijo. Po vseh več
jih krajih se vrstijo predstavitve 
kandidatov in program stranke.

Prvo p re d sta v ite v  so im eli 
v Vinski Gori, ki je z novo lo
kalno sam oupravo prišla pod 
občino Velenje, upravne zade
ve pa morajo ljudje še vedno  
opravljati v Žalcu. Zbranim sta 
se predstavila oba kandidata 
ZLSD , ki kand id irata v 4 . in 
5. vo liln em  o kra ju , D rag ica  
Povh in Srečko Čater. Pozdrav 
kandidatoma in domačinom je 
ob tej priložnosti izrekel posla
nec Ž LS D  sedanjega sestava  
Miran Potrč. _  . _

Desus o 
pokojninah in 
zdravstvu____________

Med prvimi je svoje kandida
te za volitve v državni zbor pri
čela predstavljati Demokratična 
stranka upokojencev. Kandidata 
sta Tone Delak in Franc Lenko, 
ki sta se predstavila v več krajih, 
ob tem pa so govorili tudi o po- 
kojninsko-invalidskem in zdrav
stvenem sistemu.

K. R.

SDS ustanovila krščanski forum
O b činsk i odbor Socialdem okratske stranke Slovenije je  v začetku oktobra ustanovil So
cialdem okratski krščanski forum (SKF).

Namen foruma je vključiti vse, ki želijo politično delovati na osnovi krščanskih vrednot. Po
udarjajo pa, da pogoj za članstvo v forumu ni članstvo v socialdemokratski stranki. Vodstvo 
foruma je že sprejelo program dela. Med drugim bodo organizirali več prireditev. Prva je bila 
v petek, 18. oktobra, ko je v občinski matični knjižnici v Žalcu svojo knjigo Pedagogika družin
skega ognjišča predstavila Angelca Žerovnik.

Socialdemokratska stranka je prav tako pripravila več predstavitev svojih kandidatov: Roma
na Logar in Ivan Borštner sta o sebi in volilnem programu volivcem spregovorila v Preboldu in 
Taboru, Ivan Borštner pa se je predstavil tudi v Letušu in Grižah. V  Preboldu in Taboru so med 
drugim razpravljali tudi o bolj učinkoviti lokalni samoupravi, procesu lastninjenja v obdobju 
tranzicije in aktualnih lokalnih problemih. ..

S lo v en ija

S L O V E N S K I  F O R U M  G R E  V  B I T K O  

Z A  G O S P O D A R S K I  R A Z V O J  S L O V E N I J E :

- DA BO TUDI TISTI, KI BO IMEL NAJMANJ, DOSTOJNO ŽIVEL,
- DA NAM VSE, KAR SMO DESETLETJA USTVARJALI, NE BODO POBRALI 

LE REDKI IZBRANCI,
- PROTI NAMERNEMU UNIČENJU SLOVENSKEGA GOSPODARSTVA,
- DA BO ZAKON ZA VSE ENAK, DA BO TUDI PRAVICA ZA VSE ENAKA,
- DA KAKOVOSTNA ŠOLA, ZDRAVSTVO IN POKOJNINA NE BODO LE 

ZA BOGATE,
- DA BOMO PRED VSTOPOM V EVROPSKO SKUPNOST ZAŠČITILI 

KMETIJSTVO IN.INDUSTRIJO PRED UNIČENJEM,
- DA BO POLITIKA DELALA ZA LJUDI, NE SAMO ZA SVOJO KORIST!

LJERK A  BIZILJ HENRIK KRAJNC

Tiskovna konferenca je bila 
v prostorih stranke nad resta
vracijo Pri kolodvoru. Na njej 
je  predsednik odbora Ivan Ku- 
der predstavil delovanje občin
skega odbora in poudaril, da 13 
krajevnih odborov dejuje raz
meroma samostojno. Žalski kr
ščanski demokrati imajo na teh 
volitvah za oba volilna okraja 
samo enega kandidata, to je 
župan M ilan D obnik. M ilan  
Dobnik je na tiskovni konferen
ci predstavil svoj volilni pro
gram. Svojim volivcem pa se je 
predstavil v  telovadnici osnov-

•  •  ....................... ............................................... » » » * * * • * »  » »  •  •-

O D K U P  PRIVATIZACIjSKIH  D ELN IC  IZ  JA V N E _________________
IZ R ED N O  U G O D N IH  C EN A H :
Union, Pivovarna Laško, Kovinotehna, Sava, Krka, Lek, Mitol, Ma 
Portorož, Radenska, Fructal, Luka Koper, Petrol, Mercator, 

tno podjetje Celje, Helios Domžale.
se dnevno spreminjajo.

OJNA DRUŽBA d.d., Tomšičeva 3, Ljubljana, 1251014,125 70 
DKUPNA MESTA - Celje : Celjska zastavljalnica, tel. 1.

S D S

D O V O LJ NAM JE !  
G R EM O  V  B ITK O  
Z A  SA V IN JSK O  

D O LIN O  
- Z A  B O G A T O  

S LO V EN IJO !



4 .  v o l i l n i  o k r a j

K r a j e v n e  s k u p n o s t i :  G a l i c i j a ,  P o n i k v a ,  G o t o v l j e ,  V r b j e ,  

Ž a l e c ,  Š e m p e t e r ,  P o l z e l a ,  A n d r a ž  i n  V i n s k a  G o r a .

Po p o k licu  sem diplom iran pravnik, 
poročen, oče in dedek dveh vnukov. Ves čas 
zaposlitve sem opravljal pomembne funkcije. 
Upokojil sem se kot d irektor takrat 
cvetočega podjetja Ferralit Žalec. Danes sem 
predsednik Društva upokojencev Žalec, pri 
Zvezi društev upokojencev Slovenije pa član 
kom isije za p oko jn insko-inva lidsko  
zavarovanje. Sem  aktivni udeleženec 
narodnoosvobodilne borbe odpoletja 1944. 
Živim v Žalcu.

A N T O N  D E L A K

d ip l .  p r a v n i k  -  u p o k o j e n e c

Ž a l e c

f Č I  bom s pomočjo Vašega glasu izvoljen za poslanca, si 
bom še posebno prizadeval:

- za razvito gospodarstvo, za polno zaposlenost in dostojne 
plače zaposlenih. Globoko se zavedam, da so od tega odvisne 
tudi pokojnine, kar pomeni, da imamo upokojenci in delavci 
enake interese;

- za socialno državo, v kateri naj ne bi bogati še bolj 
bogateli, revni pa naj bi postali še bolj revni; za pravice 
žensk, upokojencev, borcev in invalidov;

- za lepšo bodočnost naših otrok in vnukov (vrtci, šole, 
štipendije, delovna mesta za mlade, stanovanja za mlade 
družine...). Če se hočemo obdržati v Evrop i, moramo imeti 
izobraženo mladino;

- da bo država delovala čim bolj poceni, za ekološko čisto 
in zeleno Slovenijo, za razvoj lokalne samouprave in proti 
centralizmu, za pošteno in odgovorno delo delovnih organov 
in vseh nosilcev javnih funkcij v pravni državi.

D E M O K R A T I Č N A  

S  T  R A N  K  A  

U P O K O J E N C E V  

S L O V E N I J E
5 .  v o l i l n i  o k r a j

K r a j e v n e  s k u p n o s t i :  P e t r o v č e ,  L i b o j e ,  G r i ž e ,  Š e š č e ,  P r e b o l d ,  

T r n a v a ,  G o m i l s k o ,  T a b o r ,  V r a n s k o ,  B r a s l o v č e  i n  L e t u š .

Izhajam iz številne delavsko-kmečke družine. 
Kot desetemu otroku so mi starši omogočili 
pridobiti osnovni poklic. Vso nadaljnjo  
izobrazbo, do inženirja telekomunikacij, sem 
si pridobil s študijem ob delu. Vso delovno 
dobo sem bil zaposlen pri PTT Celje (sedaj 
TELEKOM), kjer sem se leta 1992 upokojil. S 
politiko se v preteklosti nisem ukvarjal. Bolj 
aktivno sem deloval na kulturnem področju. 
En mandat pa sem bil predsednik Kulturne 
skupnosti občine Žalec. Z  družino živim v 
Šentrupertu, K S Trnava.

F R A N C  L E N K O  

in g .  -  u p o k o j e n e c  

Š e n t r u p e r t

U P O K O JE N C I!

Za kaj se bom zavzemal?
Ne mislim se povezovati s strankami na ideološki osnovi 
ali prestopati iz  stranke v stranko. Podprl bom vse tiste 
programe, ki bodo koristni za najširši sloj prebivalstva. 
Predvsem pa se bom zavzemal za razvoj gospodarstva, 
odpiranje novih delovnih mest in zaposlitev mladih. Kot 
upokojenec se bom zavzemal za že pridobljene pravice 
upokojencev, invalidov in borcev, zlasti za tiste z najnižjimi 
prejemki.
K er smo delavci in upokojenci naravni zavezniki, se bom 
pri svojem delu zavzemal za socialne pravice, dostojne 
plače in večjo pravno varnost zaposlenih delavcev, zlasti 
so tu mišljene žene - matere in mlade družine. Povrniti je 
potrebno u stre zn o  družbeno p rizn an je  delavcem  v 
zdravstvu, vzgoji in izobraževanju.
K er je naša občina znana po razviti društveni dejavnosti, 
bom ta prizadevanja podpiral, zlasti mislim na kulturo in 
gasilstvo.
Prizadeval si bom, da se med nas vse in našo družbo 
povrnejo poštenje in moralne vrednote.
Že od mladih nog sem navajen delati pošteno in za svoje 
delo tudi odgovarjati. Teh svojih načel se bom držal tudi v 
prihodnje.

D E L A V C I!

v

M L A D IN A !
Č e  n a m a  z a u p a t e ,  n a m a  d a j t e  s v o j  g l a s !

V s i  n a  v o l i t v e !  N e  o s t a n i t e  d o m a !

I m a v a  z n a n j e  i n  b o g a t e  ž i v l j e n j s k e  i z k u š n j e  i n  n e  b o v a  v a s  r a z o č a r a l a .

H v a l a !



IZ KRAIEVN1H SKUPNOSTI Savinjčan
NOVEMBER 1996 - STRAN 1 3

Med številne letošnje prireditve ob krajevnem  prazniku na 
Polzeli so vk ljučili tudi posvetitev novega oltarja in blagoslo
vitev obnovitvenih del cerkvice sv. Florjana v Seneku.

Cerkvica sv. Florjana v Šeneku

P o s v e t i l i  o l t a r  i n  b l a g o s l o v i l i  

o b n o v i t v e n a  d e l a ______________________

Med številne letošnje prireditve ob krajevnem  prazniku na 
Polzeli so vk ljuč ili tudi posvetitev novega oltarja in blagoslo
vitev obnovitvenih del cerkvice sv. Florjana v Seneku.

Kar nekaj let je trajala obno
va nekdanje grajske cerkvice  
v Šeneku na Polzeli. Obnavljali 
so pod vodstvom  Zavoda za 
varstvo naravne in kulturne de
diščine iz Celja, sredstva pa sta 
prispevali tudi KS Polzela in 
občina Žalec, medtem ko je bi
lo izvajalcev več in opravljenih 
veliko število prostovoljnih ur. 
Posebno zaslužen za obnovo  
pa je dom ači župnik Jože Ko- 
vačec.

Slovesnosti, ki jo je vodil ma
riborski škof dr. Franc Kramber
ger s številnimi duhovniki (na 
sliki), so se udeležili številni 
krajani in gasilci sektorja Pol
zela, ki imajo v tej cerkvici svo
jega zaščitn ika , sv. Florjana. 
M ed sv. mašo je gospod škof

H o M a r g L o
pgjjgje 38/E, BRASLOVČE 

tet.&faks; (063) 720-587 
KMETIJSKO-VRTNARSKA TRGOVINA
S P O R N
Pariž lje  12, tel.: 063/720-587

¡v m esecu novembru vam po ugodnih cenah

posode za  m eso  
m esorezn ice  
polnllko za  sa lam e  
polnilec čre v es  
čreva za  sa lam e  
m reže za  m eso

noži v garnituri (1+5 3  mm) 
SO L IN G EN
sa d ik e  vrtnic v se h  vrst, 
razne  vzpenjalke, am eriška 
borovnica, r ib e z -

vabim o v a s  tudi v našo  novo prodajalno kjer si lahko  
izberete lo n čn ice  in rezano cvetje.

S e  p rip o ro ča m o !

d. o. o.
PODJETJE S  TRGOVINO 

INSTALACIJE IN STORITVE

Parižlje 1, BRASLOVČE 
tel.: 063/720-181, 
faks & tel.: 063/720-065

P O N U JA M O  VAM

M A T E R IA L  ZA:
- teatralno ogrevanje
- vodovod
• opremo kopalnic

U G O D N I K R E D IT N I P O G O J I  O D  1 D O  4  
L E T  Z M IN IM A LN IM I O B R E S T M I
«  popust za takojšnje plačilo 
s  montaža «  dostava na dom

l a  r a d ia t o r je  k o r a d o , a k l im a t ,  v o g e l n o o t  
8 -o d sto tn i g o to v in sk i p o p u st n a  to v a r n iš k e  c e n e .

Na Dobrovljah sedaj 
nova

vammmmmmmmmmmammmmammimmimm
Na Dobrovljah, blizu cerkve sv. Janeza tn Pavia, je bila pred 

več kot sto leti zgrajena kapela. Zob časa jo je načel in name
sto da bi jo obnovili, so se Potočnikovi odločili in postavili no
vo, takšno, kot je bila prejšnja. Nedeljske slovesnosti, ki so jo 
pripravili, se je po sveti maši pri podružnični cerkvi sv. Janeza in 
Pavia udeležilo veliko ljudi. Braslovški župnik Jože Zidanšek, ki 
je blagoslovil novo kapelo tn obnovljen Marijin kip, je dejal, da 
v župniji Braslovče že vrsto let nazaj skrbijo za sakralne spo- 
rnentke in obnovo cerkva. Prav sedaj, je dejal, obširno obnav
ljajo podružnično cerkev v Letušu in bodo končali šele prihod
nje leto. Posebno pa se je zahvalil Potočnikovim, ki so tako 
lepo na novo uredili kapelo, in Francu Ramšaku za opravljena 
zidarska dela.

Na slovesnosti je pel mešani cerkveni pevski zbor župnije 
Braslovče, ki ga vodi Mija Novak, nato pa so vsi skupaj odšli na 
Potočnikovo domačijo, kjer je bila pogostitev. T. T.
S slovesnosti ob blagoslovitvi kapele.

blagoslovil obnovitvena dela in 
posvetil oltar, dela znanega  
um etnika Franca Kvaternika, 
v cerkvici pa bo maševal vsak 
dan duhovnik in kurat v Domu 
upokojencev v Šeneku, Janez 
Bračun, ki je na začetku slove
snosti imel pozdravni govor in 
se vsem zahvalil.

O  pomenu cerkvice za du
hovno In ku lturno ž iv ljen je  
v kraju je  govoril škof dr. Franc 
Kramberger, o tem in o pote
ku obnovitve pa sta govorila 
žalski župan prof. Milan D ob
nik In predsednik sveta KS Pol
zela Stanko Novak. Polzelani 
so to priložnost izkoristili In 
svo jem u  škofu  če stita li za  
60. rojstni dan.

T. TAVČAR

Šolo na Vranskem  
obnavljajo ________

Na Vranskem so že  lani p riče li obnavljati osnovno šo
lo. Več o tem nam je povedala ravnateljica šole Valerija  
Pukl:

»Takoj ko sem  
prag te šole, sem  
ustanovitelja in 
stojne organe na 
stisko na predmetni stopnji, 
pa tudi na razredni, saj ima-, 
m o 3 oddelke v prostorih  
krajevne skupnosti če z  ce 
sto. Ko smo skupaj s pred
sednikom  občine Žalec, KS 
Vransko in ministrstvom za  
šolstvo in šport iskali rešitev 
za  pridobitev vsaj dveh učil
n ic , je  Milivoj Lapuh z  m ini
strstva za šolstvo svetoval 
gradnjo učilnic n. 
ju stare šote. Vei 
ogledu teh prosi 
kovnjaki 
falno stanje, sa 
dotrajano ostrešje že  m oč
no posedlo, pod težo nepra
vilno zgrajene knjižnice pa 
so nastaja le  ved n o  ve č je  
razpoke na stropu učilnic in 
na hodniku, na kar so učite
lji nenehno opozarjali. Situ
acija  je  bila torej kritična, 
knjižnica neuporabna, ogro
žena varnost učencev...

Tako je bil končno ime
novan gradbeni odbor ma 
ravni občine, ki je strokov
no proučil in podprl pred
lag an o  re š ite v : g ra d n jo  
dveh učilnic s kabinetoma, 
istočasno pa zahtevat, da  
saniramo knjižnico in celot
no ostrešje. Predlog so svet
niki občine Žalec sprejeli in 
finančno podprli. D e l sred
stev, 9,5 milijona, je  prispe
vala  KS Vransko. D ela  so se 
začela  konec julija lani in 
gredo sedaj proti ko n cu . 
Projekt je  izdelal Sayinja- 
projekt iz Žalca, Izva ja lec  
del je Remont Celje.«

čeprav so bile vremenske 
razmere zelo  neugodne, ro
ki napeti, so dela opraviti 
kakovostno in za pouk ne
moteče. Otvoritev načrtuje
jo v začetku  prihodnjega  
m eseca. Na sliki: Pogled na 
stari del šole iz leta 1892, ki 
počasi, a zanesljivo spremi
nja svojo neugledno podo
bo.

T. TAVČAR

Knjižnica - računalniška raziskovalnica
O b  prazniku krajevne skupnosti Polzela in ob vsesloven

skem kongresu računalniškega opism enjevanja potekajo na os
novni šoli na Polzeli številni sem inarji in predstavitve.
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D A  V A M  B O  
P O Z IM I 
T O P L O !

p l  im iz  p jM f o u t f e l

Osnovni namen projekta Ra
čunalniško opismenjevanje je in
tenzivna informacija slovenske
ga šolstva na vseh nivojih izo
braževanja od vrtca do fakulte
te. Ministrstvo za šolstvo s sred
stvi šolskega tolarja pospešeno 
opremlja vrtce In šole s sodob
no strojno in programsko opre
mo. Velik poudarek daje razvo
ju In raziskavam (učitelji razvi
jajo nove programe za najrazlič
nejša strokovna področja) ter 
izobraževanju učiteljev.

Projekt računalniškega opi
smenjevanja se izvaja v okviru 
izobraževalnih centrov, ki uspo
sabljajo učitelje za delo s splo
šnimi računalniškimi orodji (ure
jevalniki besedil, grafični progra
mi, preglednice) in za delo na 
svetovnem  om režju internet. 
Specifična izobraževanja pote
kajo na osrednjih šolah, katerih 
naloga je, da razvijajo nove pro
grame In oblike dela na posame
znih strokovnih področjih. O s
rednje šole tudi preizkušajo no
ve programe, izbirajo in vredno
tijo informacijska izobraževalna 
sredstva, ponujajo svoje izkuš
nje in znanje kolegom učiteljem 
in po vezu je jo  šolski sistem  
z drugimi ustanovami. V Slove
niji deluje 24 osrednjih šol, od 
teh kar dve v naši občini. O s
novna šola Žalec je osrednja šo
la za računalniško opismenjeva
nje pri tehnični vzgoji, osnovna 
šola Polzela pa je osrednja šola 
za računalniško opismenjevanje 
učencev v knjižnici.

V  teh letih intenzivnega uk

varjanja z informacijsko tehno
logijo sta šolski knjižničarki Va
lerija Pukl (1994) in Alja Bratuša 
(1995, 1996) razvili več zanimi
vih programov, ki omogočajo  
učencem sodoben pouk ob ra
čunalniku. Učenci se pri bibli- 
opedagoških urah v knjižnici 
učijo uporabljati lokalni katalog 
Šolska knjižnica In knjižnično-in- 
formacijskega sistema Slovenije- 
COBISS, v 8 . razredu spoznava
jo omrežje internet In uporab
ljajo multlmedijske priročnike, 
to je žive knjige.

V pouk Petra (pouk ob raču
nalniku v 5. razredu), ki poteka 
na slovenskih šolah od leta 1990, 
se tudi knjižničarji aktivno vklju
čujejo. V  šolskem letu 1994/95 
so učenci izdelo vali risdnke  
s program om  C o re l M ove. 
Končni Izdelek projekta je de
lovni učbenik za učence na te
mo risank in pripadajoči priroč
nik za učitelje - knjižničarje, ki 
izvajajo projekt Petra ali pouču
jejo filmsko vzgojo.

Knjižnico kot izdelovalko ri
sank je Alja Bratuša predstavila 
knjižničarjem študijske skupine 
celjske regije v začetku oktobra, 
od 8 . do 10. oktobra pa so lah
ko ob učnih urah z računalni
kom uživali tudi starši učencev 
5. razreda. Konec meseca okto
bra pa sta učitelj računalništva 
Bojan Rotar in knjižničarka Alja 
Bratuša izvedla tridnevni semi
nar za učitelje - Uporaba raču
nalniškega programa Corelmo- 
de pri knjižni in knjižničarski 
vzgoji.

T. TAVČAR



Z  odprtja razstave v mali dvorani Doma Svobode na Polzeli.

6. likovni extempore 
Polzela '96

Zveza kulturnih organizacij občine Žalec in D PD  Svoboda Pol
ze la , likovna sekcija, sta na Polzeli pripravili 6 . likovni ex
tempore Polzela '96.

Vodja je bila Jožica Ocvirk, ki 
je o tem povedala naslednje: »Ta 
likovna kolonija se iz leta v leto 
veča. Na letošnji je udeležba pre
senetljiva, kajti na tej, šesti, se je 
zbralo kar 27 likovnikov iz šestih 
občin, predvsem pa smo veseli, 
da je domačih, to se pravi iz ob
čine Žalec, več kot polovica. Da
nes so kljub slabemu vremenu vsi 
likovniki slikali v okolici Polzele, 
nekateri so odšli malo dlje do 
Braslovč, Šmartnega ob Paki,

Podkraja. Selektor te kolonije je 
• likovni pedagog Peter Matko, ka
terega so si udeleženci izbrali sa
mi. Izbral je 30 del, ki smo jih na
to razstavili na razstavi v mali 
dvorani kulturnega doma na Pol
zeli.«

Kolonija je sedaj, po šestih le
tih, zagotovo postala tradicional
na in namen ŽKO  Žalec je, da bi 
ostala takšna tudi v prihodnje.

T. TAVČAR

M ladi um etnici 
v Žalcu___________________
V  dvorani Doma il .  slovenskega tabora v Žalcu  je bil v  za 
četku oktobra zanim iv koncert. Nastopili sta harfistka 
M ojca Zlobko in flavtistka Kathrin Optatka.

Mojca Zlobko je priznana slovenska harfistka, svobodna 
umetnica, ki je diplomirala na akademiji za glasbo v Ljublja
ni, nato pa študirala v Gradcu, svoje znanje izpopolnjevala 
na mednarodnih mojstrskih seminarjih v Judenburgu in Sal
zburgu, podiplomski študij pa opravila v Hamburgu. Kot va
rovanka Gallusovega sklada je lani prejela novo harfo. Mojca 
Zlobko nastopa kot solistka in komorna glasbenica v doma
čih in tujih kulturnih središčih, sodeluje pa z znanimi umetni
ki in orkestri.

Žalskemu občinstvu se je predstavila skupaj s Kathrin Qp- 
latka, k ije  bila rojena na Švedskem, študij flavte pa začela 
v Parizu, nadaljevala v Moskvi in pred tremi leti končala v Zu- 
richu. Po diplomi je študirala v Freiburgu. Tudi ona je obisko
vala več mojstrskih tečajev, med drugim pri profesorici Ireni 
Grafenauer.

Koncert je Zavod za kulturo Žalec podaril zvestim obisko
valcem kulturnih prireditev in poslovnim sodelavcem oziro
ma pokroviteljem teh prireditev. K. R .

Najboljši slovenski 
citrarji v G rižah

Zadnjo soboto v oktobru je  bil v G rižah  zak ljučn i del d ru 
gega državnega tekm ovanja slovenskih citrarjev. Na šestih iz 
birnih tekm ovanjih po Sloveniji se je  v finale uvrstilo 24 c i 
trarjev, od tega šest parov, ki so nastopili v štirih  kategorijah, 
v eni kategoriji pa tekm ovalcev ni bilo.

5-članska strokovna žirija pod vodstvom Igorja Sajeta je najbolj
šim podelila 3 priznanja, 5 bronastih odličij, 8 srebrnih in tri zlata. 
Zlata odličja so prejeli Dejan Praprotnik, Nina Mandžuka in duo 
Tanja in Katja Kokalj z Gorenjskega, ki sta poleg tega prejeli največ 
točk —  96 odstotkov. Priznanja in odličja je v drugem, revijalnem 
delu podelil Igor Saje, ki je povedal, da žirija ni imela lahkega dela. 
Zadovoljni pa so, ker je na drugem državnem tekmovanju doslej 
sodelovalo še več mladih citrarjev in ker je opazen napredek v ka
kovosti igranja. V  tem se uresničuje namen tekmovanja —  čim bolj 
strokovno igranje citer.

Kot gostja je 
v revijalnem delu 
nastopila dose
danja prvakinja  
v igranju citer Ka
tarina Guzej, ki je 
zlato odličje pre
jela pred dvema 
letoma. Citrarji se 
bodo spet pome
rili med sabo na 
državnem  te 
km ovanju leta  
1998.

Predsednik ž ir ije  Igor Sa je  p o d elju je  prizna
n je  in zlato od lič je  Tanji in Katji Kokalj. K. R.

Flipper 
za najboljše 
bralce

O b tednu otroka smo v O b 
činski m atični kn jižn ici Ž a lec  
iz b ra li 120  najbo lj p rid n ih  
bralcev. K aran ta n ija  film  iz
Ljubljane nam je ponudila nov 
mladinski film MOJ PRIJATELJ 
FLIPPER, ki si ga otroci še niso 
mogli ogledati v rednem progra
mu. Vsi nagrajeni bralci so dobili 
razglednice s fotografijami iz fil
ma. Vsaka razglednica je bila tu
di vstopnica za dve osebi, saj so 
nagrajenci lahko s sabo pripelja
li še enega od staršev ali prijate
lja. Zanimanje za predstavo je bi
lo zelo veliko. Mladim bralcem 
je bil film zelo všeč. Nasmejali so 
se raznim vragolijam delfina Flip- 
perja in njegovega prijatelja.

Karantanija film, ki distribu
ira film M OJ PRIJATELJ FLIP 
PER v  Sloveniji, je  z b rezp lač
nim ogledom filma razvese li
la okrog 1500 mladih bralcev  
splošnoizobraževalnih k n již 
n ic v Sloveniji.

Vse, ki si niste mogli ogle
dati filma, obveščam o, da bo 
film  v našem rednem progra
mu od 2 8 .1 1 . do 1 .1 2 .1 9 9 6 .

I. V.

Na posnetku so  m inister za  kulturo, žalski župan  in  m adžarski veleposlanik v Sloveniji 
m ed ogledom razstave.

Razstavljal Janos Nemeth
»Sosednja M adžarska, v kateri letos p raznuje jo  častitljivo obletnico, 1100 let svoji-

§a obstoja, se med drugim ponaša s sijajno  lončarsko tradicijo, katere pravila so po- 
robno opredelili že  pred stoletji, mnogih med njim i pa se  nekateri tvorci držijo  še do 

današnjih dni. Lahko bi rekli, da m ojster Janos Nemeth, ki mu je bila g lina dobesedno 
položena v  zibko  obzorja, nadaljuje in o živ lja  keram ični duh svojih dedov »n prade
dov, - je med drugim  na odprtju razstave v Savinovem salonu v Žalcu  dejala likovna 
kritičarka M arlen  Prem šak.

Zan im iv um etniški dogodek je  obogatil tudi pevec m adžarskih ljudskih  pesmi Karoty 
Horvath, razstavo pa je  odprl m inister za kulturo dr. Janez Dular. J. K.

Poljubi kot jesen
Prepričani smo, drage bralke in 

spoštovani bralci, da so bili mno
gi med vami mnenja, kako je sku
pina SHITHEAD FOLK TRIO zgolj 
muha enodnevnica, njihov glas
beni prvenec Paranoja v kondo
mu pa le trenuten in nekontroli
ran izbruh spornih avtorjev Be
drača in Matele. Žal ni tako.

z Bedračem v njegovi novi za
sedbi ZASANJANE LOKOM OTI
VE.

In kaj naj povemo o sami ka
seti?

Gre za letnemu času primerno 
delo, ki je protipotresno posneto 
in producirano. Pesmi so odigra
ne nadvse suvereno, za kar je ne-

5  precejšnjim nelagodjem smo 
vam prisiljeni sporočiti, da je luč 
sveta ugledala nova kaseta že 
omenjene kontroverzne zasedbe.

Naslov novega izdelka je Po
ljubi kot jesen, prinaša pa šest pe
smi tudi že omenjenih avtorjev, 
ki pa se jima je, po tehtnem pre
misleku in globoki razdvojenosti 
v srcu, pridružila tudi prva violi
na skupine ORGASM US BLUES 
BAND —  Goran J. Črpo. Kot go
sta se na kaseti predstavljata tu
di tolkalist Vlasto Skale (Blind 
Eagle) in nonšalantna flavtistka 
Helena Kolman, ki sicer sodeluje

hote kriv tudi gospod Roland, 
gost z daljne Japonske. Vsekakor 
gre za balade, primerne tako za 
nič hudega sluteče gospodinje 
kot tudi za punkerje v zrelih le
tih. Za izid kasete je v največji 
meri zaslužen »Savinjski občan«, 
za kvalitetno in sproščujoče sne
manje pa »Studiu trg« iz Celja.

Skupina pripravlja več nasto
pov na stari celini in v novem 
svetu. Ne glede na pravkar po
vedano pa jo bo moč slišati pred
vsem v Šport clubu v Žalcu.

Pridite, ne bo vam žal!
S O S

OGLEJTE $ 1  ¥  KIHU ŽALEC
Počasi prihaja jesen in z njo hladni in dolgočasni ve

čeri. Vabimo Vas, da jih  preživite z  nam i. Predstavlja
mo nekaj filmov iz našega novembrskega programa.

V mesecu novembru si boste lahko ogledali že drugi film 
iz letošnjega filmskega gledališča. Za Vas smo izbrali film 
OTHELLO.- Shakespeare je za režiserje in igralce poseben 
izziv. Filmski kritiki pravijo, da je najnovejša verzija, ki jo je 
režiral O liver Parker, najbolj erotična od vseh do sedaj po
snetih. Oglejte si jo v četrtek, 7. novembra 1996, ob 20. uri

Od 8. do 10. novembra bomo predvajali kriminalko ZO E  
D O  G R O B A .

Po poletnih uspešnicah: TW ISTER  in M IS IJA : N E M O 
G O Č E ,  prihajata na naše platno še dve uspešnici: A LC A 
TRAZ (TH E R O C K )  in D A N  N EO D V IS N O S T I (IN D E
P EN D EN C E DAY).

A LCA TR A Z bo v našem kinu od 14. do 17 novembra. 
Zgodba o generalu, ki se bori za to, da bi država poskrbela 
za družine tistih, ki so padli med tajnimi nalogami. Ker tega 
ne more doseči po mirni poti, se odloči, da bo zavzel Alca
traz in skupino turistov, ki so si ga prišli ogledat. Najhujša 
grožnja pa je, da bo na San Francisco izstrelil rakete s stru
penim plinom. Državi priskoči na pomoč Sean Connery  
v vlogi edinega ujetnika, ki je kdaj pobegnil z  otoka. V  akci
ji sodeluje tudi letošnji dobitnik oskarja za glavno moško 
vlogo N icolas Cage. Film, ki bo razveselil vse ljubitelje na
petih prizorov.

Za ljubitelje Antonia Banderasa bo erotični triler V  O B 
JEMU S TU JCEM .

D A N  N E O D V IS N O S T I je letošnji najuspešnejši film 
v Ameriki. Tuja, mogočna vesoljska ladja obkroža Zemljo in 
napada največja mesta na njej. Njena misija je jasna: »Popl- 
no uničenje Zemlje med koncem tedna 4. julija«. Vsem po
časi postaja jasno, da je na Zemljo prispela sila neverjetnih 
razsežnosti. Zadnje upanje za veS planet je skupina različ
nih ljudi, ki jih družijo nenavadne okoliščine in vera v preži
vetje. Duša filma in mož časti je ameriški predsednik, ki ga 
igra Bill Pullman. Znanstveno fantastični spektakel z novi
mi posebnimi učinki si boste lahko ogledali od 21. do  
2 4. novem bra.

Mladim gledalcem je namenjen film M OJ PRIJATELJ 
F L IP P E R , ki bo na našem  program u od 28. 11. do 
1. 12.1996. Film o prijateljstvu med delfinom in fantom je 
namenjen otrokom vseh starosti in njihovim staršem. Poleg 
delfinov in lepih podvodnih morskih posnetkov nam pred
stavi tudi odraščanje mladih in njihovo soočanje s svetom 
odraslih.

Zaradi velikega zanimanja za nekatere filme, ki so že bili 
na našem rednem programu, bomo v novembru in decem
bru ponovno uvrstili na naš spored: RAZSODNOST IN RA- 
HFOČUTNOST (Emma Thompson), POŠTAR (II postino - 
Massimo Troisi), NEVARNA SRCA (Michaelle Pfeiffer), STA
RE SABLJE 2 (Jack Lemmon, Walter Matthau, Sophia Loren, 
Ann-Margret), KO Sl SPAL (Sandra Bullock, Bill Pullman).

V decembru prihajajo John Travolta kot FENOMEN, D e
m i M oo re  in njen STRIPTEASE ter Eddie M u rp h y  kot TR
ČENI PROFESOR.

Prosimo vas, da spremljate tudi tedenska obvestila na na
ših oglasnih deskah, ker se program lahko spremeni. Infor
macije tudi po tel. 715-123.

I. V.



H i š a ,  k i  j e  n e  b i  s m e l o  b i t i
Mnogo je stvari, ki človeku grenijo življenje. Tudi družina Feli

cijan z Graščinske ceste 5 v Preboldu se je nedavno znašla pred 
problemom, ki mu ni videti konca. Najbolj boleče je, ker gre za 
njihov življenjski prostor, ki jim nudi streho nad glavo in vsaj ma
lo domačnosti in udobja —  čeprav bi zaradi majhnosti stanova
nja, težko govorili o njem. A vendar, to je njihova hiša, njihov 
dom, ki sta mu zakonca Felicijan hotela popraviti ostrešje in si 
tako zagotoviti varnejšo streho nad glavo ter večjo varnost otrok 
in ostalih, ki čakajo avtobus ali hodijo tam mimo. Ob tem pa se je 
zataknilo, saj za ta poseg nista dobila ustreznega dovoljenja.

»Pri nakupu spornega objekta le
ta 1983 in prepisu v zemljiško knji
go ter ob overovitvi pogodbe ni 
imel nihče nobenih pripomb, zazi
dalni načrt pa je že obstajal, je 
v pritožbi na mnenje KS Prebold 
zapisala Irena Felicijan. Dodaja, da 
je takrat na občini Žalec priglasila 
vsa obnovitvena dela. Soglasje za 
priključitev na kanalizacijo je KS 
dala le z zadržkdm, naj pri tem ne 
razkopljejo asfalta. Ko sta letos vlo
žila prošnjo za soglasje k rekon
strukciji njune stanovanjske hiše na 
parcelni številki 68 katastrske ob
čine Prebold, pa je svet krajevne 
skupnosti na svoji prvi seji dne 
8.7  sprejel naslednji sklep: »Vaša 
stanovanjska hiša se nahaja na me
stu, kjer je po zazidalnem načrtu 
za Teraso Prebold predvidena av
tobusna postaja. Za posege v zazi
dalni načrt (sprejet je bil leta 1972, 
op. p.), ki ga je sprejela občina Ža
lec z odlokom, nimamo pooblastil. 
KS Prebold pa je zainteresirana za 
realizacijo zazidalnega načrta, kjer 
je predvideno rušenje obstoječe 
stavbe in gradnja avtobusne posta
je.«

Pritožba na mnenje KS 
Prebold

Irena Felicijan se je ob tem zna
šla v primežu, a ni vrgla ptiške 
v koruzo. Napisala je pritožbo in 
poleg tistega, kar smo že povedali 
pa začetku, zapisala: «... Svoje 
mnenje opirate na zazidalni načrt 
iz leta 1972, po katerem je na tem 
mestu predvidena izgradnja avto
busne postaje. Vsa ta leta na tem 
mestu že obstoja avtobusno posta

jališče. Glede na dotrajanost stav
be, za katere rekonstrukcijo se tru
dim, ne morem več odgovarjati za 
varnost čakajočih potnikov. Od 
septembra do julija pa so ogrože
na tudi življenja šolarjev, ki ob hiši 
čakajo na avtobus za prevoz do
mov. To odgovornost zdaj uradno 
prelagam na vas, ki ste zainteresi
rani za uresničitev zazidalnega na
črta.

Bivši člani sveta KS so bili zain
teresirani že leta 1992, ko sva bila 
z možem klicana na podpis po
godbe, da se strinjava z ustrezno 
zamenjavo hiše. To sva tudi pod
pisala. Pokazali so nama novograd
njo na Hmeljarski c. 11, Prebold, 
obljubljali selitev.... Takrat ponuje
nega stanovanja nisva zavrnila, KS 
pa naju tudi ni več klicala na po
govor. V tem stanovanju je danes 
druga stranka. Toliko o vaši zain
teresiranosti.... «

V nadaljevanju pritožbe je Ire
na Felicijan zapisala, da zdaj, ko 
streha ogroža življenje njene dru
žine, otrok preboldske OŠ in vseh 
čakajočih na postaji, KS ne daje so
glasja. Zahteva tudi, da se KS Pre
bold z občino Žalec dogovori o 
prednosti najnujnejših ukrepov. 
Kakšnih, to naj presodijo sami.

Predlog za nadomestno 
stanovanje

Svet krajevne skupnosti Prebold 
je na podlagi pritožbe Irene Felici
jan in njene družine na drugi seji 
sveta sprejel sklep, naj se občini 
Žalec predlaga, da le-ta najde pri
merno nadomestno stanovanje za 
družino Felicijan, in to iz sklada

občinskih objektov ali občinskih 
stanovanj. Z rešitvijo tega proble
ma bi se lahko začela reševati tudi 
problematika graditve prepotreb
ne avtobusne postaje. Svetnika iz 
KS so zadolžili, naj ta problem 
predstavi na prvi seji občinskega 
sveta. Na ta naslov in na njenega 
predsednika je prizadeta družina 
že posredovala informacije o svo
jih težavah. V obvestilu je Irena Fe
licijan zapisala, da se zaveda, da 
je zaradi zazidalnega načrta obno
vitev administrativno vprašljiva, 
zato bi se strinjala z ustrezno za
menjavo sedanje stanovanjske po
vršine.

Mnenje zavoda
V zvezi s to hišo se je oglasil tudi 

zavod za varstvo naravne in kultur
ne dediščine. Zapisali so, da je bil 
objekt Graščinska cesta 5 (prej Pre
bold 13) v začetku osemdesetih let 
ocenjen in zavarovan kot kulturna 
dediščina (stara kovačija). Zapisali so 
tudi, da so neprimerno vzdrževanje 
in neustrezne predelave notranjšči
ne v zadnjih petnajstih letih bistve
no spremenile značaj te hiše. Zato 
danes varujejo le položaj, in sicer kot 
pomembno prvino urbanistične za
snove naselja. Po njihovem je ruše
nje hiše (kot je predvideno v zazi
dalnem načrtu) kompromisno spre

jemljivo, vendar le pod pogojem na
domestne gradnje nove »baročne 
mase« na istem mestu.

Izjava predsednika 
sveta KS Prebold:

»Na krajevno skupnost Prebold 
je bila pred dvema mesecema in 
pol naslovljena vloga Irene Felici
jan o obnovi objekta pri avtobusni 
postaji v centru Prebolda. Ob tem 
je bilo ugotovljeno, da je na tem 
mestu, kjer stoji sedanji objekt, 
predvidena nova avtobusna posta
ja. Vodstvo KS je zaradi tega zače
lo iskati nadomestno stanovanje ali 
hišo za to družino, saj si želi, da se 
v Preboldu uredi avtobusna posta
ja v skladu z normativi. Ker niti 
lastnik niti vodstvo še ni dobilo no
benega odgovora od občine, se je 
vodstvo KS v dogovoru z OŠ Pre
bold zaradi ogroženosti osnovno
šolskih otrok odločilo in na repu
bliški prometni inšpektorat posla
lo pobudo, da avtobusno postajo 
pregleda, izda ustrezno odločbo in 
tako prisili odgovorne, da avtobu
sno postajo in njeno okolje uredi
jo, da bo varno in da bo ustrezalo 
prometnim normativom. Upam, da 
bo posredno s tem rešen tudi pro
blem družine Felicijan,« je dejal 
predsednik Marjan Žohar.

Darko Naraglav

Stavba Graščinska 5 v 
sna postaja.

S o ž i t j e  d e l a v c a  in  k m e t a ?
Odločen NE odpovedi kolektivne pogodbe

Živim o v času , ko sto in več tisoč delavcev ne ve, kdaj bo

filača, mnogi s svojo komaj vežejo kraj s krajem , končuje se 
astninjenje, ki je  v mnogih prim erih še poslabšalo položaj slo 

venskega delavstva. O b  vsem tem je G ospodarska zbornica  
Slovenije odstopila od splošne kolektivne pogodbe za gospo
darstvo in s tem od panožnih pogodb, s čim er je napovedala  
boj za  večjo  konkurenčnost gospodarstva. Žal bodo s tem p ri
zadete delavske p lače.

O  tem, o socialnem položaju 
slovenskega delavstva, namerah 
sindikata in o problematiki kmetij
stva smo se pogovarjali s Srečkom 
Čatrom, agronomom, vodjem go
vedoreje Kmetijstva Žalec in pred
sednikom sindikata kmetijstva in 
živilske industrije Slovenije.

Srečko Čater, že kar tri man
date ste predsednik sindikata 
kmetijstva in živilske industrije 
Slovenije, kar pomeni, da je de
lo v sindikatu pomemben del 
vašega življenja. Zakaj?

»Mogoče na to ne vem pravega 
odgovora, vsekakor pa že od štu
dentskih let poskušam biti na stra
ni tistih, ki so pomoči potrebni. Ve
dno sem se po svojih močeh boril 
za poštenje in pravico. Zaradi tega 
sem bil nekoč že obsojen in zaprt. 
Morda je prav to še pripomoglo, 
da sem se še z večjo vnemo lotil 
sindikalnega dela in pozneje začel 
tudi politično aktivno sodelovati 
v SDP oz. sedanji ZLSD, kamor me 
je leta 1991 povabil prijatelj Miran 
Potrč. Za to sem se odločil v pre
pričanju, ki je sedaj še močnejše, 
da lahko samo v stranki, ki je levo 
usmerjena, uresničujem svoje po
glede o socialno pravični družbi, 
za katero se ves čas zavzemam.

Slovenija naj bo slovenskim dr

žavljanom socialno prijazna drža
va. Pomeni, da bi moral slovenski 
delavec, na osnovi kolektivne po
godbe, zaslužiti toliko, da bo lah
ko kupil tiste živilske in prehram
bene izdelke, ki jih naš kmet da
nes težko in pod ceno proda, za 
neko realno ceno, ki mu bo omo
gočala normalno življenje, kmetu 
pa normalen razvoj in ekonomsko 
stabilnost. Danes žal ni tako, am
pak se nasprotje med slovenskim 
kmetom in slovenskim delavcem 
povečuje, namesto da bi bila med 
sabo soodvisna in zaveznika, kot 
sta v zgodovini tudi bila.«

Ali to umetno ustvarjeno nas
protje med delavcem in kme
tom ne pomeni tudi dejanske 
hromitve in učinkovitosti naše 
države?

»Vsekakor. Ta slovenski kmet, ki 
v bistvu predstavlja 57% polkme- 
tov, je dejansko tisti, ki oskrbuje 
slovenski trg s prehrambenimi 
proizvodi. Proizvode prodaja pod 
ceno, to pa zato, ker tudi delo de
lavca v tovarni ni nagrajeno tako, 
kot bi moralo biti. Poleg tega ima
mo skoraj 200.000 brezposelnih, 
tako da ni mogoče realno vredno
titi prehrambenih izdelkov, ki si jih 
socialno obubožani, umetno soci
alno obubožani, politično social

no uničeni delavec ne bo mogel 
privoščiti. In zaradi tega so politi
ki ustvarili konflikt med delavcem 
in kmetom. Med tema dvema ne 
bi smelo biti konflikta, saj sta sto
letja naravna zaveznika, naveza
na drug na drugega, drug od dru
gega soodvisna. Eden je v vlogi 
proizvajalca, drugi v vlogi porab
nika. Brez porabnika ni proizvajal
ca in obratno. Spoznati bi morala, 
kdo je njun »sovražnik«. Reče se 
mu država, prepotrošna država, ki 
sedaj bistveno več troši, kot smo 
državljani sposobni ustvariti. Ker 
tega nismo sposobni, nastanejo 
primanjkljaji, ki jih pokrivamo 
z nenormalnim zunajdržavnim za
dolževanjem in s poskusom, da se 
delavcem vzame - z odpovedjo 
kolektivne pogodbe - 40% že ta
ko skromne plače, ki mu je že do 
sedaj omogočala le skromno živ
ljenje.«

Prekinitev kolektivne pogod
be je v sindikatih in med delav
stvom naletela na ogorčenje in 
proteste. Kaj prekinitev, če bo 
obveljala, pomeni za slovenske
ga delavca?

»S prekinitvijo pogodbe se slo
venskemu delavcu resnično slabo 
piše. Dejansko to pomeni, da se 
vsi delavci spustijo na zajamčene 
oz. najnižje osebne dohodke, da 
bodo ob dodatek na delovno do
bo, da bo prišlo do znižanja bol
niških nadomestil in povračil stro
škov za prevoz na delo, odprav
ljen bo regres za letni dopust, od
pravljene bodo jubilejne nagrade 
in še vrsto drugega. Gre za nera
zumljivo zmanjšanje delavčevih 
pravic, ki postavljajo zaposlene

velik korak nazaj, namreč v polo
žaj mezdnih delavcev. Ob tem ne 
gre prezreti, kako delodajalci po
stopno širijo svoje lovke, da bi pri
šli do svojega cilja. Najprej je »pa
dla« splošna kolektivna pogodba 
za gospodarstvo, nato so začele 
»padati« panožne kolektivne po
godbe, za njimi naj bi verjetno 
prišle še podjetniške pogodbe, ki 
bi jih delodajalci zamenjali s pra
vilniki in enoletnimi pogodbami o 
zaposlitvi, ko delavcem ne bi pre- 
ostajalo nič drugega, kot da so pri
dni in tiho. V zvezi svobodnih sin
dikatov Slovenije se bomo z vse
mi silami, vključno s stavkami, zo
perstavili takšnemu načinu zniže
vanja stroškov na račun delavcev. 
V nobenem primeru in pod nobe
nim pogojem ne bomo dovolili 
znižanja bolniškega staleža nad 15 
dni na 60%. Ne bomo pristali na 
odpis regresa za letni dopust, ki 
ga priznavajo vse kapitalistične dr
žave z visoko razvitim kapitali
zmom, ne bomo dovolili odpisa 
regresa za malico, ker je ta mali
ca edini zakonsko zagotovljeni vir 
za obnovo energije, izgubljene pri 
delu, in ne bomo pristali na neka
tere druge odpise socialnih kate
gorij osebnih cfohodkov, ki pome
nijo preživetje slovenskemu de
lavcu.

Spoštovani gospodje delodajal
ci, lahko odpišete vse, če ste spo
sobni delavcu zagotoviti takšne 
osebne dohodke, kot jih imajo 
v razviti Evropi. To pa pomeni 
2450 nemških mark izhodiščnega 
osebnega dohodka.«

D. Naraglav

Mare Cestnik

Razprodaja  
značaja  ________
Zelo naivno bom najprej postavil 
nekaj retoričnih vprašanj.

So lasje bolje postriženi in priče
ske bolj obstojne, če ste pod škarja
mi v »Perli« namesto, denimo, v »Bi
seru«? So puloverji bolj mehki in manj 
raztegljivi, če jih kupite v trgovini 
»Stephanie« namesto, po domače, pri 
»Štefki«? Kdaj vam bo prej začel od
padati omet, če vam ga bodo na zi
dove nametali delavci podjetja »just 
Quality« ali, špekuliram, fantje z bla
govno znamko »Dobri zidar«? Seme
na bodo prej vzkalila in umetna gno
jila hitreje prijela, če jih boste kupili 
pri »Cvetexu« in »Rastingu«, kajti brez 
končnic »x« in »ing« bo oboje več kot 
vprašljivo? In domnevam, da boste na 
počitnicah mnogo srečnejši s potoval
no agencijo »Happy Holidays«, četu
di o angleščini nimate pojma, saj bi si 
s kakšnimi »\feselimi počitnicami«, se 
bojim, ne upali niti prestopiti sloven
ske meje? Ter na drugi strani: vem, 
da poslovni uspeh gradijo predvsem 
dovolj sposobni (in brezobzirni?) ljud
je, a kar se mene tiče, jim ga privo
ščim mnogo bolj, če se nad njim ble
šči napis »Potepuh«, »Frklja«, »Savinj- 
ka«, »Sirček«, »Ribfca« ali »Fakin« —  
ali pa kar uspešneževo ime. Pb lepi 
stari navadi.

Sprehodite se po tem malem me
stu in se prepričajte, kako vas vseh 
vrst in kakovosti trgovci prepričujejo, 
da smo kot porabniki že zdavnaj tam, 
kamor nas tiščijo izdihnit brezsramni 
politiki. V amerikanizirano slaboum- 
je, ki mu z vse hitrejšim korakom pod
lega hvaljena Evropa —  ta polovični 
mrlič, ki se v strahovih in krčih zapira 
pred umazanijo tretjega sveta. Ni per
spektivno, praktično, kaj šele moder
no biti Slovenec in biti slovenski, na
ravnost škodljivo je imeti lasten zna
čaj in lastno izrazno sredstvo. Res? Kaj 
potem smo, če nas je sram tistega, kar 
smo do sedaj bili, vendar nimam ena
kovrednega nadomestila? Kar pod 
predpražnik lahko pometemo svojo 
kulturo in jezik, svoj izredni naro
dnostni značaj in se prodamo tiste
mu, ki bo največ bleščečega In kiča
stega prodal po najnižji ceni...

Narobe, nisem nikakršen ceneni 
domoljub, ki pokleka pred frajtonari
co in vzhičenimi krajinami z gorami 
v ozadju, se biča s slovensko žalob- 
nostjo in mrmra cenene buditeljske 
verze. Dovolj dobro znam angleško 
in dovolj odprta obzorja imam, da bi 
se lahko vživel kjerkoli na tem našem 
širnem planetu. Povedati hočem, da 
smo brez svojih korenin, zavesti in 
značaja brezupen nič. Tujina ne ma
ra potujčencev, zavojevalci zaničuje
jo lizune, poslovni svet se posmehuje

neizvirnosti in samo neumni lahko 
spoštujejo brezznačajne prilagodljiv- 
ce. Vse to smo, če nikamor ne spada
mo, če smo sivo brezizrazno povpreč
je. Upogljivi, kupljivi in od samih se
be zatajeni nikogaršnjiki, ki jih lahko 
kupi in zlorabi vsak, ki ima vsaj kan
ček zaupanja vase. Brez korenin in 
cveta smo trd butast les. Zato tako 
težko razumem, koliko zna biti pra
znine v glavah, ki se nezgrešljivo zati
kajo ob vsako nepreizkušeno ne
umnost.

Slovenski jezik. Tako izredno bogat, 
živ in uporaben je, da se lahko primer
ja z vsemi svetovnimi jeziki. A ker ga 
govorita samo dva milijona ljudi in ker 
—  seveda samo na videz!— ni finanč
no uspešen, je samodejno postal sum
ljiv. Prastari problem je, jasno, spet v 
glavah, v občutku majhnosti. (»Edino 
hlapci cvilijo ponižno kakor psi in laja
jo, da nas je malo.« —  kaj le je mislil s 
tem povedati Kajuh! ?) A kaj je ta majh
nost? Je to zgolj nekaj matematične
ga, statističnega, oprijemljivega, ali je 
predvsem stanje duha? Po mojem tr
dnem prepričanju seveda to drugo. Psi
hoza ogroženosti, ki je samo navide
zna, če jo iščemo zunaj, toda resnič
na, kadar je v nas samih. Ogroža nas 
predvsem način, kako smo se sprija
znili z  občutkom manjvrednosti —  z 
značilnostjo, ki je toliko bolj očitna, ko
likor bolj se zapiramo v svoj novi, ma
lenkostni državljanski ponos in pljuva
mo po tistih, ki so po našem mnenju 
še za nami.

Zato, ker zna biti Slovenec takšen 
hinavski hlapec in požiralec tujskega 
gnoja, cveti raznarodovalni in razčlo- 
večujoči posel. Trgovci z amerikani- 
ziranimi napisi (in več ali manj tudi 
ponudbo!), novinarji in redaktorji z iz
praznjenim tehnokratskim čenčanjem 
(ste se kdaj vprašali, koliko tega časo
pisa je res vredno prebrati! ?), samo
oklicani razumniki s kopičenjem po
polnoma nepotrebnih tujk, pa še kak
šna POP-TV ki uspe prati možgane 
bolj kot najtrši komunizem. Odločite 
se: slovenščina ali angleščina, resnič
ni vi ali bledi nihče, izvirnik ali dolgo
časen ponaredek, značaj ali izginot
je? Časa zmanjkuje.

Vseeno še vedno verjamem, da 
je lahko naša podlaga za svetovljan
stvo samo slovenstvo. Enostavno za
to, ker smo Slovenci in ne Angleži 
ali —  kar je neprimerno slabše —  
Američani. Če bi to še tako radi bili. 
Kdor me uspe prepričati, da ni tako, 
mu plačam večerjo, pa čeprav nikjer 
drugje kot v znamenitem lokalu »E- 
lizabeth Club«.

Roman Brglez
pekam a - s la šč iča rn a  - trgovina 
Vransko 17, 3305 Vransko

pekama in trgovina Vransko, teL 725-104, slaščičarna Žalec, teL 712-105, 
pekama Velenje, teL: 854-181
Zvestoba pekarne in trgovine 
naša je podoba, 
kdor pri nas kupuje, 
dobro načrtuje.
Spoštovani kupci!
Prihajajo hladni dnevi, megla in druge nevšečnosti, 
ki so značilne za zimsko obdobje. Da vam bo tudi 
v tem času prijetno, bomo poskrbeli tudi v našem 
kolektivu in še popestrili našo ponudbo. Naj bodo 
nakupi vaše in naše zadovoljstvo.

Ne p ozab ite !
ZV EST O B A  SE  N A G R A JU JE .

Še je čas, da si z nakupi v naši novi trgovini v 
Grižah zagotovite eno ali več nagrad za zvestobo. 
Nagradna igra traja do 1. decembra.
V abljeni k nakupu v  b lagovn ico  n a  V ran skem  

in trgovino v  Grižah!
K olektiv  p ekarn e , trgovine, s la šč iča rn e  in  b istro ja

BRGLEZ



Glasujem
za najbolj priljubljeno športnico:

-
m m m m za najbolj priljubljeno športno ekipo:

Moj naslov:

Tako je  M irko  Lebar p o  po lovici maratona prišel p red  žalski 
hotel. Foto : T. T.

S e d e m  o l i m p i j s k i h  m a r a t o n o v
Mirko Lebar je  pred dnevi opravil nov vrhunski športni 

podvig. Potem ko zaradi slabega vrem ena v avgustu ni os
vojil M aterhorna in je bil odpovedan tudi maraton na Č e 
ško, se je  odločil za maraton po Sloveniji.
i ;; 285 kilometrov dolg maraton ¡e v nedeljo, 13. oktobra, pričel 
v Ratečah in ga po sedmih etapah končal naslednjo soboto 
v Murski Soboti. Vsak dan je tako na invalidskem vozičku pre
vozil 40 kilometrov. Z  avtomobilom sta ga spremljala Tone Je
rič in janez Goltnik iz Buč v Tuhinjski dolini. Mirko Lebar po; 
lastnih besedah večjih težav na poti ni imel, zlasti prvi det poti 
je premagal celo hitreje, kot je bilo načrtovano. O b  novem po
dvigu mu je pozdravno pismo posla! predsednik države Milan 
Kučan. Maraton je  Mirko Lebar posvetil umrlemu alpinistu Sta
netu Belaku Šraufu. K . R.

S  prerezom  traku je  Lo jze  Posedel odprl strelišče In tudi 
prvi poslal puščico  v tarčo.

Polzelskj lokostrelci 
dobili strelišče__________

Z a polzeiske lokostrelce je  b ila predzadnja nedelja v m e
secu oktobru lepo doživetje. Na Bregu pri Polzeli, ob Savi
nji, so  si nam reč s pom očjo N ivoja Celje, ki jim  je zem lji
šče odstopi lo v  uporabo, podjetij Kranjc iz Žalca in Pluton 
iz Sv. Lovrenca in s številnimi udarniškimi urami uredili svo
je  strelišče

Na slovesnosti je zbranim  lokostrelcem in gostom spre
govoril predsednik LK Polzela Bojan Vedenik, ki se je vsem, 
ki so kakor koli pomagali pri gradnji, zahvalil, obenem  pa  
obljubit, da bodo z  novim streliščem  pogoji dela mnogo  
lažji. V  imenu žalskega župana prof. Milana Dobnika je  
govori! Lojze Posedet, ki je  poizelsktm lokostrelcem česti
tal za  tako lep športni objekt in jim zažefel še veliko uspe
ha, tako na domačih kot m ednarodnih tekmovanjih. V  fme- 

'rtu Lokostrelske zveze  je  govoril podpredsednik Branko  
Cvetko. Najuspešnejša slovenska tokostnelka Ksenija Podr
ža j pa je odprla 10 let star šam panjec, s katerim so nazdra
vili novemu velikemu uspehu poizetskib lokostrelcev in nje
nemu rojstnemu dnevu, ki ga je  praznovala prav na dan  
odprtja strelišča. Pripravili so  tudi ekshibicijski nastop lo
kostrelcev.

T. TA V ČA R

D r ž a v n o  p r v e n s t v o  v  k a r a t e j u

V  odlični organizaciji Karate kluba Žalec in Karate zveze  
Slovenije je  bilo v dvorani osnovne šole Žalec državno prven
stvo m ladincev in mladink v karate borbah in katah. Nastopilo  
je  kar 208 tekmovalcev iz 36 klubov Slovenije, nekaj vidnih  
rezultatov pa so osvojili tudi č lan i karate kluba Žalec.

V  karate borbah za mlajše 
mladinke do 48 kg je postala dr
žavna prvakinja Hajnškova, pri 
starejših mladincih si Zajc deli 
tretjo mesto, nad 80 kg je po
stal državni prvak Šuster, v ab-

M la d e n  M e la n š e k  d r ž a v n i  p r v a k

Strelska družina Žalec 89, je na državnem prvenstvu v strelja
nju z vojaško puško M 48, ki je bilo v mesecu septembru v Ljub
ljani, dosegla ekipno najboljši rezultat, vendar je po pravilu zad
njih serij zasedla ekipno drugo mesto. V  ekipi je bil najboljši-Mta- 
den Melanšek, ki je ponovno postal državni prvak s 182 krogi. 
Odlično se je izkazal tudi Franc Kotnik, ki je v nemogočih pogo
jih (megli) nastreljal kar 172 krogov. Tretji v ekipi, Andrej Čeho
vin, pa je nastreljal zadovoljivih 165 krogov. SD Žalec 89 je tako 
po petih letih zopet v vrhu strelcev z  vojaško puško.

Uspešni šahisti
Na ekipnem državnem šahovskem hitropoteznem turnirju upo

kojencev, ki je bil v Kranju v mesecu oktobru, je sodelovalo 14 
najboljših ekip iz Slovenije. Odlično drugo mesto je osvojila zveza 
društev upokojencev iz Žalca. Jože G robeln ik

Po 10 letih se iim ie uresničila Evropa

Maccabi iz Izraela 
dvakrat visoko premagan
V 2. kolu jih čaka Istochnik iz Rostova v Rusiji

L ju b lite lji vrhunskega športa v naši o bčin i so v zad n jem  
času  oči u p ira li v rokom etašice  Ž a lca  in pa seved a  tudi v 
košarkarje  Kovinotehne Sav in jske  Po lze le . Tokrat bom o ne
kaj več  zap isa li o ža lsk ih  rokom etašicah , ki so v  prvem  ko
lu pokala pokalnih zm ago valk  doma gostile rokom etašice  
M accab i K iriat iz H o lo n a  in jih  obakrat prem agale  in se 
tako u vrstile  v drugo kolo.

V  prvem srečanju pred pri
bližno 800 gledalci so igralke 
Juteksa Žalec brez večjih težav  
premagale Maccabi z rezulta
tom 36: 20 (19:10). Srečanje, ki 
ga je tokrat spremljalo rekor
dno število gledalcev, imenitno 
razpoloženje pred tekmo pa je 
ustvarila tudi libojska godba na 
pihala, je bilo do 5. minute ize
načeno, nato pa so Žalčanke

da smo dobili manj zadetkov, 
priliko pa so dobile vse igralke. 
Težko je ekipo maksimalno mo
tivirati po prvi zmagi, lahko re
čem, da so dekleta prebila ev
ropski led. Zagotovo pa je bila 
prva tekm a težja  kot druga. 
Lahko rečem, da sem zadovo
ljen s to evropsko premiero, kaj
ti to je zares nekaj zgodovinske
ga in mislim, da je redko kje

Najbolj priljubljeni športniki
Izmed prispelih glasovnic smo izžrebali tri nagrajence:
1. N ina Božič, Petrovče 121, Petrovče
2. Veronika Doler, G a lic ija  53/c, Ž a lec
3. D itka C iz e j, Polzela 210, Polzela.

- ' Poktovfeefjizbirem jbolj priljubljene(ega) športmce(ka) je P E 
D IK U R A  K A N A  Ž A L E C  Z  IZ D E L K I Z A  N E G O  N O G .

Nagrade dobite v našem uredništvu. ■
V oktobru je  največ glasov prejela Jožica Em eršič, sle

dita ji Veljko Petranovič in M atjaž C ize j.
Za najbolj priljubljeno športno ekipo ste ponovno do

delili največ glasov Kovinotehni Savinjska Polzela, sledi ji 
Karate klub Žalec.

Glasovnice iz novembrske štev ilke nam pošljite do 29 N O 
VEMBRA 1996.

solutni kategoriji pa je bil Godler 
drugi, prav tako drugi pa je bil 
v svojem razredu, to je do 75 kg.

Pri mlajših mladinkah v borbah 
kate je bila Pešečeva iz Petrovč 
druga. T. T.

zaigrale odlično, si priborile pet 
zadetkov prednosti in ob kon
cu visoko zmagale. Domači tre
ner Tone Tiselj je dal v zadnjih  
minutah priložnost tudi mlajšim 
igralkam, ki so svoj nastop up
ravičile. Zadetke na prvem sre
čanju so v Juteksu Žalec dose
gle: Zidar 5, T. Dolar 3, Derčar
1, Randl 9, V. Dolar 3, Klinc 4, 
Kostiukova 3 in Pahor 8 .

Povratno srečanje je bilo prav 
tako v Žalcu. Trener Tone Tiselj 
je v drugi tekmi dal priložnost 
mlajšim igralkam, ki so se izka
zale in tudi drugo srečanje so 
Žalčanke dobile z  rezultatom  
31:15. Zadetke na drugem sre
čanju za Juteks Žalec so dose
gle: Zidar 3, T. Dolar 9, Križa
nec 3, Šimek 1, Derčar 9, Randl
2, Korotneva 1 in Pahor 3.

Trener Tone Tiselj je po tekmi
povedal: »V drugem srečanju  
smo precej spremenili sestavo, 
tudi način igre v obrambi, tako

klub v Evropi, ki je v desetih le
tih prehodil tako pot, kot jo je 
ženski rokometni klub Juteks 
Žalec.«

V  torek, 22. oktobra, pa so 
na Dunaju žrebali za nadaljnje 
tekm ovanje. Nasprotnik roko
metašic Juteksa je  odlična ru
ska ekipa Istochnik in Rostava 
blizu Črnega morja. To je dru
gi najboljši ruski ženski roko
m etni klub, ki im a štev ilne  
zmage na državnih tekm ova
njih, lani pa je v pokalu pokal
nih zm agovalcev igral v polfi
nalu in na koncu osvojil četrto 
mesto v Evropi. Z a  žalske ro
kometašice je to veliko breme. 
Po besedah predsednika kluba 
Dolarja so na tem žrebu dobili 
najboljšo žensko evropsko eki
po. Prvo srečanje bo v Rosto
vu 9. in 10. novembra in nato 
čez teden dni povratno sreča
nje v Žalcu.

T. TAVČAR

Z m a g a  s t r e l c e v  S D  J u t e k s  Ž a l e c

V  Murski Soboti sta tekmovali ekipi strelskih društev Ml Pomurka 
in Juteksa Žalec.

V  I. kolu II. lige je članska ekipa Juteksa Žalec dosegla lep uspeh. 
Rezultati streljanja s standardno zračno puško so bili naslednji: SD 
Juteks Žalec se lahko ponaša s 1722 krogi, SD Pomurka pa s 1656 
krogi. Ekipo Juteksa Žalec so sestavljali Damjan Hrovat (576 krogov), 
Aleš Klovar (574 krogov) in Zlatko Poteko s 572 krogi.

Trgovina ŠTORMAN
SVETLOBNA OPREMA

3312 P R EB O LD  
H m eljarska c. 10 
tel./faks: (063) 723-674

J E S E N S K A  P O N U D B A :

PESTRA IZ B IR A  SVETIL IZ  U V O Z A  
IN  D O M A Č IH  PR O IZV A JA LC E V

UGODJA, KONKURENČNE CENE

VEČ SVETLOBE V VAŠEM DOMU 
TRGOVINA ŠTORMAN

M O T O  C E N T E R  Y O G I
VINSKA G O R A  (Prelska 21 b) Velenje 
Tel./faks: 063/853-471

K a w a s a k i

SPREJEMAMO NAROČILA ZA 
MOTORNA KOLESAlL E T N IK  1 9 9 7

C / 1 G I V / I YAMAHA H u s q v a rn a
-  V E L IK A  IZ B IR A  R A B LJEN IH  M O TO RNIH K O L E S
-  O B LA Č ILA  ZA  M O TO R ISTE
-  DODATNA O P R EM A  ZA M O TO RN A K O LES A
-  R E Z ER V N I DELI

GUME:

M I C H E L I N M E T Z E L E R  -tu

ČELADE:

£M ĤH>
HetmasbyfímezN o n u v

MOTORNA O U A :

lu  m m  Shell
UGODNI KREDITNI POGOJI IN LEASING



Savinjčan

C ilj je  bil na G ori O ljk i
Odprto prvenstvo Slovenije v planinski 
orientaciji

Lepo jesensko vrem e je predzadnjo soboto v oktobru omo
gočilo, da je  m ladinska komisija pri M eddruštvenem  odboru 
Savinjske dobro izpelja la  odprto prvenstvo Slovenije v p lanin
ski o rientaciji D o brič '96

Tekmovalce je v Šmartnem ob
Paki pozdravil žalski župan prof. 
Milan Dobnik. Mlajši udeleženci 
so štartali v Šmartnem ob Paki, 
starejši pa po daljši poti s polzel- 
ske železniške postaje. Za pre
magovanje poti so tekmovalci 
potrebovali zemljevid, kompas in 
poznavanje drugih veščin, med 
pohodom pa so reševali zanimi
va vprašanja, ki so jim lahko pri
nesla dodatne točke v skupnem 
uspehu. Skupaj je nastopilo 36 
tričlanskih ekip. V  sku pini A je 
med devetimi ekipami zmagala 
ekipa iz Slivnice pri Celju, v sku

pini B ekipa iz Vojnika. V  skupi
ni C  je zmagala trojka iz Andra
ža, v skupini D Vinska Gora, 
v skupini E Žalec in v skupini E 
kjer so tekmovale družine, je bi
la najuspešnejša družina iz An
draža.

O b koncu so bili zadovoljni 
vsi, tako tekmovalci kot organi
zatorji, še posebej pa tisti, ki so 
se domov vrnili z osvojenimi po
kali. Najuspešnejši pa so po os
vojitvi prvih mest na prvem od
prtem državnem prvenstvu bili 
udeleženci iz naše občine.

T. TAVČAR

Smučarski sejem bo konec novembra
Sneg je  že  nekajkrat pobelil vrhove v išjih  hribov in  prav 

je, da p ričen jajo  ljubitelji sm učanja m isliti tudi na potreb
no sm učarsko opremo.

Smučarski klub Gozdnik Žalec bo tudi letos organiziral sejem 
rabljene in nove opreme za zimsko veselje, ki bo 29. novembra 
(popoldne), 30. novembra (ves dan) ter v nedeljo 1 decembra 
1996 (ves dan), v  telovadnici stare osnovne šote v Žalcu. Na sej
mu bodo komisijsko prodajali rabljeno opremo, ki jo bodo pri
nesli občani, Žana Žalec, ki je tudi pokrovitelj sejma, pa bo pro
dajala novo opremo. Pri organizaciji sejma SK Gozdnik Žalec 
pomaga tudi UPI Ljudska univerza Žalec, Občina Žalec ter Novi 
tednik in Radio Celje.

0  *  0  9  9  9  9  9  0  0  9  0  9  9  0  4  0  0  
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9  SLADKOR, 50/1 KG 
a  BUČNO OLJE 1 1 

BAR KAVA, 100 g 
9  MOKA UP 500. 10 kg 
A  MOKA TIP 500. 25 kg 
^  SUHA SALAMA 
9  GROFOVSKA, i kg 
$  OREHI, jedrca I kg 
A  ČEBULA
9  ZA OZIMNICO. 10 kg
9 r - 
9  

O  
•

103,90
550.00
145.00
756.00

1.856.00

1.690.00
790.00

549.00

9

1.399,00 $

PESNI REZANE i, ! kg 

PŠENIČNO KRMILO, 1 kg

32,90

p  ¡V zalogi tu m  vsa k r n i l a  1 * 0 .

9 9 9 9 9 9 9 9 9 9 9 9 9 9 9 9 9 9

MOŠKE SRAJCE 
- FLANELA
MOŠKE KAVBOJKE 2.990,00 
ŽENSKE HALJE 1.790,00 0
BUNDE OD 3.500 SIT DALJE 0  
MEHČALEC, točeni, 1 1 99,00 A  
DETERGENT 9
ZA POSODO 112,00 9

( N O V O : ;  9

PIVO TOPVAR 89,90 #
(češko p ivo , nepovratna em balaža) ^

*  
0  
0

študentski servis 
maribor
PODRUŽNICA ŽA LEC
Tel.: 063/713-197 
Faks: 063/713-197

Posredovanje dela za študente in dijake

*  ZELO  UGODNE C EN E  
FOTOKOPIJ
A4-format -  sam o 8,00 SIT  
VEZAVE 260,00 SIT

C e n e  velja jo  z a  študente, podjetja in druge 
uporabnike.

OBČIN A ŽA LEC  
O ddelek za  gospodarske in 
negospodarske dejavnosti

objavlja

JAVNI RAZPIS ZA SOFINANCIRANJE 
PROGRAMOV ŠPORTA V OBČINI ŽALEC  

ZA LETO 1997

1. O b č in a  Ž a le c  bo iz s re d s te v  javn ih  f in a n c  
so financira la  naslednje programe:

a) poslovanje športnih društev,
b) redno vadbo rekreacijskeg a športa mladih,
c) m ladinski tekmovalni šport,
d) program športa za dosežek,
e) izobraževanje strokovnih kadrov
f) več je  športne in rekeracijske  prireditve
g) investicijsko  vzdrževanje športnih objektov.

2. Na razp is za sofinanciran je  Sprotnih programov 
pod točko 1. lahko kandid športna društva, ki izpolnjujejo 
nasled n je  pogoje:

-  im ajo sed ež  in delujejo na obm očju občine Ža lec ,
-  predložijo dokazilo o plačani članarini svojih članov  

za  teko če  leto,
-  im ajo odprt žiro račun pri Agenciji za  plačilni 

promet, nadziranje in Informiranje.

3. Na ra zp is  z a  so f in a n c ira n je  in v e s t ic ijs k e g a  
v z d rž e v a n ja  špo rtn ih  o b jekto v  lahko, k a n d id ira jo  
upravljalci športnih objektov v občini Žalec, v katerih  
se  izvajajo programi, ki se  financirajo iz sredstev občine 
Žalec.

4. O b razce  za prijavo dvignete na ZTKO  Ž a le c  ali na 
O bčini Ž a le c  od 8. novembra 1996 dalje (v kolikor jih 
ne boste prejeli po pošti).

5. Prijave pošljite na naslov: O b čin a  Ž a lec , O ddelek  
z a  g o sp o d a rsk e  in n e g o sp o d a rsk e  d e javn o sti, Ui. 
S a v in jsk e  če te  5, 3310 Ž a le c  do 30. novem bra 1996. 
F in a n čn e  program e, pripravljene po Zakonu o društvih  
in kriterijih z a  financiran je  špo rta  v občini Ž a le c , bo 
p reg led ala  in usk lad ila  Z T K O  Ž a lec .

t v >v? > •

M ladi nogometaši iz  KS Trnava

M ladi nogometaši________
Nogomet je tudi v naši dolini med najpriljubnejšimi športi z žo

go. To dokazujejo vaški in drugi nogometni turnirji in celo medva- 
ške lige, kjer je mogoče videti zelo zanimive tekme. Tudi v KS Trna
va je kar precej nogometnih privržencev, ki so znali pritegniti v ta 
šport tudi najmlajše. Fantje so »zagrizeni« in prav lahko bomo kdaj 
kakšno ime zasledili med znanimi slovenskimi nogometnimi klubi. 
Vsekakor pa se že ob siceršnji bogati športni aktivnosti obeta z no
vo telovadnico še pestrejše športno življenje.

D. N.

veceniK
K aplja  v a s  10 
3312 Prebold 

Telefon: 063/723-268

dom ače specialitete, izbrana vina, sladice  
S p re je m a m o  ž e  re z e rv a c ije  

z a  z a k lju č e k  le ta  1996.
S e  priporočamo!

AVTOELEKTRIKA IN TRG O VIN A  G O LIČ
Kaplja vas 16, Prebold 
tel.: 063/723-198

AVTOAKUSTIKA
-  kenvvood
-  m acaudio
-  infinity
- phonocar
-  ŽAROMETI H 4 JUGO 2.900 SIT
-  OLJE ZA TRAKTORJE 10 L, 2.800 SIT
-  ugodno: ščetke, pastorki in stikala 

za zaganjalnike
Prodaja in montaža centralnih zaklepanj, električnih 
pomikov stekel ter popravilo splošne avtoelektrike. 

_________________________Z a  o b is k  s e  p r ip o r o č a m o .

G U M E - S E R V IS  - 
S T ER G A R

Latkova vas 49, Prebold, tel: 702-150
montaža in centriranje gum
strojna montaža traktorskih, tovornih ter damper gum
nove In obnovljene zim ske gume
popravilo motornih žag, kosilnic, motokultivatorjev itd.
Č e  ste  zadovoljni, povejte  š e  drugim, 
č e  ne, povejte meni

Zah va lju jem  se  za  zau p an je  in 
se  š e  vnaprej priporočam !

Andrej Stergar

Š E M P E T E R  13 /A  
te l .  701-888 
fak s : 702-088

D e l .  č a s :
8.00- 19.00 

s o b o ta
8.00- 12.00

T E H N I Č N A  T R G O V I N A

BELA TEHNIKA
- sušilec perila 39.800,00 SIT
- pralni stroj PS 904 46.990,00 SIT
- pralni stroj PS 909 71.422,60 SIT
- kuhinjska napa Elica, 60 cm 9.950,00 SIT

PONOVNO NA ZALOGI IZ LASTNEGA UVOZA
* POSTELJNINA MEDICAL TERAPEUT1C 

MERINOS *
KOMPLET ZA ZAKONSKO POSTELJO:

AKUSTIKA
Televizor Vojager, 51 cm, teletekst

46.563,60 SIT lahko tudi na 3 čeke 
BTV panorama 16/9 S 70, megatex, slika v sliki

reklamni vzorci samo 159.840,00 SIT

R E Z E R V N I  D E U  za:
ŠTEDILNIKE, PRALNE STROJE, HLADILNIKE, 

SUŠILCE PERILA, BOJLERJE.

M A L I  G O S P O D I N J S K I  A P A R A T I

ANTENE, ANTENSKI PRIBOR, SATELITSKI 
SISTEMI, KARTICE, DEKODERJI

B R E ZP LA Č N A  D O S TA V A  D O  3 0  K M .

zgornja odeja 1 kos
pregrinjalo za  žim nico 1 k os
ortop ed sk a  b lazin ica
(vzglavnik) 2 k o sa
prevleka za  b lazino 2 k o sa
ledvični pas 2 k o sa
vratni p a s 2 k o sa
ščitnik  za  ko leno 2 k o sa
co p a te 2 para

... CENA 96.500,00 SIT, možnost plačila
na 10 čekov ali 10%-ni popust na  

gotovino.

M O Ž E N  N A K U P  D O  1 0  Č E K O V .



Zavod za gozdove Sioveniie v Žalcu

Dodatna pojasnila lastnikom gozdov
V zadnjem  času prihaja do nekaterih nesporazumov, ki se na
našajo na problematiko s področja gradnje in vzdrževanja goz
dnih vlak, rednih vzdrževaln ih del na gozdnih cestah in iz 
p lačila  finančnih spodbud za opravljena dela v okviru san ac i
je  žledoloma. Čeprav so bile te stvari, deloma tudi v tem ča
sopisu, že pojasnjene, menim , da je  zato, da se izognemo do
datnim nesporazumom in nepotrebnim zam eram , nastale pro
bleme upravičeno pojasniti še nekoliko podrobneje.

Pri gradnji in obnovi gozdnih 
vlak nam (KE Žalec!) v zadnjem  
času nekateri lastniki gozdov oči
tajo, da jih o možnosti za prido
bitev sredstev, ki jih je za ta dela 
namenila občina Žalec, nismo 
obvestili. Resnica je takšna, da so 
se imeli vsi lastniki gozdov v ob
čini Žalec možnost prijaviti na 
razpis za pridobitev finančnih 
sredstev za sofinanciranje popra
vila oz. gradnje gozdnih vlak in 
v m anjš| meri tudi cest, kar bi 
om ogočilo odpravo poškodb  
v gozdovih, ki jih je v začetku le
ta prizadel žled. Vsem, ki so se 
prijavili 'na ta razpis, objavljen je 
bil v časopisu SAVINJČAN, je ob 
izpolnjevanju pogojev razpisa 
občina Žalec zagotovila 66%  
sredstev za izvedbo del v obse
gu načrta, ki ga je pripravil Za
vod za gozdove. Z  objavo raz
pisa v časopisu, katerega brez
plačno prejme vsako gospodinj
stvo v občini Žalec, menimo, da 
so imeli vsi lastniki gozdov ena
ke možnosti za pridobitev teh 
sredstev. Če te možnosti niso iz
koristili, ni nobenega tehtnega 
razloga, da bi za to obsojali Za
vod za gozdove ali občino Ža
lec. Nerealno bi bilo pričakova
ti, da bi denimo Zavod za go

zdove osebno obvestil o razpi
su vse lastnike gozdov, ki jih je 
na območju KE Žalec več kot 
5000.

Do konca septembra so bila 
zaključena dela že na več kot 
80% objektov. Ponekod je bilo 
na željo lastnikov narejenega 
precej več od prvotno načrtova
nega obsega, zaradi česar je bil 
v teh primerih tudi delež lastni
kov pri kritju stroškov za oprav
ljeno delo precej višji od sicerš
njih 34% vrednosti projekta. Na 
ta način ni bila omogočena le 
sanacija žledoloma, ampak so si 
lastniki znatno izboljšali pogoje 
za gospodarjenje z lastnim go
zdom v prihodnosti. Žal pa je 
v nekaterih primerih prišlo tudi 
do neljubih zapletov, saj po za
ključku del, ki so jih izvajalci po 
našem mnenju izvedli kakovost
no, nekateri lastniki izvajalcem  
del niso bili več pripravljeni pla
čati svojega deleža stroškov. 
Prav nerazumljivo je, da lastnik, 
kljub prijavi na razpis in strinja
nju z  razpisnimi pogoji, noče 
plačati 4.000,00 oz. 16.000,00 
SIT, čeprav je bilo v prvem pri
meru usposobljene za prevoz 
s kamionom 2 k m prej dolgo 
časa neprevozne ceste, v dru

gem primeru pa je bila zgrajena 
gozdna vlaka v skupni dolžini 
750 m, ki je lastniku omogočila 
dostop do gozda. Mislim, da do
datni komentar k temu ni potre
ben!

Z rednimi vzdrževalnimi deli 
na gozdnih cestah nekoliko za
stajamo glede na predvideni ter
minski plan poteka del (izvajal
ca del sta namreč ista kot pri 
gozdnih vlakah!), vendar meni
mo, da bomo v mesecu oktobru 
ob vsaj nekoliko prijaznejšem  
vremenu ta zaostanek nadokna
dili in dela zaključili pravočasno. 
G lede na to, da zadn je  čase  
z različnih naslovov (krajevna 
skupnost, skupina krajanov) pre
jemamo vloge za sofinanciranje 
vzdrževalnih del in celo asfalti
ranje cest, moram vsem pojasni
ti, da naša dela potekajo po 
predvidenem programu vzdrže
vanja gozdnih cest za leto 1996, 
h kateremu je dal soglasje tudi 
svet občine Žalec, zaradi česar 
v tem trenutku spremembe pro
grama, s katerimi bi se lahko pri
lagodili lokalnim potrebam, ni
so možne. Predstavnikom kra
jevnih skupnosti predlagam, da 
KE ZGS v Žalcu čim prej sezna
nijo s svojimi načrti vzdrževanja 
cest za leto 1997 Če bi namreč 
našli skupni interes glede vzdr
ževan ja posam eznih cest, ki 
imajo tudi gozdni značaj, smo 
naš načrt pripravljeni deloma 
prilagoditi tudi krajevnim potre
bam. Pri usklajevanju teh želja 
in potreb pa je treba upoštevati, 
da z denarjem za gozdne ceste 
ne moremo in ne smemo sofi-

nacirati vzdrževalnih del na lo
kalnih cestah in asfaltiranja cest.

V spomladanskem in polet
nem času smo gozdarji ugotav
ljali obseg škode, ki jo je v go
zdovih povzročil žled. Po ogle
du gozdov so bile lastnikom iz
dane tudi odločbe, s katerimi je 
bilo predpisano, katera sanacij
ska dela je potrebno izvesti v go
zdu, in časovni rok za izvedbo 
teh del. Med letom smo nato op
ravljena dela prevzemali na se- 
čiščih in v primerih, ki so bili po
drobneje opisani v julijski števil
ki SAVINJČANA, lastnikom go
zdov obračunali tudi denarno 
subvencijo (vir je bil proračun 
RS!) za opravljena sanacijska de
la. Obračunana sredstva so bila 
lastnikom gozdov deloma že na
kazana, preostanek pa naj bi na
kazali do konca letošnjega leta. 
Pri tem ponovno poudarjam, da 
pri teh sredstvih ne gre za n i
kakršno nadom estilo za ško
do, ki jo je v gozdovih povzro
čil žled, kot si to napačno razla
gajo nekateri lastniki gozdov, 
am pak je  to d ržavna subven
c ija  za  oprav ljena dela z na
menom odpraviti posledice žle
doloma oz. za preprečitev na
stanka še večje škode.

S tem prispevkom želim do
datno pojasniti stvari, ki si jih ne
kateri lastniki gozdov napačno 
razlagajo in se zaradi tega čuti
jo prikrajšane. Če kdo izmed 
lastnikov gozdov želi še podrob
nejša pojasnila, se naj obrne na 
KE ZGS v Žalcu.

D ejan  Rosenstein, 
d ip l. in ž . gozd.

50 let Lovske 
družine Polzela_________
Imajo lepo lovsko kočo, 
najvišje priznanje Ediju Šusterju

Član i Lovske družine Po lzela  in ostali gostje, med kateri
mi je bil tudi predsednik Lovske zveze Slovenije Franc  
Avberšek, so se zadnjo soboto v oktobru na slovesnosti 
zbrali pred svojo lovsko kočo v Založah pri Polzeli in pro
slavili zlati jubilej lovske družine.

O  delu lovske družine je go
voril starešina LD Polzela Ivo 
Čede. Med drugim je pouda
ril, da sedaj šteje družina 51 
članov, ob ustanovitvi pred 
petdesetimi leti pa je imela pet 
članov. Lovnih površin imajo 
nekaj več kot tri tisoč hektar
jev, kjer prevladujejo srnjad, 
zajci, fazani, občasno tudi divji 
prašič in drugo. Zelo ponosni 
so na svojo lovsko kočo, ki so 
jo zgradil' leta 1962 ob letoš
njem visokem jubileju pa ob
novili.

Na slovesnosti, katere so se 
udeležili tudi predstavniki so

sednjih lovskih družin ter kra
jevne skupnosti Polzela in de
lovnih organizacij, so podelili 
več priznanj in odlikovanj. 
Najvišje priznanje, znak za 
lovske zasluge Lovske zveze 
Slovenije, je prejel Edi Šuster, 
ki je poleg Mirka Canjka še 
edini živeči ustanovni član  
Lovske družine Polzela (na sli
ki). Zbranim je spregovoril tu
di predsednik Lovske zveze  
Slovenije Franc Avberšek, ki je 
polzelskim lovcem čestital za 
jubilej in uspešno delo. V  kul
turnem programu so nastopili 
Savinjski rogisti T. T.

G A L E R I J A  A C
Ž a lec , Š landrov trg 4  
Tel.: 713-144

Č e  n e veste, k a j b i poklonili dragi osebi, prijatelju  
ali p o slo vnem u  partnerju , n a s o b išč ite  -  um etni
šk a  slika j e  darilo, ki zagotavlja  uspeh.

-  B O G A T A  IZ B IR A  O K V IR J E V  IN P A S P A R T U J E V ,
-  S T A L N A  P R O D A J N A  R A Z S T A V A  U M E T N IŠ K IH  S L IK ,
-  N O V O  -  R E P R O D U K C I J E  Z N A N IH  S L I K A R J E V  

(V a n  G o g h , M o n e t , P ic a s s o . . . )  P O  IZ R E D N O  
U G O D N IH  C E N A H .

-  S O L ID N A  IN  H IT R A  IZ D E L A V A  O K V IR J E V ,  K O N K U 
R E N Č N E  C E N E ,  P L A Č IL O  M O Ž N O  N A  V E Č  
Č E K O V .

Ž e  samo obisk p ri nas vas bo obogati!!

Gobja družina  
d e žn ik a ric _________________

Predpraznični obisk pri babici v Rokavljah pri Braslovčah se je za 
brata Primoža in Tomaža Žnidar iz Podvina pri Polzeli končal še 
bolj veselo kot po navadi. Na sprehodu v bližnjem gozdu sta na
mreč našla pravo dežnikarsko družino. Na enem kupčku so rasle 
kar štiri dežnikarice, ki so se ponašale z zavidljivimi merami. Naj
večja, ki so ji rekli oče, je merila skoraj pol metra, mama mu je 
segala do klobuka, medtem ko sta malčka že kazala, da bi lahko 
zrasla v prava sinova svojih staršev, če jima usoda ne bi namenila 
krožnika.

T. TAVČAR
Prim ož in Tomaž z  gob jo  družino.

f  i n
aJ

d . o . e
POLZELA, Ločica 75a

INŽENIRING, TRGOVINA 
PROIZVODNJA MONTAŽA 
Tgj . 063/701-249 
faks.: 063/701-366

prodajni center
IVA LO C IC A -P O LZ ELA  75A
BELA TEHNIKA -  GOSPODINJSKI APARATI -  BTVI

Po ugodnih cenah, z gotovinskimi popusti, s plačilom v obrokih, vam 
ponujamo:
* PRALNE IN SUŠILNE STROJE, POSAMEZNO ALI V GARNITURI
* SAMOSTOJNE IN VGRADNE POMIVALNE STROJE
* ŠTEDILNIKE V VSEH IZVEDBAH, SAMOSTOJNE IN VGRADNE
* HLADILNIKE, ZAMRZOVALNE OMARE IN SKRINJE
* BTV Universum 55 ST TTX 57.952,00 SIT
* BTV Universum 63 ST TTX 88.570,00 SIT
* BTV' Universum 71 ST TTX 95,146,00 SIT

KOPALNICE IN KUHINJE GORENJE IN SVEA
PRI KUHINJAH POPUST NA TOVARNIŠKE CENE 
PLAČILO V 2 OBROKIH
KOPALNIŠKO POHIŠTVO, SANITARNE GARNITURE PO TOVARNIŠKIH 
CENAH
PECI ZA CENTRALNO OGREVANJE RAZVOJ
IZDELUJEMO VSE VRSTE PEČI NA OLJE ALI PLIN.
POSEBNOST PEČI Z VGRAJENIM BOJLERJEM. V CELOTI 
IZDELANE IZ NERJAVEČEGA MATERIALA. 10-LETNO JAMSTVO. 
STROKOVNA MONTAŽA CELOTNEGA CENTRALNEGA 
OGREVANJA.
OPRAVIMO TUDI MERITVE IN NASTAVIMO GORILNIK.

Priporočamo se  za  obisk v prodajalni, ki je  odprta vsak  
dan od 8. do 18. ure, ob sobotah od & do 13. ure.

V O S N J A K
TRGOVINA IN MONTAŽA 

ŠEM PETER , pri železniški postaji 
telefon: 702-100

VSE, KAR POTREBUJETE VI, 
IMAMO M I:

s

V OKVIRU PRA ZN O V A N J 
5. OBLETNICE 
POSLOVANJA

SM O  VAM PRIPRAVILI ZELO  U G O D N O  PONUDBO 
KVALITETNIH IN  LEPIH  RA D IA TO RJEV  

D E  L O N G H I

in  to z

1 0 - o d s t o t n i m  P O P U S T O M !

OBIŠČITE NAS, HITRO S E  BOMO 
DOGOVORILI!

Agencija A ZU R  ŽALEC
Adriatic* ŽALEC, Šlandrov trg 24 (nad pošto),
zavarovalna družba d.d. telefon: 063/712-181

PRIČAKUJEMO VAS VSAK DAN OD 730 DO 17. URE, OB 
SOBOTAH OD a  DO 11 U R E

Sp re jm ite  n asvet n a ših  zasto p n iko v

VRANSKO, TABOR, GOMILSKO: Rom an RANČIGAJ, 
mobitel: 0609 644-445;

BRASLOVČE, LETUŠ, TRNAVA: R enata  ROTER- 
KRAU, tel.: 709-154, 712-181, Alojz JANŽOVNIK, 
tel.: 726-154;

POLZELA, ANDRAŽ, PREBOLD: Andrej POTOČNIK, 
tel.: 722-907;
ŠEMPETER: Mitja CILENŠEK, tel.: 701-650;

ŽALEC, GOTOVLJE, VRBJE: D am jana SMILJAN, 
tel.: 713-168, Henrik KRAJNC, tel.: 715-763, Silva 
HREN, mob.: 0609 633-916;

PETROVČE, LIBOJE, GRIŽE: Stanko  PLANTAK, 
tel.: 707-163;

VINSKA GORA, PONIKVA: Milan JAVORNIK, 
tel.: 8 5 6 -4 3 2
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PRO D A JA  RA BLJEN IH  VO ZIL

tel.: 063/715-946 
mobitel: 0609/629-093

D A N I d.o.o.
Migojnice 140, 3302 GRIŽE

O d k u p  rabljenih in p o šk o d o v a n ih  avtom ob ilov  
od leta 1989 dalje, v  zalogi več  vrst avtomobilov.

Odprto: vsak dan od 7. do 15. ure, ob sobotah zaprto.

T R I
tel. & faks: 723-243

V NOVEMBRU vam po  ugodnih cenah ponujamo:
* g r a d b e n i  m a t e r i a l  '

* b a r v e ,  l a k e  *

* l e p i l o  z a  k e r a m i k o  *

AKCIJA
bitumenska skodla -  tegola

I f i r o ARMOURGLASS BEAVERTAIL

Odprto: od 7.30 do 18. ure, sobota do 12. ure. 
V  s t is k i vam  p o s tre ž e m o  tu d i p o  18. u rl.

VULKANIZACIJA,
PRODAJA IN SERVIS 
AVTOM OBILSKIH PNEVMATIK

m c i ciLdO /atiîijci A b ija n
A rja  v a s  10, P e tro v č e , te l.: 7 0 7-051  
m o b ite l: 0 6 0 9 -6 2 0 -4 5 0

ZA ZIMSKE GUME

5% -N I POPUST ZA PLAČILO Z GOTOVINO
pri drugih gumah za osebna vozila.

Plačilo tudi s  karticami:

VISA, EUROCARD in ACTIVA.
Non-stop od 8. do 18. ure, 
ob sobotah od 8. do 13. ure. S e  p r ip o r o č a m o !

V E N D E R  d.o.o. ZALEC
P r o i z v o d n j a - t r g o v i n a - i n ž e n i r i n g - z a s t o p s t v o
Galicija 57 a, 3310 ŽALEC, SLOVENIJA 
tel. & faks: +386 63/ 728 093, 728 311

OPRAVLJAMO VSE VRSTE 
FINALNIH DEL V 
GRADBENIŠTVU:

- p o la g a n je  v se h  v r s t  ta ln ih  o b lo g ,
- iz v e d b o  s a m o ra z l iv n ih  e p o k s id n ih  tla k o v  

V E R P O X , k i so  p r im e rn a  ta ln a  o b lo g a  za  
trg o v s k e  lo k a le , d e la v n ic e  in  g a ra ž e ,

- to p lo tn o  iz o la c ijo  fa sa d  in  sp lo š n o  
f a s a d e r s tv o ,

- iz v e d b o  h id ro iz o la c i je  s t r e h ,  te r a s  in  
b a lk o n o v ,

- č iš č e n je  in  sa n ac ija  b e to n s k ih  k o n s tru k c i j  z 
v is o k o t la č n o  č rp a lk o ,

- z a š č i to  le se n ih  in  je k le n ih  k o n s tru k c i j  p r o t i  
o g n ju .

Zahtevajte našo ponudbo!

Turistična agencija
Vransko 59 
tel. (063) 725-008

S V I T

HITRO IN NATANČNO 
VAM PRETIPKAMO 

IN RAZMNOŽIMO DIPLOMSKE 
IN SEMINARSKE NALOGE 

TER KAKRŠNO KOLI 
DRUGO BESEDILO.

T ip k a m o  tu d i te k s te ,  k i s o  p o s n e t i  n a  

k a s e t a h  z  d ik t a fo n o m .

Pokličite in prepričali se  boste, da smo 
najcenejši.

G & S

MESNICA ČMAK
P o l z e l a  3 9

t e le f o n :  0 6 3 / 7 2 0 - 7 6 4

Ponujamo vam:
-  dnevno sv e ž e  m eso
-  sveže  p išča n ce

Ugodne cene svinjskih polovic s  
slanino in brez nje.

Pridite in s e  prepričajte.

S e  priporočam o!

PEKARN A - 
TRGOVINA

UDUC Pongrac 102a 
3302 G RIŽE  
tel.: 063 713-365

KRUH IZPOD GOZDNIKA, KAMNIKA 
IN MRZLICE - POJEM DOMAČNOSTI IN KAKOVOSTI!
S m o  najm lajši v družbi savinjskih  pekov, a srčn i in 
predani svo jem u  poklicu. Prav tako nam n e  manjka  

izkušenj, ki nam om ogoča jo , da p ečem o  kruh in 
pecivo  po  o k u su  potrošnikov.

SPO ŠTO V A N I KUPCI!
Hvala za  d o sed a n je  za u p a n je  in sreča n ja  z  Vami. 
Upam o, da ste  zadovoljn i z  našim  kruhom  in vsem , 
kar Vam ponu ja jo  n aše  p ro da jn e  police, ki so  o d sle j 
š e  bo gate je  založene.

Kolektiv pekarne in trgovine Uduč

Najbolj priljubljen trgovec 
in najbolj priljubljena trgovina

V mesecu oktobru ste, spoštovane bralke ¡n bralci, za naj
bolj priljubljeno trgovino izbrali ŽAN O ŽALEC, na drugem me
stu je Savinjska trgovska družba - Pohištvo Žalec in na tret
jem mestu trgovina Puckmeister Polzela.

Za najbolj priljubljeno trgovko ste izbrali Simono Kor
ber (trgovina Puckm eister Polzela), sledita ji Zvone Kos 
(Žana Žalec) in M arinka Vošnjak iz Blagovnice Polzela.

Izmed glasovnic, ki so prispele v naše uredništvo, smo iz
žrebali tri nagrajence:

1. JO ŽE G R O B ELN IK , D obriša vas 53/a, Petrovče
2. SILVA TU RN ŠEK, Polzela 175, Polzela
3. M ILEN A KOVAČ, Liboje 156, Petrovče.

Nagrade (kavo Caffe Trapic in komplet skodelic za pravo 
kavo z znakom Savinjčana) dobite v našem uredništvu.

Glasovnice iz novembrske številke Savinjčana nam poš
ljite  na dopisnicah do 29. novembra 1996.

GLASOVNICA
N ajbo lj p rilju b ljen /a  t rg o v e c/k a  je :

ime in priimek

trgovina

N ajb o lje  u re je n a  trg o v in a  je : —

Moj naslov :

*

*

*

*

*

*

*

*

*

*

* * * * * * * * * * * * * * * *
*

SV. LO V REN C 24  
tel.: 723-325

Točimo domače HROVATOVO vino 

O r g a n i z i r a m o :

-  poroke
-  otvoritve
-  veselice a r t

K o  n e  v e s t e , k a k o , m e  p o k lič it e . S e  priporočam . 
* * * * * * * * * * * * * * * * *

I V A . . .
; A V T O  D E L I
•  Šempeter 126 b
•  3311 ŠEM PETER

Telefon:
063/701-252

LESNA
INDUSTRIJA d.o.o. 
GOMILSKO
Šmatevž 26,
3303 Gomilsko 
Tel.: 063/726-038, 
faks: 063/726-078

UGODNA
PONUDBA

S A M O  V  
N O V E M B R U :

-  ž a m a n ja  
(sm rekova  drva) 
s a m o  1.500 S IT  

z a  1 prm

•  Avtodeli za vozila:
•  - R E N A U L T
•  - Z A S T A V A
•  - Š K O D A
•  - A L F A
•  - L A D A  S A M A R A
•  V  z a lo g i imamo tudi g la v e  z a  Y U G O  45. ,  

Odprto vsak dan od 8. do 12. in  ̂
od 14. do 18. ure, 
v soboto od 8. do 12. ure.

Ponujamo vam tudi:
- OLJE ELF
- HLADILNO TEKOČINO
- MAZIVA, FILTRE, IZPUŠNE 

CEVI ^  A  ^

, UGODNE C E N E  - 
PLO ČEVIN E .

V M

Voznikom  že lim o  p rije tn o  in varno vožn jo

c; ' P l â n i n s k a  c e s t a  v5  
, 8 2 9 0  S e v n i c a  

T e l . / f a k s i  0 6 0 8 /  8 2  8 0 0  3

•* P O S L :  Ž A L E C
.» T  oj: t a lc e v  9> 

T e l ./ f a k S :  0 6 3 /  7 1 4  1 7 6  
f V  7 1 3 - 1 8 8

P O S L .  T R E B N J E  
B a r a g o v  t rg  <1 

T e l . :  0 6 8 /  4 5  6 0 9

Po konkurenčnih cenah vam ponujamo veliko izbiro tipskih projektov za 
stanovanjske hiše, zidanice in kmetijske objekte ter projektiranje 
vseh vrst objektov po naročilu. Obiščite nas in se prepričajte.



» Z a l j u b l j e n  s e m  v  S l o v e n i j o «
Pogovor s Traugodom Bi de rmanom

Društvo zbiralcev znamk
Filatelistično društvo Žalec obstaja brez prekinitve od leta 

1968, že pred tem pa je  približno dve leti delovalo neuradno. 
Trenutno ima 24 članov in je edino filatelistično društvo v obči
ni. Predsednik društva je  Vojko Vučar, tajnik pa Dominik Vrbič.

P rom ocija  S lo ven ije  po o sam osvojitv i, ustanovitev S lo v ice  
in Novi k lošter-zibelka dr. Pau la  Parina so kot rdeča nit zasvo 
ji li  no v in arja  in ve likega p r ija te lja  Slovenije  Traugoda B ider- 
m ana. V  pogovoru z  n jim  sm o obu ja li dogodke na ta ča s, ž e 
le li pa sm o tudi zved eti, kaj tega zan im ivega m oža vedno  
v e ž e  na S lo ven ijo  in še z la sti n a  Savin jsko  dolino.

S  švicarsko in slovensko kon 
federacijo  SLO V IC A  ste veliko  
p r ip o m o g li  k  p r o m o c i ji  in  
m ednarodnem u priznanju Slo
venije. Kakšni m otivi so  vas pri 
tem  dejanju vodili?

T. B id e r m a n : V  ča su  po  
osam osvojitvi S loven ije  sm o  
se zbrali v  Švici, b ilo  nas je  
pet, dr. Paul Parin pa je  p red 
ložil peticijo  za priznanje S lo 
venije . Zbrali so 600 podp i
sov. Na to se je  porodila ideja  
o srečanju Slovencev v S love
niji. Z  dr. Paulom  Parinom sva  
predlagala, da bi v Žalcu  us
tanovili slovensko konfedera
c ijo  S lovica. D obro  sem  po 
zn a l dr. Parina, njegovo po 
slanstvo  je  bilo  zam e rd e ča  
nit za  ustanovitev Slovice. Že  
k o n e c  ju l i ja  sm o  se  z b ra li  
v ž a ls k i  o b č in s k i  m a t ič n i  
kn jižn ici, leto za tem  pa sm o  
ustanovili še švicarsko  konfe
d e ra c ijo  S lo v ica  s sed e že m  
v Zurichu. Tedaj sem  bil im e
n o v a n  z a  ta jn ik a  S lo v ic e .  
V  Ž a lcu , kjer je  bil sedež slo
venske konfederacije, sem  na
je l stano van je . Skupaj z  o b 
činsk im  vodstvom  sm o sesta
vili program sodelovan ja o b 
čin  in gospodarstva iz tistih  
krajev, od koder so izhajali d e
lavci na začasnem  delu v Švi
ci, nosilci pa so bili slovenski 
klubi in društva. K  sod elo va
nju sm o povabili tudi p red 
stavn ike  obeh držav. Č ep rav  
je  bil sed ež S lovice  v  Ž a lcu , 
sm o  k so d e lo van ju  p o vab ili 
tu d i p re d sta v n ik e  R o g ašk e  
Slatine  in Ljubljane. M e d se 
bojnih obiskov in izm enjav iz
kušenj, zlasti na področju d e
lovanja občin, šolstva in ku l
ture, je bilo na začetku več , 
v  zad n jem  času pa nekoliko  
m anj. Sicer pa so d iplom atski 
kanali m ed Švico  in Slovenijo  
odprti in dobro sodelu jem o.

Š e  vedno ste tajnik S lov ice .

S  kakšnim i težavam i se  s re č u 
je te  pri delu?

T. B id e rm a n : »Dokler sem  
bil v  službi, sem imel m anj ča 
sa, pa več  finančnih m o žn o 
sti, sedaj je  ravno  o bratno . 
V  Žalcu  sem  najel stanovanje  
in prihajam  občasno. Priprav
ljam  srečan je  p redstavn ikov  
o bčin  iz različn ih  krajev Slo
venije  v  Švici. S posebno z a 
skrbljenostjo sprem ljam  doga
ja n je  v z v e z i z  N o v im  klo-  
štro m , saj o b jekt še n ap re j 
propada, kar je  seveda ve lika  
škoda. Še vedno  sem priprav
ljen sodelovati, pripeljal sem  
precej knjig, če pa se ne bo

o ž iv itev  in o b n o v o  N ovega  
kloštra?

T. B id e rm a n : »O sebno ču 
tim veliko odgovornost do de
diščine dr. Paula Parina. Pred
vsem bi morali ohraniti poslan
stvo Parinove družine, ki je  bi
la kozm opolitsko usm erjena. 
Duhovne vrline so jim  veliko  
pom enile. Novi klošter je  bil 
sa m o sta n  d o m in ik a n c e v .
V  p ro m o cijsk em  p ro sp ektu  
smo zapisali, da naj bi bilo tu
di kulturno središče za  sreče
vanje ljudi in kultur srednje
evropskih držav. Poleg tega naj 
bi se tu na kolonijah srečevali 
umetniki srednje Evrope, z  ust
varjanjem  bi precej povečali 
p o m en  P o lz e le  in o b č in e .
V  švicarskem delu Slovice smo  
hoteli ustanoviti fundacijo  za  
obnovo Novega kloštra, v  ka
teri bi sodelovala o bčina Ž a
lec kot lastnik objekta. N ačr

n ič prem aknilo, jih bom  po 
daril kom u drugem u. S icer pa 
sprem ljam  sodelovan je  m ed  
Švico  in Slovenijo. Aktivnosti 
je  precej, zlasti na gospodar
skem  in turističnem  p o d ro č
ju. V  Luzernu im a zasebno  tu
ristično agencijo Slovenec Z u 
p a n c , ki u sp e šn o  s o d e lu je  
z  agencijo  Kom pas. V  Švici je  
b ila  u sta n o v lje n a  trg o v sk a  
zborn ica , izm enjava se uspe
šno razvija. Slovica ni in ne bo  
p o lit ič n o  o b re m e n je n a , na  
te m  p o d ro č ju  s o d e lu je jo  
stranke same.«

Kakšne so  bile vaše id e je  za

tovali smo postopno obnovo  
apartmajev, za  tri sm o imeli že  
konkretne interesente. D vori
šče bi morali ohraniti za  po
letne kulturne prireditve, zato  
je  Savodnikov načrt z  b aze
nom zam e sporen. Sicer se pa 
s programom turistične dejav
nosti strinjam, zlasti za  m ladi
no. Žal cerkev propada, pri nas 
se to ne bi zgodilo. Najbolj pa 
me skrbi za knjižnico. Župan  
Milan Dobnik nam je sedaj po
nudil objekt v soseščin i. Del 
mojih načrtov, zlasti knjižnico, 
bi lahko uredili v tem objektu.«

P rih o d n je  leto  b o  S lov ica

90 let Pavle Kadilnik

Da bi ¡im čas tekel prijetneje

S T O R I T V E  2 4  U R  N A  D A N :
- mestni promet 

■ primestni promet 
- inozemni prometO L D V d .o .o . P O tž O f t  38

T E L E F O N :  0 6 3 * 7 2 0 * 1 1 3

prevoz do 3 km  
do S km

5 :8 0 ,0 0  S i l ,  d o  6  k m  
4 0 0 , 0 0  S S T ,  s to  1 0  k m

6 h  * 1 8 h

N O M - S T O P

3 0 0 . 0 0  S I T
5 0 0 . 0 0  S t T

V  dom u N in e  Po ko rn  na  
G rm o v ju  se  tru d ijo , d a  bi 
n jih o v im  v a ro v a n c e m  d n e 
v i m in e v a li č im  b o lj p r ije t 
n o . Tud i z a t o  p r a z n u je jo  
ro js tn e  d n e v e  v a ro v a n c e v .

N avado imajo, da za  rojstni 
dan vsakem u čestitajo. Enkrat 
na m esec pa se vsi slavljenci 
zberejo  in dom ski delavci jih  
pogostijo z  veliko torto, soko 
vi in kavico. Vsak od njih prej
m e tudi darilce . O b  visokih  
ljubilejih, ki so v taki ustanovi 
seveda kar pogosti, pa pripra
v ijo  posebno slavje. Tudi za  
Pavlo Kadilnik, ki je  prazno
vala 90. rojstni dan, je  bilo ta
ko.

O b  prijetnem  klepetu  ter 
obloženi m izi je  bilo p razno 
vanje veselo, slavljenka je  bi
la presrečna in vesela darila. 
D om skem u osebju je  za  skrb 
in številne drobne pozornosti 
hvaležna, saj jih v svo jem  ž iv 
ljenju ni im ela v izobilju. Se
daj pa si želi le še zdrav ja .

T. T.

praznovala ž e  p e to  obletnico. 
M enda ž e  pripravlja nekatere  
prireditve in srečanja?

T. B id erm an : »Pripravljamo 
program kulturne izm enjave  
med Švico in Slovenijo. Junija 
p rih o d n je  leto  bo v ž a ls k i  
kn jižn ic i s reča n je  z  zn an im  
švicarskim  pisateljem . V  Švici 
pa naj bi se predstavili žalski 
umetniki. Sicer pa bo program  
odvisen tudi od finančnih sred
stev.«

V  Savinjski dolini im ate kar 
p re ce j prijateljev in znancev. 
Zanim a nas, kaj vas veže  na to 
dolino in kakšen vtis ste  si ust
varili o  Slovencih?

T. B id e rm a n : »Že na začet
ku sem povedal, da m e veže  
na Slovenijo in še zlasti na Sa
v in jsko  dolino  p rija te ljstvo  
z  dr. Paulom  Parinom . Š po
delitvijo občinskega priznanja 
dr. Paulu Parmu septem bra  
v Žalcu je bila napravljena ze
lo lepa gesta. Sicer pa sta si 
Švica in Slovenija v marsičem  
podobni, v  marsičem  pa tudi 
različni. Švicarji so bolj vase 
zaprti ljudje in škrti. Slovenci 
ste bolj odprti, prijazni in ve
seli. Dobivam  pa občutek, da 
se tudi Slovenci sprem injate  
in se navzemate švicarskih na
vad, kar pa ni dobro. Postaja
te agresivnejši, kar tudi ni do
bro. Lahko pa bi bili bolj po
nosni na to, kar imate, v  mar
s ičem  se  lahko  p rim erja te  
s Švico. Prijatelji in žen a  mi 
pravijo , da sem  za lju b lje n  
v Slovenijo in Savinjsko doli
no in tega tudi ne zanikam . 
Želim si, da Slovenci in Savinj
čani ostanete prijazni in ve
seli ljudje.«

Ja n e z  K ro f lič

Kot sta povedala predsednik in 
tajnik, se člani filatelističnega 
društva sestajajo enkrat na me
sec v prostorih mestne skupnosti 
Žalec. Društvo ima svoj žig, de
nar za njegovo delovanje pa zbe
rejo s članarinami, včasih s kak
šnimi prispevki ali reklamnimi 
oglasi za svoje razstave. Člani 
društva zbirajo čiste in žigosane 
znamke, celine in vse, kar pač so
di v filatelijo, nekateri pa se uk
varjajo tudi z numizmatiko —  
zbiranjem kovancev. Ker bi radi 
povečali število članov društva 
—  zasvojenih z  znamkami je  
v občini gotovo več kot 24 —  so 
dali na vse pošte poziv zbiralcem 
znamk, naj se včlanijo v društvo. 
Precej je namreč takšnih, ki na 
poštah kupujejo redne, tako ime
novane čiste znam ke, včlaniti

Vojko Vučar

v društvo pa se kljub vsemu ne 
želijo. Pa vendar znaša članarina 
samo 1.000 tolarjev in jo je mož
no poravnati celo v dveh obro
kih.

Društvo je doslej pripravilo ne
kaj razstav znamk v Žalcu, orga
nizirali pa so tudi več mladinskih 
krožkov na osnovnih šolah v Žal
cu, Petrovčah in Grižah. Mladin
ski krožek je na takratni zvezni 
filatelistični razstavi v Slovenskih 
Konjicah prejel bronasto meda
ljo. Filatelistična zveza Slovenije 
pa je leta 1986 žalskemu filateli
stičnemu društvu podelila diplo
mo za 9. mesto. Člani se udele
žujejo tudi razstav v tujini, tako 
so pred časom obiskali medna
rodno fila te listično  razstavo  
v Gradcu, v začetku septembra 
pa državno razstavo v Mariboru.

Sicer pa filatelistično 
društvo Žalec namera
va ob dnevu samostoj
nosti Slovenije —  od 
2. do 10. decem bra  
v Občinski^ m atični 
knjižnici v Žalcu spet 
pripraviti razstavo. Na 
njej bodo prikazali vse 
slovenske znamke, ki 
so izšle po osamosvo
jitvi, ter redne in izre
dne kovance. Med te
mi bo tako imenovan 
kovanec VUJ-a —  svo
bodnega teritorija Tr
sta. S to razstavo bi ra
di privabili mladino, 
spet oživili filatelistič
ne krožke po šolah in 
nasploh povečali zdaj 
nekoliko usihajoče za
nim anje za zbiranje  
znamk. Kajti zbiranje 
znamk ni samo strast 
zbiranja, vsaka znam
ka je namreč tudi ko
šček zgodovine.

K. R.

A V T O C E S T A  V  R O K A H  P O L I T I K O V
Čeprav je bila gradnja avtoce

ste vključena v republiški zakon 
že leta 1969, pa po dvajsetih letih 
še vedno ni znano, kdaj bodo ce
starji resnično zasadili prve lopa
te. Republiška uprava za cesta je 
sicer pripravila srednjeročni plan 
za obdobje 1991-1995, v katerem 
je na prvem mestu avtoceste Ar
ja vas-Šentrupert in četrtem Šen- 
trupert-Vransko, vendar pa je 
končna odločitev še vedno v ro
kah republiškega izvršnega sveta 
in parlamenta. Gradnja avtoceste 
pa bo odvisna predvsem od fi
nančnih možnosti. Predvidena 
sredstva bodo namreč zadoščala

le za slabo tretjino najnujnejših 
cestnih posegov. Za ta cestni križ 
pa tuji partnerji ne kažejo prav ve
liko zanimanja, precejšnja ovira 
pa so tudi nestabilne politične raz
mere v Jugoslaviji. Predsedniki 
skupščin in izvršnih svetov celjske 
regije so predstavnikom republi
ške uprave za ceste na nedavnem 
sestanku nasuli kopico pripomb in 
kritik. Ugotovili so namreč, da 
kljub trdnim obljubam strokov
ne službe republiške uprave za 
ceste načrtov za gradnjo avtoce
ste še vedno ni. Za odsek Arja vas 
- Vransko sicer obstajajo idejni 
načrti, na osnovi katerih bi že lah

ko pričeli postopke za pridobiva
nje zemljišč, najbrž pa so zasta
reli. Gotovo pa bodo tudi ti po
stopki trd oreh, saj bo tudi od 
njih odvisen začetek gradnje av
toceste. Koordinacijo aktivnosti 
sta na sestanku prevzela župana 
celjske in žalske občine, kar da
je končno več upanja, da bomo 
prešli od dolgoletnih obljub in da 
bodo začeli graditi avtocesto že 
naslednje leto, seveda, če se ne 
bo zapletlo pri znanih če...

To velja tudi za obljubo, da bo 
avtocesta zgrajena leta 1995, smo 
zapisali v Savinjčanju septembra 
1990.

Posnetek s tretje  za p o re  Slovenike v A rji vasi, k i jo  je  organizirala tedanja Z S M S  LS.



S kolesom po vzhodni Evropi

P r e k  š e s t  d r ž a v  i n  1 7 2 5  k m ?  f

Amadej Jazbec in Zvonko Breznikar že drugič na poti
Človek je že  od nekdaj nagnjen k potovanjem, včasih so bila  
živ ljen jska nuja, boj za preživetje in obstanek. Danes so ve č i
noma zabava, sprostitev, uresničitev že lja . Včasih  so potovali 
peš, na konjih, s poštnimi kočijam i, sedaj s prevoznim i sred
stvi, ki so močno skrajša la razdalje. Najbolj oddaljen košček 
sveta je  dosegljiv manj kot v enem dnevu. Za kolo, s katerim  
sta se odpravila na Poljsko naša »junaka« Am adej jazbec in 
Zvonko Breznikar, tega seveda ne moremo trditi. Vsekakor pa 
je  bil to lep podvig, ki ga je vredno opisati tudi na straneh  
Savinjčana.

Andrej ja zb e c  iz Pernovega 
pri Žalcu in Zvonko Breznikar
iz Matk sta se letos poleti odlo
čila ponovno preizkusiti kolesar
sko vzdržljivost. Pred dvema le
toma sta bila v Pragi, letos pa sta 
si za glavni cilj potovanja izbra
la poljsko mesto Krakov. Pot ju 
je vodila skozi šest držav.

V madžarskem 
Szombathelyju

»Ura je bila pol sedmih zjutraj, 
ko sva pritisnila na pedale naji
nih koles in se odpeljala proti Ce
lju. Prtljago sva večinoma imela 
na enem kolesu, tako je vsake to
liko časa eden od naju lahko po
čival oziroma vozil neobreme
njeno^ kolo. Pot naju je vodila 
prek Šmarij pri Jelšah, Podplata, 
Poljčan, Ptujske Gore in Ptuja, 
kjer sva se prvič za malo daljši 
čas tudi ustavila. V  bližnji resta
vraciji sva napolnila želodce in 
se čez pol ure že  vozila proti 
Prekmurju,» je na začetku pripo
vedo van ja  povedal Zvonko  
Breznikar. Amadej pa je nadalje
val: »Ob pol štirih popoldan sva 
prispela na slovensko-madžarsko 
mejo. Še pred tem sva v Raden
cih skočila na nekaj kozarcev mi
neralne vode. Na meji v Hodo
šu naju je m adžarski carinik  
vprašal, kam potujeva. Ko sva 
mu odgovorila, da na Poljsko, se 
je nejeverno nasmehnil, nama iz
ročil potna lista ter naju spustil 
naprej. Pokrajina naju je od me
je naprej spominjala prej na pu
ščavo kot na civilizirano področ
je. Tudi dvajset kilometrov v no
tranjost dežele ni bilo videti no
bene hiše. Vse so bili samo gozd 
ali zapuščene njive. Dobra stvar 
te enolične vožnje pa je bila rav
na cesta brez omembe vrednih 
klancev. Tako sva že ob pol sed
mih zvečer prišla v kar veliko 
mesto Szombathely.«

Pomotoma 
v nočni bar

Ko sta Amadej in Zvonko pri
šla v mesto, sta najprej poiskala

kamp. Na njuno veliko zadovolj
stvo je bil lepo urejen, saj je po
nujal vse potrebno udobje. Ure
dila sta se in se odpravila v me
sto, da bi nadoknadila izgublje
ne kalorije in utišala želodca, ki 
sta se jima že pošteno oglašala.

»Kmalu sva zagledala že na 
zunaj lepo restavracijo. Ker je bi
lo tako tudi v njeni notranjosti, 
sva sedla za mizo. Natakar na
ma je prinesel jedilni list, a na
stal je problem, kaj naročiti, saj 
bi morala prej študirati madžar
ščino. Odločiva se tako rekoč na 
slepo. Kar bo, pa bo, sva si rekla. 
Hazardiranje je bilo na najino 
veselje več kot uspešno, saj sva 
na mizo dobila dunajski zrezek, 
polnjen s šunko in sirom, ter 
pomfrit in solato. Po večerji sva 
šla mimo nekega hotela, kjer je 
bilo precej živo. Vstopila sva in 
ugotovila, da imajo poročno  
slavje, zato sva se raje podala 
v lokal, ki je bil zraven. Naročila 
sva pijačo in gledala televizijo, 
naenkrat pa sta priplezali izza za
vese dve lepi dekleti v kopalkah. 
Šele zdaj se nama je posvetilo, 
da sva v nočnem klubu. Dekleti 
sta se veselo ovijali okrog naju 
in šele takrat sva opazila, da sva 
pravzaprav edina gosta. Če člo
vek vsaj malo pozna politiko 
nočnih klubov, mu mora biti ta
koj jasno, da je glavni cilj izžeti 
iy gosta kar- seda veliko denar
ja. V  najinem primeru je bil to ra
čun brez krčmarja. Dekleti sta 
ostali brez pijače, lastniki pa brez 
denarja, ki so si ga morda že 
obetali,« se zasm ejeta m oja 
sogovornika. Kaj je ta smeh po
menil, vesta najbolje le onadva.

V objemu Slovaške
Začenja se drugi dan potova

nja. Po deževni noči so ceste 
mokre. Kolesi z Amadejem in 
Zvonetom jo veselo ubirata na 
sever proti Slovaški. Okrog treh 
popoldan prestopita mejo. Za 
njima je dokaj naporna vožnja, 
saj jima je veter ves čas pihal 
v prsi. Po desetih kilometrih vož
nje po Slovaški zapeljeta v glav

no mesto Bratislavo. Tudi tu po- 
iščeta kamp, a le-ta je bolj po
doben razmeram v kakšni bivši 
jugoslovanski kasarni: mrzla vo
da, odprte kabine za prhanje, 
stranišče uničeno... Nekako pre
živita noč, tudi tokrat ne mine 
brez dežja.

»Vožnja po mokri cesti ni bila 
preveč prijetna, za nameček na
ma je po šestdesetih kilometrih 
vožnje na enem od koles odpo
vedala zračnica. Ker sva imela 
dovolj rezervnega materiala, je 
bila okvara hitro odpravljena in 
pot se je lahko nadaljevala. Ma
lo po mestu Trnava, kjer sva ime
la problem z zračnico, sva se 
znašla na avtocesti. Vse je kaza
lo, da sva zgrešila navadno ce
sto.

Najprej nisva vedela, kaj naj 
narediva, potem pa sva jo po od
stavnem pasu mahnila naprej 
z namenom, da pri prvem izvo
zu to cesto zapustiva. Tega po
tem nisva storila, saj so vozniki 
potrpežljivo prenašali najino pri
sotnost. Po avtocesti sva vozila 
do njenega konca. Kmalu zatem 
sva bila že v mestu Trenčin, ki je 
menda glavno mesto mode na 
Slovaškem. Že pri vstopu nama 
je najprej padel v oči grad nad 
mestom, ki stoji na goli skali. 
V mestu sva si privoščila pici, na
to pa pot nadaljevala proti Žilni. 
Sonce je neusmiljeno pripekalo 
in najine zaloge ledenega čaja ali 
cedevite so se pridno zmanjše
vale. O b petih popoldan je bila 
za nama tudi Žilna. Pravzaprav 
sva tega dne nameravala samo 
do nje, ker pa nama je kljub vro
čini dobro šlo, sva se odločila 
prevoziti še nekaj kilometrov. 
Kmalu sva bila v mestu Martin, 
ki je edino slovaško mesto, kjer 
varijo pivo. Kljub dežju sva na
daljevala do kampa Tureny, od
daljenega okrog deset kilome
trov.

Ko sva prišla na cilj, sta se na
jina števca ustavila pri številki 
253, kar pomeni, da sva dosegla 
dnevni rekord. S tem dobrim ob
čutkom in spoznanjem, da ima
va do poljske meje samo še 80 
km in da bo naslednjega dne do
sežen tudi najin glavni cilj —  
mesto Krakov, sva tudi zaspala«, 
končuje pripovedovanje eden 
mojih sogovornikov.

Krakov —  mesto brez 
znamk

Naša fanta se zbudita v oblač
nem jutru, dežja pa najbrž le ne

bo, saj se skozi oblake že kaže 
sonce.

Tudi ta dan že pred zajtrkom 
opravita kos poti. Imata pač na
vado, da namesto jutranje telo
vadbe prekolesarita kakšnih 40 
do 50 km, potem pa pošteno po
zajtrkujeta.

»Jedla sva v Dolnem Kubinu. 
Restavracija je bila opremljena 
v baročnem stilu, vrteli pa so tu
di glasbo iz tistega časa. Jedla sva 
jajca s šunko. Pri nas si težko 
predstavljamo, da bi jedli to hra
no brez kruha. Tu je očitno sa
moumevno. Na prošnjo nama je 
natakar prinesel tri manjše košč
ke, debele pol centimetra in ve
like približno 5x5 cm. Da ne bi 
bil nihče prikrajšan, sva en ko
šček prerezala na pol. Po zani
mivem zajtrku sva nadaljevala 
proti Poljski in Krakovu. Vsesko
zi sva se rahlo vzpenjala, saj sva 
vozila po obrobju Visokih Tater. 
Pokrajina je v tem delu Slovaške 
dajala vtis precejšnje nerazvito
sti. Večinoma sva videvala lese
ne koče in obcestne prodajalce, 
ki so s prodajo sadja hoteli za
služiti kakšno krono. Kljub vzpe
njajoči se poti sva kmalu prišla 
še v zadnje slovaško mesto, Tr- 
stena. Kakšen kilometer za tem 
sva že bila na slovaško-poljski 
meji. Poljski carinik se je zelo ču
dil, da sva se tako daleč pripe
ljala s kolesoma, potem pa je 
preveril podatke in pogledal na 
seznam sumljivih. Ura je bila pol 
dvanajstih, ko so naju spustili na
prej, izmenjala sva denar ter se 
odpravila v notranjost Poljske. 
Do Krakova sva imela še približ
no 80 km.

Pot je bila skoraj brez ovinkov, 
vendar z veliko spusti in vzpe
njanji. Kljub dokaj napornemu 
potovanju sva malo po tretji uri 
popoldan prispela do cilja. O b  
vstopu v mesto sva naredila ne
kaj spominskih fotografij, potem 
pa se odpravila na pico.

Ugotovila sva, da je poljski je
zik veliko težje razumljiv kot slo
vaški ali češki, saj sva v piceriji 
zelo težko dopovedala, kakšno 
pico bi rada. Na koncu sva do
bila na mizo pico samo s sirom 
in paradižnikom. Pomislila sva, 
kakšno bi dobila šele —  na pri
mer —  na Kitajskem. Svoje po
tepanje po mestu sva zaključila 
z nakupom razglednic, da bi jih 
napisala prijateljem in znancem. 
Žal pa nisva mogla nikjer dobiti 
znamk; še na pošti ne, saj so jo 
ravnokar obnavljali. Napisane

Srečujejo se že vrsto let mm

1&W

M esec oktober je  že vrsto let m esec požarne varnosti. V  tem 
času je tudi priložnost za različna gasilska srečanja. V  naši 
občini je G asilska  zveza pripravila letošnje srečanje gasilskih 
veteranov v dvorani Zadružnega doma v Šem petru, udeležilo  
pa se ga je  več kot 250 gasilcev veteranov, ki so prišli iz 38 
društev.

Med gosti, ki so na srečanju 
spregovorili, so bili žalski župan 
prof. Milan Dobnik, predsednik 
sklada za požarno varnost Ivan 
Fale, podpredsednik G Z Žalec 
Slavko Kotnik, podpoveljnik GZ  
Drago Pinter in predsednik KS 
Šempeter Franc Lavbič. V  kultur
nem programu je nastopil moški 
pevski zbor Šempeter, plaketo ve
terana GZ Žalec pa so prejeli: | 
Franc Dobravc, Ivan Pušnik, An
ton Gržina, Ivan Leskovšek, An
ton Rančigaj in Franc Tekavc. O  
srečanju so povedali:

A nton F a rč n ik : »Gasilstvu 
sem bil predan več desetletij, na 
ta srečanja prihajam zelo rad in

kolikor mi bo 
d o p u š č a lo  
zdrav je , se 
jih bom ude
leževal še na
prej. Mislim, 
da ta sreča
nja m orajo  
ostati.«

Franc Levar:
»Doma sem  
iz Letuša in 
sem letos do
polnil 80 let. 
Na teh sreča
njih sem bil 
že velikokrat

in lepo je. Malo se pogovorimo, 
zvemo, kaj je novegat predstav
niki Gasilske zveze Žalec nam 
povedo, kaj je novega na področ
ju gasilstva itd.«

Iv a n  Ju 
hart: »Med 
gasilci, tisti
mi operativ
nimi, sem bil 
celih petde
set let. Tu 
v Šempetru 
nam je da
nes lepo in 

mislim, da se moramo zahvaliti 
vsem, ki so nam to srečanje tako 
lepo pripravili.

Franc Škodnik: »Doma sem 
iz Orle vasi, med gasilci, ki smo 
opravili nešteto dobrih del, pa 
sem bil štirideset let. Prav je, da

Na cilju  v Krakovvu
razglednice sva potem lahko od
dala šele naslednjega dne v Wa- 
dovicah, rojstnem kraju papeža 
Janeza Pavla II. Noč sva prespa
la v kampu, nekoliko oddalje
nem iz centra mesta.

Tu sva srečala dve Nizozem
ki, ki sta na avtoštop potovali po 
Evropi. Nista mogla verjeti, da 
sva v štirih dneh prišla iz Slove
nije na Poljsko. Zadovoljna sva 
bila tudi midva, saj sva z vso pr
tljago povprečno prevozila prek 
200 km na dan.

Amadeja in Zvonka je čakala 
še pot domov. Vračala sta se prek 
Češke in Avstrije in ob tem do
živela še vrsto prigod in zanimi
vosti. V  M atke sta prispela  
v zgodnjem popoldnevu, deveti 
dan potovanja. Števec na kole
su se jima je ustavil pri številki 
1725 kilometrov. Kolesarska od
prava je bila tako končana. Ver
jetno pa ni bila zadnja, saj imata 
še veliko načrtov. Morda tudi pot 
okoli sveta.

D. Naragiav

se nas sta
rejših, kot 
pravijo, ve- 
t e r a n o v ,  
sp o m n ijo  
in nas en
krat letno 
p o v a b ijo  
na sre ča
nje. To je  

za nas veliko priznanje in hvalež
ni smo jim.«

Jože Bro
dnik: »Ga
silsko uni
formo sem 
nosil kar 
45 let. Mi
slim, da so 
to lepa le
ta, ki sem 
jih p rež i
vel v tej 

humani organizaciji. Takšno sre
čanje, kot je današnje, pa cenim 
in se zahvaljujem. Če bom zdrav, 
se drugo leto zopet vidimo.«

Tone Tavčar

M O G O Č I M A N J  Z N A N O

O M I K I /  v 
M A M O V I C U

Čeprav je prof. Niko M arkovič 
že vse živ ljen je  zasvojen z ro
kom etom , pa je  Sav in jčan o m  
njegova športna pot manj zn a
na. Morda tudi zarad i služenja  
kruha v sosednji Avstriji. S icer  
pa je Niko zaveden Slovenec, 
ponujeno avstrijsko d rža v lja n 
stvo je  odklonil, po napornem  
delu trenerja  se najraje  vrača  
v dom ači Žalec.

Zgodba o desnem krilu celjskega rokometnega kluba, Ni
ku Markoviču, je odsev pravega profesionalca, ki ve, kaj ho
če in da je uspeh povezan s trdim delom.

»Pri šestnajstih letih sem že zaigral v prvi ligi in oblekel 
državni mladinski in članski dres. Iz Celja me je pot zanesla 
k Rudarju v Trbovlje, zaradi poškodbe kolena pa sem tekmo
valno kariero zaključil v Zagrebu. Odločil sem se za trener
sko pot. Po končani visoki šoli za šport v Ljubljani sem bil 
najprej trener v klubu Alples Železniki, nato dve leti v Jadra
nu Kozina, z  ekipo Slovenj Gradca pa smo postali prvaki Slo
venije. Z  ekipo Čelja, ki sem jo vodil samo eno sezono, smo 
leta 1977 prvič osvojili naslov državnega prvaka. Kar deset 
let pa sem bil trener slovenske mladinske reprezentance, le
ta 1981 smo prav tako prvič osvojili prvenstvo republik. Tedaj 
smo ustanovili tudi trenersko organizacijo, ki sem ji predse
doval štiri leta,« je nanizal nekaj pomembnejših uspehov Ni
ko Markovič. '

Leta 1983 pa se je začelo novo obdobje Nika Markoviča: 
odločil se je za služenje kruha v sosednji Avstriji. Po Celovcu, 
kjer je bil štiri leta, je prevzel ekipo Brucka, s katero je bil ves 
čas v prvi ligi, v evropskem pokalu pa so se uvrstili v četrtfi
nale. Zadnji dve leti pa je trener dunajskega kluba Margan- 
ten, s katerim se je uspel - po nekajletni krizi kluba - že uvr
stiti v evropsko ligo.

Vsi ti uspehi pa so gotovo botrovali vabilu predsednika av
strijske rokometne zveze, da Niko Markovič prevzame me
sto trenerja moške reprezentance. »Nedavni tekmi s sloven
sko reprezentanco za uvrstitev na svetovno prvenstvo sta za
me bili psihično naporni, poleg tega pa ni bilo lahko posluša
ti slovensko in nato še avstrijsko himno. Čustveno sem na
mreč navezan na svojo domovino in domači Žalec. Redno 
spremljam rokometna dogajanja v Sloveniji in tudi v Žalcu. 
Veseli me, da Žalčanke vztrajno prodirajo v slovenski vrh. Se
veda razmišljam tudi o vrnitvi domov. V  prihodnosti sem pri
pravljen sodelovati tudi z žalskim klubom, še nekaj let pa bom 
razpet med Dunajem in Žalcem« je strnil pogovor Niko Mar
kovič, mi pa mu želimo še veliko športnih uspehov.

J. K.



L e v o  z g o r a j .  

Z d r u ž e n i !

Sp o što va n i volivci in volivke, ki veste , da  
j e  v a še  s r c e  L E V O  in Z G O R A J.

M oje  ime je  D RA G ICA  POVH.
Iz h a ja m  Iz  d e la v s k e  d ru ž in e . P o  iz o b r a z b i  s e m  m a 
g i s t e r  e k o n o m ije , z a p o s le n a  s e m  n a  U p ra v n i e n o t i  
V e le n je  k o t  v o d ja  o d d e lk a  z a  g o s p o d a r s t v o ,  k m e 
t i js tv o  in  d r u ž b e n e  d e ja v n o s t i .  P r e d  te m  s e m  d e la 
la v  ra z lič n ih  o k o ljih , n a jv e č  n a  p o d r o č ju  r a č u n o 
v o d s tv a , f in a n c  in in v e s t ic i j ,  n a z a d n je  p a  k o t  in t e r 
n i  r e v iz o r  v  G o r e n ju  G o s p o d in js k i  a p a ra t i V e le n je .

V  m la d o s t i  s e m  b ila  a k tiv n a  v  m la d in s k i  o r g a n iz a 
c iji , k a s n e je  p a  v  s in d ik a tu , z a t o  d o b ro  p o z n a m  
p r o b le m e  d e la v c e v  in  n jih o v  m o č n o  p o s la b š a n  p o 
lo ž a j v  n o v o u s t v a r je n e m  k a p ita liz m u . Im a m  tu d i i z 
ra z ito  p o z it iv e n  o d n o s  d o  n a r o d n o o s v o b o d i ln e  b o r 
b e , s a j  m islim , d a  n e  m o r e  b iti d v o m a  o  tem , k d o  
j e  b ra n il d o m o v in o .

M o je  p o lit ič n o  p r e p r i č a n je  je ,  d a  j e  p o t r e b n o  in  
m o ž n o  z g ra d it i  e k o n o m s k o  u s p e š n o  in s o c ia l n o  
p r a v ič n o  d rža v o . V  Z L S D  la h k o  d o k a ž e m o , d a  j e  to  
m o ž n o , s a j  s m o  v  p r e t e k l ih  d e s e t le t j ih  z n a li p o s k r 
b e t i  z a  v s e  lju d i v  t rž n o  u s m e r je n i  g o s p o d a r s k i  
p o litik i. U v e lja v iti j e  p o t r e b n o  e n a k e  iz o b r a ž e v a ln e  
in  z a p o s l i t v e n e  m o ž n o s t i  z a  v s e  d rž a v lja n e , n e  
g le d e  n a  s o c ia ln i  s ta n , s p o l ,  b a rv o  k o ž o  in d r u g e  
r a z l i č n o s t i  m e d  lju d m i. Z a  p o š t e n o  d e lo  m o ra  v s a k  
z a p o s le n  p r e je t i  p o š t e n o  p la č ilo , k i b o  n je m u  in  
n je g o v i  d ru ž in i o m o g o č a lo  č lo v e k a  v r e d n o  ž iv l je 
n je , in u p o k o je n c e m  z a s l u ž e n o  p o k o jn in o  z a  d o 
s t o jn o  s ta ro s t . N a š i  p r e d s t a v n ik i  v  p a r la m e n t u  in  
v  v la d i s i  b o d o  p r iz a d e v a l i  z a  u r e s n ič i t e v  te h  z a 
h te v . O d lo č n o  p o d p i r a m o  s in d ik a te  in  s e  b o m o  
b o rili  p ro t i u v e lja v itv i o d p o v e d i  s p l o š n e  k o le k t iv n e  
p o g o d b e  z a  g o s p o d a r s t v o ,  k e r  to  p o m e n i  o b č u t n o  
p o s la b š a n je  ž iv l je n js k e g a  s t a n d a r d a  d e la v c e v , s a j  
n is o  v e č  z a g o to v l je n i  r e g r e s  z a  p r e h r a n o  d e la v 
c e v ,  r e g r e s  z a  le tn i d o p u s t ,  p o v r a č i lo  s t r o š k o v  z a  
p r e v o z  n a  d e lo , u k in il n a j  b i s e  d o d a t e k  n a  s t a l 
n o s t  in  m in u lo  d e lo  t e r  b o n i te te  p la č a n e g a  i z o b r a 
ž e v a n ja ,  ju b i le jn e  n a g r a d e  in o d p ra v n in e ., s o l i d a r 
n o s t n e  p o m o č i , o b č u t n o  n a j b i s e  z n iž a la  n a d o 
m e s t i la  z a  b o ln iš k e  i z o s t a n k e  te r  d o d a t k i  z a  n a d 
u rn o  in n o č n o  d e lo . Vse  to  n a j b i b ilo  o d v i s n o  le  
š e  o d  d o b r e  v o l je  d e lo d a ja lc a ,  na  k a r  n e  m o r e m o  
in  n e  b o m o  p ris ta li, s a j  p o m e n i  to  z a  n a jn iž je  
ta r ifn e  r a z r e d e  tu d i d o  4 0 - o d s t o t e n  p a d e c  n j ih o 
vih  p r ih o d k o v . P ra v  ta k o  n e  m o r e m o  p r is ta t i  n a  to, 
d a  n e k a te r i p o s a m e z n ik i  p o is k u š a jo  » p o p ra v iti«  n a 
š o  z g o d o v in o  in iz  n a š e  n a r o d n o o s v o b o d i ln e  p a r 
t iz a n s k e  v o js k e  n a re d it i  o k u p a to r je , s o d e la v c e  o k u 
p a t o r je v  p a  p r o g la s i t i  z a  b o r c e  z a  d o m o v in o . S v e 
to v n a  z g o d o v in a  ve, k d o  j e  k d o , in n e  b o m o  d o p u 
stili, d a  b la tijo  p re li to  k r i n a š ih  s t a r š e v  in d e d o v .

Z L S D  s i  b o  p r iz a d e v a la  iz  S lo v e n i je  u s tv a r iti d e ž e 
lo  e n a k o m e r n o  ra z v it ih  p o k ra jin , d a  n e  b o m o  im e li  
č e z  n e k a j le t  » ra zv iti s e v e r «  v  L ju b l ja n i  in v s e  n a 
o k o li  » n e ra z v it i  ju g « . D e m o k r a c i ja  p o m e n i  e n a k e  
m o ž n o s t i  z a  v s e  in  n e  le  z a  p e š č i c o  b o g a t a š e v .  
D e m o k ra c i ja  p o m e n i  tu d i, d a  j e  d rž a v a  s  s v o jo  
u p ra v o  v  s lu ž b i  d r ž a v l ja n o v  in n e  o b ra tn o , in  tu d i  
z a  to  s i  b o m o  v  Z L S D  p r iz a d e v a li .

Z a to  va m  v s e m  p o la g a m  n a  s r c e :  P R ID IT E  N A  
V O L IT V E  IN  O D D A J T E  S V O J  G L A S  Z D R U Ž E N I  L I
S T I  S O C IA L N IH  D E M O K R A T O V , K E R  V  N A S P R O T 
N E M  P R IM E R U  P O M A G A T E  S IL A M , K I  S O  P R O T I  
D E M O K R A T IČ N I  IN  S O C I A L N I  D R Ž A V I - S A M O  
Z D R U Ž E N I  B O M O  D O S E G L I ,  DA B O D O  O D  T U J IH  
Ž U L J E V  Ž IV E L I  L E  Š E  P E D IK E R J I .

D r a g ic a  P o v h

Z d r u ž e n a  s v a  

m o č n e j š a

Z d ružen i pri delu  
in zab av i
Sobota, 21. oktobra, je  bila za vse nas, ki imamo srce  
LEVO in ZGORAJ, lep in nepozaben jesenski dan. Celo  
sonce, ki letos ni bilo ravno radodarno, se  nas je  
usmililo in nam polepšalo že tako lepo jesensko po
poldne. Vedro razpoloženje, ki je  povsod tam, kjer se  
srečajo ljudje dobre volje in čistih misli, je  omogočilo, 
da smo v sproščenem pogovoru izmenjali prenekatero 
predvolilno misel in kritično pripombo o minulem delu. 
Po prijetnem sprehodu, na katerem smo nabrali ko
stanj, se je prileglo usesti in prisluhniti tistima, ki ju je 
stranka izbrala za svoja kandidata na skorajšnjih volit
vah. Kandidatka Dragica Povh in njen tovariš Srečko  
Čater sta na kratko pokomentirala najnovejše dogodke 
na političnem in gospodarskem področju. Predstavila 
sta program stranke, ki se zavzema za socialno, držav
ljanom prijazno državo. Državo, ki ne bi bila mati samo 
eliti in mačeha večini. Državo, v kateri bi delavec pre
jemal pošteno plačilo za dobro opravljeno delo, upo
kojenec pravično pokojnino in bi mlada generacija imela 
vse možnosti za izobraževanje in zaposlitev. Združena 
lista in njen program, sta ob izpričani volji kandidatov 
porok za uspeh. Številna, do sedaj opravljena dela 
za zaščito upokojencev, delavcev, žena in mladine, so 
dokaz, da stranka misli resno. Vsi njeni kandidati so 
izbrani neposredno po volji volivcev, saj stranka ZLSD  
nima nacionalne liste, na kateri bi se skrivali privilegi
rani ljudje. Ukinitev nacionalne liste je dokaz, da ni 
strankarske varuške, kot pri številnih strankah, ki se 
sklicujejo na demokratičnost
Prijetno hrustljav kostanj ni prekinil naših razmišljajo
čih glav, ki so poskušale z vprašanji zmesti kandidate. 
Dasiravno je letošnji mošt tekel v zmernih količinah, je 
bilo neprijetnih vprašanj več kot dovolj. Predvsem je 
tiste, ki so v preteklosti zaupali stranki, zanimalo, zakaj 
je izstopila iz koalicije in zakaj ni bil uresničen pro
gram 100 tisoč delovnih mest.
Odgovori so bili jasni, nedosledna politika LDS in SKD
je onemogočila izvajanje programa, ki bi čuval produk
tivna delovna mesta, in zato je stranka, čeprav pozno, 
to čudaško druščino zapustila. Lahko je biti general po 
bitki, zato je danes bistveno bolj pomembno, kaj bo 
stranka storila po vojitvah.

Kostanj lahko preobremeni želodec, posebno, če se 
uživa skupaj s političnim programom. Zato nam je bila 
ob zvokih harmonike ponujena tudi drugačna vrsta hrane, 
kajti na polne želodce tudi bolj neprijetne zadeve, med 
katere sodi tudi odpoved kolektivne pogodbe in grož
nja, da se bodo vsem slovenskim delavcem za 40% 
znižale plače, niso tako boleče. Ob pomoči naših dveh 
kandidatov, Dragice in Srečka, ki sta poskrbela tako za 
ušesa kot želodce, se je v prijetnem razpoloženju po
poldan prevesil v večer.
Obljuba, da se snidemo ob letu osorej, je bila samo
umevna, kot tudi naša udeležba na volitvah, kjer bomo 
storili vse, da bo stranka ZLSD dobila položaj, ki ji bo 
omogočil uresničitev večini slovenskih državljanov prija
znega programa. Na volitvah se v demokraciji kroji 
usoda ljudstva in zato je naša naloga, da na martino- 
vo nedeljo pokažemo, kje je  naše srce, sta ob slove
su poudarila naša kandidata. Dejala sta še: »Pridite 
v polnem številu in vaše zaupanje bova povrnila z de
janji, ki se jih na ponovnem snidenju ne bo potrebno 
sramovati.«

D RA G ICA  POVH, kand id ira  na  
obm očjih k ra jevn ih  sku p n o sti: 
Galicija, Vinska Gora, Ponikva pri 
Žalcu, Gotovlje, Šempeter, Polzela, 
Andraž, Žalec in Vrbje.

Z D R U Ž E N A  L I S T A
c i a l n i h d e m o k r a t o v

S p o što v a n e  volivke in volivci, 
dragi prijatelji in znanci!

M oje ime je  S R E Č K O  Č A T E R
in p o  o č e t u  izv ira m  ra v n o  iz  te g a  d e la  d o lin e , k je r  
tu d i k a n d id ira m . V  te j le p i  d o lin i s e m  k o t  a g ro n o m  
z a p o s le n  ž e  t r id e s e t  let. S e m  tu d i p r e d s e d n ik  s i n 
d ik a ta  K M E T IJ S T V A  IN  Ž I V I L S K E  IN D U S T R IJ E  S L O 
V E N IJ E .

K o t  p r e d s e d n ik  s in d ik a ta  k m e t i js tv a  s e  ž e  v s e  o d  
o s a m o s v o ji t v e  b o r im  z a to , d a  b i p o š t e n  s lo v e n s k i  
d e la v e c  in k m e t  ž iv e la  v  s lo g i  in  m e d s e b o jn e m  
s p o š t o v a n ju .  Z a k o n  o  z a d r u g a h  ju  j e  lo č il  in o g r o 
m n o  š t e v i lo  z a d r u g  j e  z a t o  p r o p a d lo  a li p a  s o  na 
tem , d a  d a n e s  a li ju tr i  b o d is i  u g a s n e jo  a li p a  p o 
s t a n e jo  t r g o v s k e  o rg a n iz a c i je . K o  s o  k m e t je  ž e le l i  
s v o je  z a d r u g e ,  z a g o t o v o  n is o  im e li v  m is lih  ta k 
š n ih  z a d ru g , k o t  jih  im a jo  d a n e s .  Č e  b o m  p r iš e l  
v p a r la m e n t , s e  b o m  b o r il  za to , d a  z a v e z n ik a  v d e 
lu, k m e t  in d e la v e c ,  p o s t a n e t a  z o p e t  z a v e z n ik a  
v b o ju  z a  p r e ž iv e t je .

K m e ta  s o  n a la g a li, o g o lju fa l i  in  p re v a ra li , z a to  d a 
n e s  ž iv i b is t v e n o  s l a b š e  k o t  p r e d  d e s e t le t je m . N je 
g o v  s o v r a ž n ik  n i d e la v e c ,  k i m u  ž e li ta  z b o r n ic a  in 
s a m o o k l i c a n i  d e lo d a ja le c ,  p o  d ik ta tu  v la d e , o d v z e 
ti š e  z a d n je  o s t a n k e  p r a v ic  iz  m in u le g a  o b d o b ja .  
S o v r a ž n ik  j e  s k u p e n  o b e m a , to  s o  l ju d je , k i ž e l i jo  
p o te m , k o  s o  ra z k la li s l o v e n s k o  l ju d s t v o  z  d e n a c i 
o n a liz a c ijo , s p ra v o , o ž iv lja n je m  b e lo g a r d iz m a  in z a 
n ik a n je m  N O B , p a h n it i S lo v e n i jo  v  n a r o č je  ra z v ite 
g a  k a p ita la .

To  p o č n o  z a to , d a  b i p rik rili s v o jo  n e s p o s o b n o s t ,  
v o d iti d r ž a v o  v  s t a n je  b la g o s t a n ja  n a  o s n o v i  la s t 
n e  p r id n o s t i ,  z n a n ja  in p o š t e n ja .

O d k a r  s o  p re v z e l i  o b la st, s o  s e d a n ji  o b la stn ik i s k o ra j  
p r e p r ič a l i  s l o v e n s k i  n a ro d , d a  j e  n e u m e n , n e s p o 
s o b e n ,  le n  in  p o k v a r je n . V  d r ž a v o  s o  v o d ili ra z n e  
» k v a z i«  s v e t o v a lc e  in s t r o k o v n ja k e , k i s o  n a š e m u  
g o s p o d a r s t v u  n a re d ili  o g r o m n o  š k o d e ,  n e k r it ič n o  
s o  u v a ž a li t i s o č e  to n  k v a lite tn o  z e l o  s p o r n ih  živil, 
m e d t e m  k o  s o  d o m a č i  iz d e lk i  p ro p a d a li .  P o d  ta k 
tirk o  z d a jš n j ih  o b la s t n ik o v  s m o  p o s t a l i  s m e t i š č e  
z a  c e n e n o  a z i js k o  ro b o , k a r  j e  u n ič ilo  s t o t i s o č  
d e lo v n ih  m e s t . N ič e s a r  v e č  s e  n e  iz p la č a  p r o iz v a 
ja ti, z a to  s e  u v a ž a  v s e , k a r  p o t r e b u je m o  a li tu d i 
n e . J a z  s e  b o m  d o s le d n o  z a v z e m a l, d a  b o d o  v  te j  
d rž a v i p o n o v n o  c e n je n i  n a š e  d e lo , z n a n je  in p r o 
du kti. D a  b o  n a š  d e la v e c  im e l n a  m iz i m e s o  iz  
d o m a č ih  h le v o v , d a  b o  j e d e l  k ru h  iz  s l o v e n s k e  
p š e n i c e  in  p r e je m a l  p la č i lo  z a  o p r a v l je n o  d e lo , 
č e r a v n o  b o  z a t o  k u p l je n  k a k š e n  v o ja š k i  č o ln  m a n j  
a li p r e s t a v l je n  n a k u p  n e k a j » f r č a p la n o v .«

U p o k o je n c e m  j e  b ila  u k ra d e n a  e n a  p o k o jn in a  in  
d e s e t t i s o č e m  p r a v ič n a  iz ra v n a v a ; tu d i ta d e n a r  j e  
o d š e l  n a  o lta r  z la g a n e  z g o d b e  o  u s p e h u . N a ša  
s t ra n k a  j e  s p o s o b n a  u s p e h  u stv a riti, m i g a  n e  
b o m o  u v o z il i  ta k o , d a  b i z a  b r e z c e n je  iz v o z il i n a š o  
S L O V E N IJ O .  V  E v r o p o  k o t  s v o ji  n a  s v o je m  DA, k o t  
h la p c i  - H V A L A , N E.

Iz k o r is t im o  p o te n c ia le ,  k i jih  im a m o , u s tv a r im o  s v o 
jim  o tro k o m  š e  k a j v e č  k o t  m e s t o  na z a v o d u  za  
z a p o s lo v a n je .  Z a g o t o v im o  u p o k o je n c e m  m irn o  s t a 
r o s t  in  v n u k o m  n e o b r e m e n je n o  p r ih o d n o s t .  M i to  
z m o r e m o , z n a m o  in h o č e m o .

» S A M O  Z D R U Ž E N I  B O M O  D O S E G L I ,  D A  N E  B O M O  
H L A P C I, K I  IM A J O  L E  B O G A T E  G O S P O D A R J E «

S r e č k o  Č a t e r

S R E Č K O  ČA TER , kand id ira  na  
obm očjih  kra jevn ih  sku p n o sti: 
i ib o je , Petrovče, G riže , Š e šče , 
P r e b o ld ,  T r n a v a ,  B r a s l o v č e ,  
Gomilsko, Letuš, Tabor in Vransko.



Ob tednu otroka
Teden od 7. do 12. oktobra je za mnoge žalske učence potekal 
drugače od običa jnih . Več je bilo igre, več petja, skakanja, 
risanja, slikanja na asfalt in na šolske zidove, šipe in betonska 
korita, manj pa nalog, izpraševanj, tudi dan brez torbic so 
preizkusili.

Učenci so ustvarjali iz jesen
skih plodov, pripravili razstavo 
v večnamenskem prostoru šole 
in celo v eni od žalskih prodajaln. 
Pogovarjali so se o pravicah ot
rok, o svojem prostem času, is
kali misli o otroku, izražali svoje 
želje, pisali otrokom po svetu ter 
odgovornim za prometno var- 
nostotrok.

Tudi pravljic je bilo v tem te
dnu več. V šolski knjižnici se je 
zvrstilo kar nekaj oddelkov, sko
raj 150 učencev pa je prišlo reše
vat knjižni kviz o otrokovih pra
vicah.

Petošolci so se odpravili na Po
nikvo in odkrivali lepote življe
nja na vasi, skupina starejših 
učencev pa je zabeležila stanje 
otroških igrišč v Žalcu.

V tem tednu je večina razre
dnikov povabila na roditeljske 
sestanke in na ogled razstav tudi 
starše.

Kako še vedno velja, kar je iz
javil indijski jezuit Anthony de 
Mello: OTROCI SO OGLEDALO. 
ČE JIH OBDAJA LJUBEZEN, JO 
ODSEVAJO, ČE LJUBEZNI NI, NI
MAJO KAJ ODSEVATI.

M argit Juteršek

Policija za otroke
Slovenska policija namenja posebno skrb zaščiti otrok in m la
doletnikov. Tako so izdali brošure in zgibanke o spolni zlorabi 
otrok, o nasilju nad otroki, o konvencijah o otrokovih pravi
cah, o zaščiti otroka pred nasiljem  in o spoznanjih, da nasilje  
v družin i prizadene tudi otroke. Projekt Policija za otroke je 
še bolj načrtno nadaljevanje teh prizadevanj.

Vsi, ki se pp svojem delu sre
čujejo z otroki, vedo, da je pra- - Čj»i|pr
vo približevanje policije otrokom »f L  l " 4  n / A  #
in seveda tudi javnosti nujno in ¿4
nadvse pomembno pri oblikova- 
nju ustrezne varnostne kulture.
Ker vzpostavljanje stikov z otro
ki ni enostavno, si v okviru pro
jekta Policija za otroke skušajo 
pomagati z lutkovno igrico, ki
predstavlja novo obliko preven- .. , s H *  „
tivne dejavnosti policije oziroma 
nov pristop do najmlajših.

Lutkovno igrico Devet in dva 
je posebej za ta projekt napisala 
Svetlana Makarovič, igra pa jo 
poklicno lutkovno gledališče Zo- 
om iz Ljubljane. S pomočjo te ig
rice želijo policisti najmlajše na
učiti, kako naj varno živijo in kdaj 
ter kako naj pri policistih poišče
jo pomoč. Na prijeten, igriv na
čin učenci nižjih razredov osnov
ne šole in predšolski otroci spo
znajo, kakšne nevarnosti lahko 
prežijo na njih, kako naj se ustre

zn o  obnašajo do vrstnikov, kak
šna je vloga policije v družbi, ot
roci spoznajo klicno številko 92.

Igrica ima dva dela. V  prvem 
nastopajo samo lutke, v drugem 
pa otroci vzpostavijo neposreden 
stik s policisti iz njihovega oko
lja. Slednje poteka na željo otrok,

¡ M i l : ČL

M e d  izdelovanjem  Skoržkov

koržkove dogodivščine
M esec oktober je m esec, ko radi zahajam o v gozd, nabiramo  
kostanj in gobe in občudujemo barvitost narave. V  tej idiliki 
živ ijo  m ajhni Skoržki, bitja, ki jih je v m esecu otroka oživila  
pravljica  o Skoržku in njegovih dogodivščinah.

Sklepno dejanje enomesečne
ga raziskovan ja  preboldskih  
otrok in malih šolarjev o skriv

nostnih Skoržkih pa je bilo v vrt
cu Prebold v četrtek, 24. oktobra, 
ko je pravljica oživela na odru in

Mesec otroka v vrtcih občine Žalec
V  oktobru, v mesecu otroka (7 oktober je mednarodni dan 

otroka), so v vseh vrtcih občine Žalec potekale že tradicionalne 
aktivnosti, prepletene s športnimi, glasbenimi, likovnimi in dru
gimi ustvarjalnimi programi za vse predšolske otroke. Ta jesen
ska druženja otrok, staršev in zaposlenih v vrtcih so letos obo
gatili z vključevanjem več zunanjih sodelavcev - poleg staršev 
še gasilce, upokojence, članice društva Zimzelen, športne de
lavce in druge.

Aktivnosti so se v več vrtcih zaključile z razstavami, ki so bile 
odraz ustvarjalnosti udeležencev z materiali in dejavnostmi, ki 
jih ponuja jesenski čas.

Oktober pa je tudi mesec požarne varnosti. Predšolski otroci 
so se srečevali z gasilci, spoznavali so opremo in pomen njiho
vega dela. Vse dejavnosti so prežete z  ljubeznijo in dogovor- 
nostjo vseh, ki soustvarjajo primerne pogoje za zdravo in sreč
no otroštvo.

T. TAVČAR

ko so otroci s starši, dedki in ba
bicami ta prijazna bitja tudi na
redili.

Kot nam je povedala »šefica« 
preboldskega vrtca Marija Jager, 
je bila pravljica o Skoržku obde
lana na vseh vzgojnih področjih: 
od plesa, telesne vzgoje, plani
narjenja itd. Ves mesec so pote
kale delavnice na temo Skoržko- 
vih dogodivščin, v katerih so ot
roci izražali svojo ustvarjalnost in 
si bogatili znanje o gozdu. Vanj 
so pogosto tudi zahajali in posku
šali zbezati na dan skrivnostne 
Skoržke. To jim ni uspelo, so pa 
zato svoje zadoščenje našli v ig
rici o Skoržkovih dogodivščinah, 
ki jo  bodo poslej tudi sami 
poskušali igrati.
' Sicer pa si bodo Skoržka zapo

mnili še posebno po zadnjem  
dnevu, ko ni manjkalo pečenega 
kostanja in pečenih jabolk, raz
nih slaščic, in ko so Skoržka, ki 
čisto zares Poklmiga z nogami, 
skupaj s starši tudi ustvarili.

D. Naragiav

TRGOVINE
MESIČ s.p.

Levec 56 
Tel.: 063/471-015 
Faks: 063/472-015

Akcijska prodaja 
zvočnikov
JAM O

Velika Izbira vseh vrst avtoradiov.
10-odstotnl popust za vse izdelke, razen za Panasonic; 
Blaupunkt 5-odstotnl popust.
Bogata izbira televizorjev, videorekorderjev, 
glasbenih stolpov in avtoradiov.
Specializirana trgovina 
za vse vrste telefonov, 
telefaksov in telefonskih 
central Panasonic.
U g o d n e  c e n e  in  
u g o d n i p la č iln i p o g o ji!

R O Č N A  A V T O P R A L N IC A
s podmjs¿c//?

saj je neposreden način posredo
vanja varnostnih sporočil zanje 
najbolj primeren. Otrok spozna 
policistke in policiste in v prime
ru ogroženosti lahko pravočasno 
poišče pomoč pri njih.

UNZ Celje je v zadnjih dneh 
s pomočjo pokroviteljev za celj
ske otroke organizirala približno 
dvajset predstav lutkovne igrice 
Devet in dva. Kdaj jo bodo lah
ko videli tudi otroci iz žalske ob
čine, še ni znano.

K. R.

Iskre ustvarjalnosti
V zadnjem času je bolj malo 

prireditev, na katerih bi se lahko 
s petjem, igranjem, plesom, reci
tacijo in gledališko igro na enem 
odru predstavili člani več kultur
nih društev občine oziroma Zve
ze kulturnih organizacij Žalec. 
Takšna prireditev je bila pred 
dnevi v dvorani hmeljarskega do
ma v Šempetru.

Organiziralo jo je Kulturno- 
umetniško društvo Šempeter in 
jo poimenovalo Iskre ustvarjalno
sti. Na prireditvi, ki naj bi posta
la tradicionalna, so poleg doma
čih nastopili kulturniki iz Andra
ža, Petrovč, Žalca, Vranskega, 
Ponikve, Prebolda in Galicije. Da 
pa prireditev ni bila sama sebi na
men, je tričlanska komisija izmed 
dobrih izbrala tri najboljše nasto
pajoče. To so bili: mešani pevski 
zbor iz Petrovč, folklorna skupi
na iz Šempetra in dramska sku
pina s Ponikve.

K. R.

Z a d r u ž n i
cas:

8. do
13. ure.

Učenci 8. c r
zaključek gospodinjskega pouka, 
juho z zdrobovimi žličniki, nar, 
dižnikovo solato in za poslasti 
smo starše, razredničarko in pomočnico r. 
pogrinjku smo prijazno postregli in si z~* 
turno smo pojedli, pospravii in pomili, f 
zanimali za mnenje naših gostov in ugotovili, da j
v večini všeč. Bili so presenečeni nad našimi dobre 
vedali so, da so si to zadevo drugače predstavljali. 2 
jim je bil pogrinjek; zanimivo zloženi pritički. Slišati pa j< 
tudi nekaj kritik: »preveč slani zrezki, pretrdi cmoki (
vi žličniki),...«

Menili so, da smo bili skozi ves teden s tem preveč obre
menjeni, saj srno bili dopoldne pri pouku, v kratkem odmoru 
smo pojedli kak sendvič in nadaljevlali v gospodinjski učilni
ci do šeste ure. Predlagali so, da bi imeli te gospodinjske dne
ve v dopoldanskem času. (To pride v poštev za druge genera
cije). V  šali so rekli, da bi se take pogostitve še večkrat udele
žili. V  imenu 8. c se naj zahvaliva gospe učiteljici Andreji To
mažin za vse dni, v katerih nas je poučevala gospodinjstvo. 
Hvala za vse mojstrske skrivnosti.

Monika Vačun in Tadeja Praprotnik, 8 .c
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GKČ&t SfPSH TStOVtHA

Í t P G ) í  .......
Š L A N D R O V  TRQ  2 0 , 

3 3 1 0  Ž A L E C

T E L :  (0 6 3 ) 7 1 6 - 2 4 0  
TE L. & FA X : (0 6 3 ) 7 1 6 -2 6 0  

M O B .: (0609) 6 1 0 -0 8 8  
(0 6 0 9 ) 6 2 5 -3 6 8

A K C IJ A  V  M ES EC U  N O V E M B R U :
■ KOTNI BRUSILNIK, 

mali, 500 W 6.499 SIT
NIVEDUR 25/1 P 990 SIT
PARKET HRAST, 1B 16x16 1.690 SIT 
PARKETOUT 3 kg 869 SIT

* 100-DELNO ORODJE 4.499 SIT
* IZVIJAČI, 7 kosov 399 SIT
* SET KLEŠČ, 6 kosov 2.399 SIT
* KOTNI BRUSILNIK, 

veliki, 1850 W 16.999 SIT I

N U D IM O  VAM:
material za vodovod, centralno kurjavo, gradbeni 
material, izolacije, orodja, vijake, barve, lake, sanitarno
keramiko, toaletne omarice... _  »Se priporočam o!

K  & K
TRGOVINA Z MEŠANIM BLAGOM 

DRAGO NATEK, s.p.
Latkova vas 2 0 3 , 3 3 1 2  PREBOLD

Pri nakupu nad 5.000 S IT  p resen e čen ja

Prodajalna je odprta:
od ponedeljka do petka od 8. do 12. In

od 14. do 18. ure, 
ob sobotah od 8. do 13. ure,' 
ob nedeljah od 8. do 12. ure.

Prodaja gradbenega in tehničnega blaga

! #T R G O V I N A
Dobrteša vas 46 b, Šempeter, tel.: (063) 702-231

Ugodno v m esecu novembru:

“ avtoplašči Wuldaj

talne keramične 
ploščice, m2 - 750,00 SIT 
novoterm
role, m2 - 3.900,00 SIT 
cisterne za olje,
2000 I - 39.700,00 SIT

M o žen  nakup na obroke.
KU PLJEN O  BLA G O  D O STA V IM O  N A DOM

K U J C D D S
CEMENTNI IZDELKI

Vrba 7
1225
Lukovica

IZDELUJEMO:
- cvetlična korita'
- kamine, fontane
- ograjne elem ente
- tlakovce, p lošče, robnike
- tople grede, kompostnike
- škarpne elem ente
- vinogradniške stebre
- kanalske ja šk e  z mrežo
- peskolove

MOŽNOST ODLOŽENEGA PLAČILA 
PRI NAKUPU NAD 20.000 SIT

Pokličite ñas po tel.: 0609 613-889 od 8. do 16.30

Savinjčan

P r e d n o s t  je  

v  t e h n ik i
Spektra Orbit Iz Celja je 

pred blagovnicama Agrlna 
(na posnetku)' In Žana pred
stavila avtomobile znam ke  
Audi.

Številni obiskovalci so sl 
s posebnim zanimanjem og
ledali avtomobile programa 
Audi A3, pri katerih je pred
nost v tehniki. Ta vozila, ki so 
sicer nekoliko manjša, sodi
jo med prestižne limuzine.

j. K.

TRGOVINA na drobno

T R A F IK A  P R E B O L D
Dušan Zagoričnik 
tel: 701-203

Ponujam o:
časopise,
pisarniški material, 
razna čistila In 
gospodinjske potrebščine.

Za obisk sc priporočamo!

C p & a d  j ,« .« .

g ’ % * *  M k l l
■ * s tro jn i s s lr ih š  

« novogradnje
« a d la p in cS ie
- notranji in zunan ji ometi 
« izkopi z  m in i bagrom

Pisarna: Savinjska cesta 21, Žalec, 
tel.: 453-562, mobitel: 0609-621-575

‘fa u fia .jte  ruwt - pna^uijm ie je  5 . oUebtaM dela-.

STROJNI ESTRIHI PO SISTEMU 
PUTZMAISTER!

Srečanje
upokojencev
gobarjev

V začetku  septem bra je  O b čin ska  
zveza upokojencev Ž a le c  priredila sre
čanje  upokojencev gobarjev. O rg an i
zator tega srečanja pa je  b ila krajev
na o rgan izacija  Vransko.

Zbrali so se pri lovskem domu Tešo- 
va. Prijavilo se je 19 ekip, vsaka ekipa 
je  imela tri člane. Po treh urah so se 
začeli vračati prvi nabiralci s košarica
mi, v katerih je mrgolelo različnih gob, 

tudi precej neužitnih in celo strupenih mušnic. Komisija je imela 
veliko dela, da je vsebino pregledala in izločila neužitne in steh
tala prave gobe.

Največ gob je nabrala prva ekipa Tabora (7,97 kg), ki je za prvo 
mesto prejela tudi pokal. Druga ekipa Tabora je nabrala 6,82 kg 
gob, na tretjem mestu pa je bil Šempeter s 6,56 kg gob.

Predsednik občinske zveze upokojencev je pozdravil vse navzoče 
In na koncu predal besedo tudi kandidatom za državne volitve. Ude
leženci so bili pogoščeni s skromno malico. Lovska družina Vransko 
je poskrbela, da se je ob dobri kapljici tudi zapelo. Srečanje je pote
kalo v prijetnem razpoloženju, kakršnega sl upokojenci še želijo.

Franc Povše

A V T O A M H O K
C ELJE - trg o v in a  in  s e rv is  d .d .

POSEBNA PONUDBA RABLJENIH VOZIL

UGODNI KREDITI
PRI PLAČILU Z GOTOVINO POPUST, 
MOŽNOST PLAČILA NA VEČ ČEKOV, 

PRODAJA STARO ZA NOVO.
ZA VSAKEGA KUPCA PRILOŽNOSTNO DARILO.

VELIKA PONUDBA NOVIH VOZIL: 
HYUNDAI, CHRYSLER, LADA, CITROEN, KIA

BMW 516 i 1993 2,690.000 SIT
BMW 525I 1990 1,800.000 SIT
CHRYSLER VOYAGER 2.5 SE TD 1993 3,199.000 SIT
CIMOS AX D CABAN 1992 799.000 SIT
CIMOS BX 1.6 TRS 1989 849.000 SIT
CITROËN AX CABAN 1.1 i 1993 1,109.000 SIT
CITROËN AX FIRST 1.1 i 1993 1,069.000 SIT
FIAT PANDA 1000 FIRE 1993 829.000 SIT
FORD ESCORT 1.8 1993 1,790.000 SIT
HYUNDAI PONY 1.3 L 1990 739.000 SIT
HYUNDAI PONY 1.3 L 1990 759.000 SIT
HYUNDAI PONY 1.5 GLSi 19*93 949.000 SIT

informacije:
Celje, Miklošičeva 5, tel. 063/443-033

HYUNDAI SCUPE LSi 1994 1,599.000 SIT
IDA KADETT 1.3 S AUTOMATIC 1989 800.000 SIT
LANCIA DEDRA INTEGRALE 1993 2,189.000 SIT
NISSAN 200 1.8 SX TURBO 1993 3,245.000 SIT
RENAULT R 19 16 V 1993 2,070.000 SIT
RENAULT R5 GL 1987 479.000 SIT
SUBARU LEGACY CHAMPION 1992 1,399.000 SIT
SUZUKI SWIFT 1.6 G LX 1991 969.000 SIT
ŠKODA FAVORIT ,135 LS 1991 609.000 SIT
ŠKODA FAVORIT 135 LS 1991 629.000 SIT
ŠKODA FAVORIT 130 1990 579.000 SIT
VAZ LADA SAMARA 1300 1989 489.000 SIT
VAZ LADA SAMARA 1300 1993 729.000 SIT
VAZ LADA SAMARA 1300 1993 699.000 SIT
VAZ LADA SAMARA 1500 1992 629.000 SIT
VAZ LADA SAMARA 1500 S 1993 759.000 SIT
ZASTAVA 126 P 1987 99.000 SIT
ZASTAVA JUGO 1.1 GX 1988 239.000 SIT
ZAZ TAVRIA 1102 1992 354.900 SIT

CENE SO DO REGISTRACIJE. 
VSA VOZILA IMAJO TEHNIČNI 
PREGLED!



Savinjčan

S A V IN J S K A
ŠLANDROV TRG 35, Žalec

trgovska družba^., Žalec

AKCIJA11.— 26.11 ,1996
ozirom a dokler tra ja  zaloga

NAPOLITANKE, 200 gr

kom . 115,20 S ITl o y a l  R i ž
SPLENDOR 

tr/ttpusK»2 J É

SLADKOR, 2 kg
kg. 119,50 SIT

GARNITURA ZA 
ČAJ, 5-DELNA

grt.
1.599,00 S IT

KEKSI DOMAČICA 
KRAŠ, 350 gr

kom . 269,00 S IT
RIŽ SPLENDOR, 1 kg

kom . 108,10 SIT
NAPITEK 
COLA CAO, 350 gr
kom . 217,20 S IT

POLŽKI
ROMANA, 0,5 kg
zav. 86,90 S IT

BELO VINO 
ČRIČEK, 11

St.
199,00 S IT

PRALNI PRAŠEK 
AVA, 3,7 kg
kom . 1.030,60 S IT

KOLOFONIJA, 1 kg
zav. 284,00 S IT

ČAJ HIBISKUS, 
PODRAVKA

kom . 128,20 S IT
KROŽNIKI, GLOBOKI, 6 kom.

grt. 1.299,00 S IT
OTROŠKI
KOMBINEZON,
OD 6-14 LET

kom .
5.899,00 S IT

TOALETNI 
PAPIR, 8/1 
KORA C

OTROŠKI
KOMBINEZON, DO 5 LET

kom . 3.299,00 S IT

MOŠKE TERMO SRAJCE

kom . 2.099,00 S IT



Savinjčan

Na slik i: Spravilo sladkorne pese z  Žovneškega polja p ri Bra
slovčah.

L e t o s  b o d o  p r id e la l i  o k ro g  
5 t i s o č  to n  s la d k o r n e  p e s e ___________

V  družbenem in zasebnem sektorju v občini Žalec je  bilo 
letos s sladkorno peso posejanih nekaj več kot 100 ha zem
ljišč, največ, okoli 70 ha, so je posejali v Hmezadu Kmetij
stvo Žalec. Sladkorno peso letos pridelujejo v Savinjski doli
ni tretjo leto in prvič letos jo bodo v O rm ož poslali po žele
znici, ne s kamioni. V  teh dneh jo pobirajo, zbirna mesta pa 
so na železniških postajah Šmartno ob Paki, Žalec in Celje.

T. TAVČAR

O s r e d n ja  v a ja  J u te k s  '9 6 _____________

O b  zak lju čk u  m eseca p o ža rn e  varnosti je  G asilsk a  
z v e z a  Ž a le c  p rip rav ila  osredn jo  gasilsko  va jo  v indu
strijsk em  kom pleksu Juteksa in Em teksa na Lo žn ic i pri 
Ž a lc u .

Namen vaje, ki jo je  pripravil poveljnik zveze Franci Na- 
raks, je  bil ugotoviti sposobnost in tehnično pripravljenost 
prostovoljnih gasilskih društev za gašenje v industrijskem 
kompleksu, preizkusiti nov sistem pozivanja gasilcev, ime
novan Žare, in preizkusiti hidrantni sistem v podjetju. Po 
scenariju vaje naj bi prišlo do požara zaradi eksplozije v  pro
izvodni hali, od koder naj bi se razširil na skladišča in depo
nijo cistern.

V  vaji je sodelovalo 27 gasilskih enot s skupaj 200 gasilci. 
Kot je povedal poveljnik Franci Naraks, je vaja dobro uspe
la, očitno pa je v nekaterih delila občine zatajil javni sistem 
alarmiranja. Prav tako so z vajo ugotovili, da interni hidrant 
v primeru obsežnega požara ne bi zadostoval. Požar so pri
čeli gasiti po 10 minutah od sporočila o požaru, voda iz Lož
nice pa je prek verige motornih brizgaln pritekla na ogenj 
po 20 minutah. Gasilcem se je za požrtvovalnost in uspešno 
izvedbo vaje zahvalil tudf direktor Emeksa Ivan Podpečan.

K. R.

T e le f o n s k i  p r ik l ju č k i  v  G r i ž a h  
in  Z a b u k o v ic i ___________________________________

Telekom  je  p riče l graditi krajevno  kabelsko o m režje  v G r i
ža h  in Z a b u k o v ic i, to bo n ad a ljeva l tud i v prih odn jem  letu.

Kapaciteta omrežja bo zadovoljila povpraševanje po telefon
skih priključkih na tem območju tako, da bo možno vključiti te
lefonske priključke predvidoma vsem  gospodinjstvom in gospo
darskim dejavnostim. V  Zabukovici bo montirana izpostavljena 
stopnja telefonske centrale Žalec s kapaciteto 240 telefonskih 
priključkov.

Naročniki iz Griž bodo še naprej priključeni na telefonsko cen
tralo v Žalcu. Telekom s tem zagotavlja optimalno izrabo obsto
ječega telefonskega omrežja, zato bodo lahko izvedene samo 
nujne potrebne dograditve omrežja.

B. B.

C fù U à t/w w  
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B I S T R O  A M A D E U S
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O d m e v i
T o k ra tn a  š te v ilk a  S a v in jč a n a  je  v se b in sk o  n e k o lik o  
sprem enjena, več strani smo nam reč morali nameniti b ližn jim  
volitvam . V  uredništvo smo dobili tudi več pisem bralcev, ki 
so predvsem  volilno naravnana. Da bi b ile vse stranke v 
enakopravnem  položaju, pa tudi zaradi prostorske stiske, smo 
se odločili, da jih ne objavimo.

D r u ž in s k o  p o d je t je  Iv a  Š e m p e t e r

m

j  Æ G f l R A N r
Industrijska
prodajalna

pohištvena Industrija Polzela
• W V w k polzela tel. 063/720-020

UGODNA PONUDBA V INDUSTRIJSKI PRODAJALNI 
GARANT POLZELA

s i e ;
A VT0D ELÍ

Pred dvem i leti je  Peter Sedovšek odprl v  Šempetru zasebno  
trgovino z  rezervnim i deli za  avtom obile Renault, Zastava, 
Škoda Alfa Rom eo in Lada Sam ara. Poleg rezervnih d elo v  v  
trgovini Iva kupcem  nudijo tudi olje Elf, hladilno tekočino, 
m aziva , filtre in izpušne cevi.

»Trgovin z  rezervnim i avtom obilskim i deli je  precej, za  to 
je  konkurenca precejšnja. Po poklicu sem električar in tako  
lahko kupcem  marsikaj svetujem . V  trgovini mi pom agata oče  
in m am a in tak osm o p ravo  d ru žin sko  pod jetje . R a zvo j 
avtom obilske  industrije zah teva  nenehno izpopo ln jevan je  
poznavanja rezervnih delov, s svetovanjem  sm o si pri kupcih  
pridobili zaupanje, kar je  za  poslovni uspeh zelo  pom em bno«, 
nam  pravi Peter Sedovšek.

V  Ž a l c u  n o v  m la d in s k i  k lu b  
z a  š t u d e n t e ______________________________________

V  soboto, 26. oktobra, je župan občine Žalec prof. Milan Dob
nik svečano odprl nove prostore mladinskega kluba za študente 
v Aškerčevi ul. v Žalcu. Tako so študentje za svoja srečanja pri
dobili še kako prepotreben prostor. V  klubu bodo tekle razne 
aktivnosti, tako na študijskem kot družabnem področju. Na raz
polago pa imajo že tudi svoj računalnik.

CENE ZA GOTOVINO:
- zakonska spalnica MAJA
- NOVO: zakonska spalnica VENEZIA
- zakonska spalnica VEGA NOVA
- zakonska spalnica LARA
- samska spalnica HALA
- omare z drsnimi vrati v barvah:
• beli jesen, črni jesen in hrast:

dvodelne
tridelne

102.947.00 SIT
114.109.00 SIT
97.667.00 SIT
114.295.00 SIT
47.507.00 SIT

29.027.00 SIT
36.947.00 SIT

POSEBNA PONUDBA:
* regal IGOR, izvedba VEGA 

v dolžini 327 cm, višina 218 cm
* regal TADEJ - sestav COMPO 

v treh barvah, v dolžini 258 cm
* zakonska spalnica TEA - 

v Izvedbi HRASTA
* pisalna miza
* omarice za čevlje
* vzmetnice vseh dimenzij
Bogata ponudba pohištva za opremo dnevnih sob,
otroških sob, predsob, sedežne garniture, jedilnice,
pohištvo iz masive, pisarniško pohištvo in še in še...

92.387.00 SIT
65.987.00 SIT
65.987.00 SIT 

od 7.576,00 SIT
6.417,00 SIT

NOVO * NOVO * SUPER PONUDBA * NOVO * NOVO

Izjemno ugodna ponudba KUHINJ 
v izvedbi HRASTA.

Delovni čas prodajalne: ponedeljek-petek: od 8. do 18. ure,
sobota: od 8. do 12. ure.

P O H IŠ T V O  G A R A N T  -  P O H I Š T V O  Z A  
V A Š  D O M !

Tel.: 063/720-020 V A B LJEN I!

Jamarji izdali 
koledar____________

Preboldski jam arji so ostali 
zvesti tradiciji in tudi za leto 
1997 izdali zam rnlv naravo
slovni koledar. Ž e  drugič z a 
povrstjo vsebinsko predstav
ljajo lepote in zanimivosti Slo
venije .

Jamarji pa seveda upajo, da  
bodo po koledarju radi segli 
tudi kupci In s tem om ogočili 
pokritje stroškov Izdaje In da 
bo kakšen tolar ostal tudi za  
delo  jam arskega kluba. Infor
m a c ije  o ko ledarju  po te l.: 
723-486. - O V  -

r -

Ali je kriv 
kamnolom 
v Podgori?

Krajani D o b riča  v KS A n 
draž so se pritožili odgovor
nim  v Gradisovem  kam nolo
mu v  Podgori pri Šm artnem  
ob Paki, da zaradi m očnih de
tonacij v  zadn jem  času v  svo 
jih rezervoarjih nimajo več pit
ne vode. M nenja so, da se ob  
m o čn ih  d eto n acijah  ze m lja  
večkrat strese in so se Izviri 
podtaln ice  prem aknili o ziro 
m a presahnili. Prav tako so pri 
Z ajčev ih  v D obriču v na novo  
zgrajeni hiši nastale razpoke  
In dom nevajo , da zaradi m oč
nih detonacij pri m inlraju v 
kam nolom u. M eritve, ki so jih 
Izvedli strokovnjaki iz kam no
lom a, niso pokazale  kritične  
m eje. Krajani pa pravijo, da so  
b ile  o b  m eritvah detonacije  
šibkejše  kot drugače. Vso  z a 
d evo  nam eravjo  predati pri
sto jn em u  inšpektorju , to d a  
p o s le d ic  ve rje tn o  ne b o d o  
mogli odpraviti. T. T.

V LEVCU
V E L IK A  P O N U D B A  R A B L J E N IH  V O Z IL :

10% C E N E JE  ZA  GOTOVIN O

R e n a u lt  5  C a m p u s  3 v 1. 8 9 r d e č a 6 9 .0 0 0  k m

R e n a u lt  5  C a m p u s  3 v 1. 91 b e la 6 4 .0 0 0  k m

R e n a u lt  5  F iv e  3 v I. 91 b e la 4 9 .0 0 0  k m

R e n a u lt  5  C a m p u s  5 v I. 9 0 r d e č a 4 1 .0 0 0  k m

R e n a u lt  5  C a m p u s  5 v I. 91 r d e č a 8 6 .0 0 0  k m

R e n a u lt  5  C a m p u s  5 v I. 91 b e la 5 9 .3 0 0  k m

R e n a u lt  5  C a m p u s  5 v I. 91 b e la 4 1 .0 0 0  k m
R e n a u lt  5  C a m p u s  5 v I. 91 d r a p 3 5 .9 0 0  k m

C L I O  1,4 R T  5 v I. 9 3 b e la 4 7 .0 0 0  k m

C L I O  1,4 R T  5 v I. 9 3 r d e č a 3 8 .0 0 0  k m

R e n a u l t  19 T S  5 v I. 8 9 z e l e n a 6 2 .0 0 0  k m

R e n a u lt  19 T S  5 v I. 8 9 r d e č a 1 6 0 .0 0 0  k m

R e n a u lt  19 G T S  5 v I. 91 s iv a 7 3 .0 0 0  k m

Š k o d a  F a v o r it  1 3 6  L I. 9 0 k r e m 4 0 .0 0 0  k m

W a r t b u r g  1,3 S I. 9 0 b e la 9 2 .0 0 0  k m

C it r o ë n  B X  16 T R S I. 8 8 b e la 1 8 8 .0 0 0  k m

H y u n d a i  L a n t r a  1,6 I. 9 3 r d e č a 6 6 .0 0 0  k m

M it s u b is h i  L a n c e r  1,5 G L X I. 91 r ja v a 7 0 .0 0 0  k m

F o r d  E s c o r t  1,4 C L X I. 91 b e la 5 3 .3 0 0  k m

P e u g e o t  2 0 5  L I. 91 r d e č a 4 8 .0 0 0  k m

IZKORISTITE ZELO  UGODEN NAKUP

d.o.o.

S E  PRIPOROČAMO! I
I
I

L e v e c  54, 3301 P etro vče  
tel.: 063  453-115,

~ 452-515
L .

Delovni čas: 
ponedeljek-petek  
od 9. do 17. ure .J



IZPOD PERESA MLADIH NOVEMBER 1996- STRAN 2 7

Potres
Doživel sem potres. Mamica je 

zaklicala: »Potres!« Ura je bila 
ena ponoči. Šli smo k mamičine- 
mu bratu. Ko smo se odpeljali 
v Braslovče, so bili ljudje pred pe
karno, pred bloki in v avtomobi
lih. Ljudje so bili čisto-preplaše
ni. V  šoli so se sošolci pogovar
jali o potresu.

Domen Horvat, 2 .c

V petek ponoči je bil potres. 
Jaz sem trdno spal. Ko sem pri
šel v šolo, me je moj prijatelj 
vprašal: »Ali si čutil potres?« Re
kel sem: »Nisem čutil potresa.« 
Začudeno me je vprašal: »Kaj si 
pa potem delal?« Rekel sem mu, 
da sem trdno spal.

Anže VVeichardt, 2 .a

Doživel sem potres. Zelo sem 
se prestrašil. Nismo šli ven, am
pak smo spali naprej. Najhujša 
sta bila prva dva potresa. V  šoli 
smo se veliko pogovarjali o po
tresu. Učiteljica nas je pomirila.

G ašper K rajnc, 2 .c 
O Š Prebold

Moja poklicna 
odločitev__________

Nekoč sem sanjala, da bom 
balerina. Sedaj so moje sanje dru
gačne. Pomembna odločitev je 
pred mano, odločitev o moji živ
ljenjski usodi. Nihče ne ve, ali 
bom uspešna ali pa me bo živ
ljenje prehitelo in povozilo. Mo
goče bom za vedno odšla in ni
koli več videla svojih sošolcev. 
Sedaj smo vsi kot eno, a čez sla
bo leto bomo le še znanci, ki se 
pozdravljajo iz vljudnosti. Posta
li bomo odrasli, vsak na svoji stra
ni.

Vsak dan razmišljam o svoji 
prihodnosti in vedno je vse ena
ko. Uspešna ženska s srečno dru
žino. Da postanem uspešna, pa 
moram še veliko pretrpeti. Psi
hologija in psihiatrija sta vedi, ki 
me privlačita. A pri psihiatriji se 
vedno ustavim in ustrašim. Ne 
vem zakaj, mogoče zaradi dolgo
letnega šolanja ali pa da jaz tega 
preprosto ne bi zmogla. Kar pa 
pomislim na psihologijo, se na 
mojem licu pokaže nasmeh in 
v srcu olajšanje. Psihologijo de
lijo na več področij in tista, za ka
tero mislim, da je moja, je soci
alna in mogoče tudi pedagoška 
psihologija. Želim  si prodreti 
v človekovo dušo, želim si, da bi 
mi ljudje zaupali. Človeka hočem 
spoznati z vseh strani, videti 
v njegovo notranjost. Sedaj pa se 
v meni zbudi želja; patologija. 
Veda, ob kateri marsikoga spre
leti srh in mi reče, da to ni za tak
šne punce, kot sem jaz. Ampak 
saj to ne pomeni, da sem krvo
ločna, ta veda me privlači, ker se 
mi zdi zanimiva. Na žalost se 
spet pred mojimi očmi pojavi ve
lik STOP Nekaj v moji glavi to re- 
zume kot veliko oviro. Dolgotraj
no šolanje in občutek neuspeha. 
Čeprav se šolanja ne bojim, je 
spet na poti težavnost šolanja in 
kemija, ki ni moja najboljša stran.

Strah, da bom razočarala sebe, 
starše in vse, ki vame zaupajo.

Pred mamo so štiri leta, če šte
jem srednjo šolo. Ampak vseeno 
moje misli usmerjam naprej, 
v prihodnost. Sedaj so moji cilji 
visoki. Ne samo moji cilji, ampak 
cilji generacije 1982 v celoti. Vsi 
upamo na najboljše in nekdo bo 
mogoče šel prek svojih pričako
vanj, blagor mu; nekdo bo uspel 
ali pa vsaj postal srečen; na ža
lost pa je še vedno tretja mož
nost: obup in ta neprestani ne
uspeh. Kaj moremo! Takšno je 
pač življenje, ko postaneš samo
stojen.

M aja H ržica , 8.a

Izbira poklica
Če bi me kdo vprašal, kaj bi ra

da postala, bi mu znala hitro po
vedati, da si zelo želim nadalje
vati šolanje in postati uspešna 
pravnica in morda še kaj več.

Toda za to ima vse zasluge mo
ja teta Aleksandra. Mnogokrat jo 
obiščem in vselej ima povedati 
kaj zanimivega. Vendar je tudi te
ta zanimiva ženska, vredna vse
ga spoštovanja. Kar pomnim, 
sem vsako leto med počitnicami 
pri njeni družini preživela zani
miv in prijeten teden dni. Toda 
pred dvema letoma, ko sem bila 
pri njej na počitnicah, sem se še
le začela zanimati za njeno delo. 
Mojega zanimanja je bila vesela 
in navdušena je bila, da lahko ko
mu, ki ga pravo zanima, pripo
veduje o svojem delu. Čeprav je 
mirna, na pogled stroga ženska, 
vendar odločna, se je med pripo
vedovanjem  mnogokrat čisto 
razvnela.

Pripovedovala mi je celo, da 
misli v bližnji prihodnosti odpre
ti lastno pisarno. Čeprav je pri
hajala zelo utrujena iz službe in 
včasih tudi precej pozno, se je vi
delo, da jo delo zelo veseli. Vem, 
da ga nikoli ne bi zamenjala. Če
prav so trenutki, ko je precej na
peta, vendar je njena družina 
s stricem Jožetom tedaj še pose
bej strpna z njo, kajti ve, da ji to 
delo nalaga veliko odgovornosti.

N ina H ari, 8 .a

»Učiti se« je prav 
prijetno... ha, ha, ha

V šolah se učimo o samostal
nikih, pridevnikih, glagolih... No, 
pa se ustavimo pri glagolu. To 
področje zaznamuje veliko be
sed, lepih in grdih, veselih in ža
lostnih, zanimivih in dolgočasnih. 
Glagol »učiti se« je popolnoma... 
Kakšen? Dolgočasen? Mučen? 
Preprosto neumen?!

To je odvisno od človeka sa
mega. V naših mislih ali celo be
sedah pogosto najdemo ta sta
vek: O, NE, spet se bom moral-a 
učiti! Pa je to res tako naporno, 
trpeče, noro?

Za vas imam nekaj nasvetov, 
kako dolgočasen glagol »učiti se« 
spremeniti v zanimivo početje.

Recept številka ena: ne uči se 
za pisalno mizo, ne sedi na stolu 
kot kup nesreče in ne »bulji« 
v knjigo! Zakaj se ne bi raje učil

OTROŠKA TRGOVINICA
Š la n d r o v  trg  3 2  

3 3 1 0  Ž A L E C  
T e l.: 0 6 3 / 7 1 2 - 1 5 2

Ob 7. obletnici poslovanja:
• VELIKA  IZBIRA BUND,
• PO LO MAJIC,
• PU LIJEV  IN PO LPULIJEV.

Dodatno znižanje vseh vrst hlač za 20%.

Za zaupanje in zvestobo se Vam zahvaljujemo 
in se priporočamo tudi v prihodnje.

Savinjčan

na balkonu, na terasi? Zunaj je 
veliko bolj prijetno: svež zrak, 
sonce. Recept številka dve: Be
sedo, stavek ali karkoli ti ne gre 
v betico (glavo), napiši na velik 
list in si ga prilepi na vidno me
sto (npr. zraven TY če gledaš film, 
lahko med reklamami »poškiliš« 
tja, gotovo se ti bo vtisniio v spo
min. Reklamacij ne sprejemam 
—  če samo gledaš v listič, pa mi
sliš na povsem druge reči, je pač 
vse eno, če sploh ne bi pogledal 
(!!!). Razmišljaj, kaj gledaš in kaj 
bereš! Recept številka 3: Nekaj 
časa nisi odprl-a zvezka, jutri pi
šete test, groza! Kaj pa zdaj? Ja, 
najbolje bo, da si napišeš plon- 
kec, ne? Če ga že nimaš namena 
uporabiti, ga vseeno daj v žep —  
za boljše počutje. Tega ne povej 
nikomur! Recept številka 4: Pre
den se začneš učiti, si pripravi li
monado (čaj, sok, vse, razen al
koholnih pijač) in kaj za pod zob. 
Kasneje med učenjem ne smeš 
zapravljati časa za take stvari. Po
sebno, če si s časom bolj na te
snem. Recept številka 5: Učenje 
je lahko zelo škodljivo! Ja, prav 
ste prebrali, učenje povzroči te
žave. Ne rečem, da sem jaz te vr
ste človek, ampak imam izkušnje 
s tem. Enkrat sem se preveč uči
la, pa sem potem vse zmešala. O  
posledicah pa ne bom pisala.

Želim vam veliko lepih trenut
kov ob zvezkih in knjigah.

M onika Vačun, 8c 
O Š Prebold

Počitniška ljubezen
Verjamete v ljubezen na prvi 

pogled? Jaz do letošnjega poletja 
tega nisem verjel, poleti pa sem 
s planinci odšel taborit na Jezer
sko. Tam se je zgodilo veliko le
pih stvari, a opisal vam bom sa
mo eno.

Zjutraj, ko sem se zbudil, sem

ugotovil, da bo dan čudovit. Če 
ne zaradi drugega, pa zato, ker 
smo imeli prost dan. Spali smo 
do devetih. Po vstajanju smo se 
umili, pozajtrkovali in se kot dru
ge dni zabavali. Kazalo je, da bo 
ta dan čisto običajen. Saj je tudi 
bil, a samo do petih popoldne.

Takrat smo z vodniki odšli 
v vas igrat nogomet. Ko smo ho
dili ob jezeru, sem v njem zagle
dal čoln s tremi dekleti. Ker še ni
sem vedel, da so iz sosednjega 
tabora, sem jim za »foro« zakli
cal, če pridejo zvečer v naš tabor 
igrat poker. Odigrali smo tekmo 
nogometa, seveda izgubili ter se 
vrnili v tabor.

Ko sem odhajal na tuširanje, 
sem ob tabornem ognju zagledal 
dekleta iz čolna. Odšel sem do 
njih. Pravkar so se seznanjale 
z nekaterimi planinci. Ko sem pri
šel do njih, sem jim povedal, da 
sem jih jaz povabil v tabor. Mi
slil sem, da tega ne bodo vzele 
tako resno. Po kratkem pogovo
ru sem se hitro stuširal in se vrnil 
k njim. Taborni ogenj je že bil pri
žgan: Po celem taboru pa se je 
že zvedelo, da sem v naše tabo
rišče povabil tri dekleta. Sedeli 
smo ob tabornem ognju, se po
govarjali in takrat sem se zagle
dal v najmlajšo od njih. Ko smo 
se pogovarjali, kako je v njiho
vem taboru, sem simpatijino pri
jateljico prosil za njihove naslo
ve. Nekaj časa je oklevala, a na 
koncu sem jih le dobil. Ko je sim
patija izvedela, da imam njeno 
telefonsko številko, jo je zahte
vala nazaj. Dovolila mi je, da sem 
obdržal številko, vendar pod po
gojem, da je ne pokažem niko
mur. Okoli desetih so sosednja 
dekleta odšla spat. Kakšnih deset 
minut kasneje pa je prišla najsta
rejša od njih. Rekla mi je, da sem 
simpatiji malo všeč, a na žalost 
iz vsega tega ne bo nastalo nič. 
Bil sem malo razočaran, a sem

preživel. Zaradi tega večera so 
me do konca taborjenja dražili 
s tem.

To ni bila moja prva ljubezen 
in tudi ne zadnja. Naučil sem se, 
da je počitniška ljubezen nekaj 
čudovitega, ampak se skoraj ni
koli ne obnese za dalj časa. To, 
kar sem doživel, je bilo čudovi
to. Četudi se ni obneslo, sem bil 
vesel, ker sem ob tem dobil no
vo "prijateljico in se dobro zaba
val.

Borut Cm k, 8 .e 
O Š  Žalec

Spet v šoli
(na žalost)_________

Vsi veste, da je bilo letošnjih 
počitnic konec 2. septembra. Po
čitnice so super, a tega sem se za
vedel šele ko so se končale. Ker 
letos končujem osnovno šolo, so 
bile to zadnje brezskrbne počit
nice. Čeprav je bilo vreme bolj 
klavrno, je bila družba toliko bolj
ša, in po mojem so bile te počit
nice najboljše doslej. Zdaj pa ko
nec z nakladanjem.

Ko smo prišli po dveh mese
cih ponovno v šolo, sem imel 
sprem enjene občutke. Po eni 
strani sem bil vesel, da bom spet 
videl sošolce, po drugi pa sem se 
bal tega šolskega leta, ker je pre
lomno v življenju.

Takšni so bili občutki ob vsto
pu v šolo, takoj sem zagledal raz
redničarko, ki se ni nič spreme
nila. V  razredu nam je povedala 
iste stvari kot druga leta. Spet 
nam je naročila, koliko denarja 
moramo prinesti v naslednjem 
mesecu ter nam že spet težila 
s pravili obnašanja v šoli. Bojim 
se, da sem se jih že naučil na pa
met.

Zdaj pa k novejšim pridobit
vam naše šole, to je prebeljena 
in popolnoma spremenjena telo
vadnica. Prva dva tedna je bila

za vse učence tabu. Saj veste, kaj 
to pomeni. Ampak tudi zdaj, ko 
jo že lahko uporabljamo, nas ve
nomer opozarjajo, da nimamo 
blata v športnih copatah itd.

Večina drugih stvari je ostala 
po starem. Tečne tovarišice so še 
vedno tečne, nazaj je prišlo ne
kaj tovarišic, ki so bile v porodni
ški. Seveda so se začeli tudi krož
ki. Med drugim tudi literarno - 
novinarski krožek, zaradi katere
ga je nastal ta spis. K vsakemu 
'spisu sodi tudi zaključek. Upam, 
da ste s tem spisom spoznali vsaj 
delček naše šole. Kaj bi nakladal, 
vsem, ki ste ga prebrali, želim us
pešno šolsko leto’ in veliko zaba
ve še naprej.

Borut C in k , 8. e.
O Š  Žalec

*

Naše želje ob 
tednu otroka______

Vsak otrok si želi, da bi ga ime
li starši in prijatelji radi in bi se 
dobro razumeli.

Glede na to, da je teden otro
ka, bi lahko imeli cel teden pro
sto, pripravili bi nam lahko »za
bavni dan«.

Želim si, da bi se dobro učila, 
da bi se imeli med seboj vsi radi.

Vsi otroci na svetu naj bi se 
imeli lepo in se dobro počutili!

Jesenske počitnice naj bi se po
daljšale za en dan, ker imam roj
stni dan.

Vsi otroci si želijo svet brez 
vojn, srečno otroštvo. Odrasli, 
pomagajte jim to uresničiti!

Spremenila bi odnose med ot
roki in starši, med njimi in učite
lji. Čeprav sem že sedmošolka, 
starše še vedno skrbi zame, kot 
da bi bila prvošolka.

,_____________________________________________________________ »

V  f i l ip in s k e m  p o d z e m lju  I X . ______________________

Otroštvo brez prepirov med 
starši.

M ladi literati 5 ., 6 ., 7., in 
8. razreda O Š  Žalec

Bohol - luknja v tleh
Med filipinskim  otočjem je otok Bohol znan prav po zn ačil

ni kraški pokrajini, belih peščenih plažah in otoku, iz katere
ga zaradi revščine odhaja veliko Boholancev na delo po svetu.
Tujci, ki obiščejo ta otok, pa so ze lo  navdušeni nad nenava
dnim otoškim stožčastim krasom (Gunung Sevvu). Ob tem ni 
presenetljivo, da sta ravno voda in zem lja igrala glavno vlogo 
pri socialno-ekonomskem in političnem  razvoju Bohola.

Ime Bohol je bilo otoku dode
ljeno davnega leta 1565, ko so ga 
kolonizirali agentje španske kro
ne. Najbolj verjeten izvor imena 
je v lokalnem izrazu »boho«, kar 
pomeni zalito (potopljeno) luknjo 
v tleh oziroma globok vertikalni 
jamski hodnik. Ta pojem se razli
kuje od besede »langob«, ki pa 
sicer pomeni jamo oziroma bolj 
horizontalni hodnik. Iz tega sle
di, da je Bohol tako kot v prete
klosti še danes znan v lokalnem 
dialektu kot otok z veliko luknja
mi in jamami.

Na svojih raziskovalnih poho
dih to vse bolj spoznavamo tudi 
mi, saj je jam povsod dovolj. Tu
di današnji dan naj bi povečal 
število doslej raziskanih jam. Po 
pripovedovanju našega Dollya se 
nam obetajo kar globoka brezna. 
Malo me kar jezi, ker pri teh raz
iskavah ne bom zraven. Staknil 
sem močan prehlad z nahodom 
in na priporočilo našega medicin- 
ca ostajam doma v Jagni. Zdra
vim se s čajem in aspirinom s C- 
vitaminom. Kmalu se počutim 
bolje in spravim se k pisanju za
pisnikov in izdelovanju načrta ja
me.

V družbi žensk in 
otrok

Po dveh urah tovrstnega dela 
si najprej privoščim nekaj banan, 
nato pa se podam pobliže spo
znavat naše gostitelje oz. člane

družine, pri katerih smo nastanje
ni. V  polomljeni angleščini, moji 
in njihovi, se razvije prijeten po
govor. Radoveden sem jaz, rado
vedni so oni. Pravzaprav si do da
nes nisem znal razlagati, kdo je 
kdo v tej hiši, kdo je glavni, kje 
so moški, čigav^ sta otroka.

Ure mi ob druženju z Elviro in 
Cruzito hitro minevajo in kar po
zabim, da sem bolan. V  hiši in zu
naj nje naredim kar lepo število 
posnetkov. Še posebno z vese
ljem pa se fotografskemu objek
tivu nastavlja 18-letna Elvira, ki bi 
rada bila manekenka ali fotograf
ski model. Vsaj za trenutek so bi
le njene želje uresničene, nasta
lo pa je tudi nekaj lepih portre
tov, ki so poudarjali najstniško le
poto mlade Filipinke.

V gorsko vasico Bia- 
Bas

Prva skupina fantov danes ni 
imela ravno veliko sreče, saj je 
bila jama dolga le okrog 70 m. 
Mnogo več je bilo pričakovati od 
skupine, ki se je podala v brezna 
nad Jagno. In res, našli so kar ne
kaj brezen, med njimi enega, ki 
je poleg globine obetal tudi ho
rizontalne rove. Ker so z  vertikal
nim delom jame že postavili glo
binski rekord otoka Bohol oz. 
njegovih jamskih objektov, so 
sklenili, da to jamo obiščejo tudi 
naslednji dan in jo še podrobne
je raziščejo. Ostali pa se bomo

podali v zaledje Jagne na področ
je gorske vasice Bia-Bas, kjer naj 
bi bilo po pripovedovanju Gita 

-Madroñera nekaj precej velikih 
jam z velikimi vhodi.

Zvečer gremo v center Jagne in 
v eni od restavracij - če jo tako 
sploh lahko imenujemo - zauži
jemo nekaj steklenic osvežujoče 
hladnega piva in kokakole z ru
mom. Pavzaprav je pravi luksus, 
če na filipinskem podeželju do
bite hladno pijačo in zato je vsa
ka gostilna, ki ima hladilnik, res 
lahko restavracija.

Pred odhodom iz Jagne si na
bavimo hrano in pijačo, nato pa 
se po obalni cesti podamo proti 
našemu cilju. V kraje, kamor gre
mo danes, tujci menda ne zaha
jajo. Pravega razloga za to nismo 
izvedeli, vendar pa vemo, da so 
prebivalci teh krajev resnično ne
kaj posebnega, saj imajo celo  
svojo abecedo. Znani pa so tudi 
po tem, da so bili večni uporniki 
proti vsem režimom.

Pot do vasice, ki je res bogu 
za hrbtom, nas vodi po blatnih 
in razoranih cestah. Nisan le s te
žavo premaguje ovire. Vsa čast 
šoferju, ki nas je že večkrat vozil 
po boholskih cestah, k isi takšno 
ime komajda zaslužijo, saj so še 
naši kolovozi marsikdaj boljši. 
O b vratolomni vožnji, ko nisi ve
del, ali bo kombi ostal sredi poti 
v blatu ali jarku, pa smo bili ve
dno znova nagrajeni z zanimivo 
pokrajino. Tudi tokrat se pred na
šimi očmi vrstijo prizori. Višje 
smo, bolj pokrajina kaže kraško 
podobo. Na trenutke pomislimo, 
da smo na »naši« Raduhi, saj tu
di krav, ki se pasejo, ne manjka. 
Končno zagledamo naš cilj - va
sico, v kateri bomo tri dni odkri-

vali skrjvnosti tega kraškega pod
ročja.

Disko nam ne da spati
Vasica Bia-Bas je tipična filipin

ska vasica. Hiše so v glavnem vse 
lesene, le cerkev in šola, ki sta bli
zu našega začasnega bivališča, 
sta zidani. Hiše stojijo ob dveh 
vaških ulicah, nekaj pa jih je po
sejanih po vzpetini. Pravzaprav 
deluje vse skupaj zelo idilično. Če 
ne bi bilo električnih drogov, ki 
so jih postavili pred kratkim, bi 
bila podoba vasice še lepša, ne
okrnjena.

Namestimo se pri družini Co- 
dilla, kjer čez teden stanujejo tu
di štiri vaške učiteljice. Hiša je 
prostorna, posebno dnevna soba, 
ki premore zelo zanimivo pohišt
vo iz bambusa. Kaj podobnega bi 
z veseljem imel tudi doma.

Kmalu po namestitvi si oprta
mo nahrbtnike in se z  opremo 
podamo do prve jame, ki jo bo
mo raziskali. Po uri hoda pride
mo do ogromne ponorniške ja
me Sudlon Cave. Vhod vanjo je 
kar 32 m širok in prek 20 m vi
sok. V  zadnjem delu 337 m dol
ge jame pa je tudi dvorana, pol
na netopirjev, ki vsak dan ob 
18. uri zvečer, ko odletijo na lov, 
za trenutek povsem prekrijejo 
nebo nad Bia-Bosom. Dvakrat 
smo ta prizor videli tudi sami. Bi
lo je veličastno.

Po raziskavi se vrnemo v vas. 
Kuhar nam pripravi okusno ve
čerjo. Pri pijači smo nekoliko na 
slabšem, saj ima tako tempera
turo, kot je temperatura zraka. Ta 
pa je prek 20 stopinj.

Utrujeni se odpravimo spat, a 
spati ne moremo, saj nam na uše
sa udarja bobnenje glasbe iz di
ska, ki je na prostem pri šoli. O b  
tem si zaželimo, da v tem kraju 
le ne bi bilo elektrike.

Darko Naraglav  
(dalje)
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Savinjčan

Izid žrebanja križanke, ob
javljene v oktobrski številki:

1. DANICA UDRIH, Šempe
ter 35/a, Šempeter

2. NIKA GOSTEČNIK, Ra- 
kovlje 52, Braslovče

3. ŠTEFKA ŠTAMPAR, Mi- 
gojnlce 6/a, Griže.

N agrajenci se  oglasite  
v naše uredništvo, kjer bo
ste prejeli potrdilo za prev
zem nagrad v SADJARSTVU, 
d.o.o. Mirosan.

Prvonagrajenemu bo poda
rilo 5 zabojev jabolk, drugo- 
nagrajenemu 3 in tretjena- 
grajenemu 2 zaboja jabolk.

Pokrovitelj križanke, objavljene v novembrski številki, 
je  TRGOVSKO PODJETJE ŽANA ŽALEC, ki bo trem na
grajencem podarilo buteljčna vina v vrednosti 5.000, 3.000 
In 2.000 SIT.

Pri žrebanju bomo upoštevali vse pravilne rešitve, poslane na dopisnicah, ki bodo na 
naš naslov prispele do 29. novembra 1996.

Reševalce križanke obveščamo, naj na dopisnico izpišejo le gesla, ki izhajajo iz 
označenih polj s puščico.

žišče N A Š A  G O S T I Š Č A  

O D S L E J  O D P R T A  

T U D I  O B  

P O N E D E L J K I H

Štorman Ž a l e c  063 7 1 5 - 7 0 7

* * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * *

S

CVETLIČARNA IN 
DARILNI BUTIK 
DAMJANA SMILJAN, s.p.

% G R IŽE  50, 3302 GRIŽE tel.: 063/713-545

Privat:
Partizanska 10, 
3310 Žalec 
tel.: 063/713-168

* * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * *  * *

- b o g ato  izbiro  lo n čn ic
-  reza n o  in su h o  c v e t je
-  darila za  v se  p rilo žn o sti
-  n a g ro b n e  sa d ik e, zem ljo , p e s e k  in s v e č e :  

v se  p o  k o n k u ren čn ih  cen ah .

-  š o p k e
-  v e n c e
-  ikebane.

S e  priporočam .

SERVIS BELE TEHNIKE 
ter

SERVIS IN MONTAŽA 

OLJNIH GORILNIKOV

Dani PIKL,
Šem peter 115/d 
tel.: 063/702-070
P O P R A V IL A  pralnih  
stro jev , štedilnikov, 
b o jle r je v ;

S E R V IS  IN  M E R IT V E
o ljn ih  g o rilce v .

tel.: 063 720-116, 720-283 
POLZELA

HYunani P r o d a ja  v o z i l  
S e rv is

ACCENT od 16.500 DEM 
LANTRA od 24.900 DEM 
SONATA od 29.700 DEM 
KOMBI H100 diesel 
od 21.000 DEM

Ugoden kredit in lizing do 5 let brez pologa! 

MARUTI 10.990 DEM RABUENA VOZILA

MODA KVALITETA ZADOVOLJSTVO 
Trgovina in šiviljstvo P

Žalec, Ul. talcev 3 
(za tržnico)
tel.: 714-175, faks: 714-182

velika Izbira metrskega blaga za jesenske kostime, 
šivanje po meri, tudi za močnejše postave, 
ekspres šivanje, 
oblačenje gumbov.

ZELO  UGODNO:
METRSKO BLAGO ZA ZIMSKE PLAŠČE, cena 2.636,00 SIT. g  

* IZDELAVA ZIMSKIH PLAŠČEV PO MERI, DELO 15.000,00 SIT.
SVabljeni v trgovino In šiviljstvo TW EED, vsak dan o d  8. ^  

do  12. In o d  14. do 18. ure, o b  sobotah o d  8  do  12 ure r, ,, 
(za žalsko  tržnico).

MODA JNT KVALTTET4 ZADOVOLJSTVO

b a s a l

IZDELAVA IN MONT/___ I
IZPUŠNIH LONCEV IN CEVI IZ 
ALUMINIZIRANE PLOČEVINE 
ZA:

b o
ZASTOPSTVO ZA
> H i & m

VLADIMIR MARN, 

Vransko 18, tel.: 725-106

■ © ■  A V

S E D A J  TUDI V C E L J U  NA 
M A R IB O R SK I C. 93  (blizu IN TERSPA R-a)

NAŠA PONUDBA:
- prodaja novih vozil 'iz celotnega programa OPEL
- velika izbira rabljenih vozil
- sistem staro za novo, staro za staro
- posredniška prodaja
- prodaja originalnih rezervnih delov in dodatne opreme
- pooblaščen servis, garancijska popravila I I
- kleparska in ličarska dela
- možnost nakupa novih in rabljenih vo2il na KREDIT ali LIZING do 5
- možnost hipotekarnih kreditov in odplačila na čeke
- preizkusne vožnje z vozili OPEL

Vse kupce novih Oplovih vozil čaka prijetno 
presenečenje. Z a  O PEL VECTRO  iz zaloge  

-  popust 2000 DEM
Prepričajte $ e  o  naši ponudbi, z  veseljem  vam  bomo svetovali

let

Velenje, Kosovelova 16, tel«* 063/855-975, mob.: 0609
Delovni čas: ponedeljek-petek: 7.30 do 12. in 13. do 17. ure; sobota: 8. do 12. ure 
Celje, Mariborska 93, tel.: 411-909, rfrob.: 0609 643-883
Delovni čas: ponedeljek-petek: 9. do 13. ure; sobota: 9. do 13. ure.



Savinjčan

Mag, sc. Franio Veiikanie. dr. med.

»Zobje mi nagajajo«
Pismo bralca:

V mladosti nisem bil preveč 
zagnan za umivanje zob, tudi 
zobozdravnika sem se bal. Za
to mi sedaj - imam jih čez šest
deset - preostali zobje, ki jih še 
imam, nagajajo. Pred nekaj dne
vi sem se pogledal v ogledalo in 
ob dveh škrbinah, ob kateri se 
drgne ustna sluznica, opazil ra
nico in belo pego, ki ne boli, no
če pa izginiti.

Prosim, da mi svetujete, kaj 
naj storim? Ali je to morda kaj 
V zvezi s kajenjem pipe?

Napišite še kaj o čiščenju zob 
mojemu vnuku, ki si noče umi
vati zob! »dedek Miha«

Spoštovani bralec!
Spomnili ste me na dele člove

škega telesa - zobovje in ustno vo
tlino nasploh, s katerimi se ukvar
ja posebna veja medicine, t.j. sto
matologija. Na videz gre za maj
hen del telesa, ki pa je za normal
no življenje zelo pomemben. Zato 
res ni odveč, da o tem kaj več na
pišem - Vam in tudi drugim dra
gim bralkam in bralcem.

Ranice v ustih
Omenjate, da se Vam je v ustih 

pojavila ranica in poleg tega tudi 
bela pega, ki ne izgine. Predlagam 
Vam, da takoj obiščete svojega zo
bozdravnika, ki bo omenjeno pre
gledal in se odločil o zdravljenju.

Vsem, posebej pa ženskam in 
moškim, starejšim od 40 let, svetu
jem, da enkrat na mesec pred og
ledalom dobro pogledajo v svoja 
usta. To je pameten preventivni uk
rep - z njim lahko morda najdemo 
rakasto raščo v najbolj zgodnji fa
zi, ko za zdravljenje še ni nič za
mujenega.

Predvsem si preglejte ustno slu
znico in jezik. Na ustni sluznici, ki 
je zelo nežna, se lahko pojavijo 
spremembe. Če so manjše ranice, 
pečejo in bolijo, zato jih hitro od
krijemo. Bele površine, ki pečejo, so 
običajno glivičnega porekla in nas 
zaradi bolečine, predvsem pri ot
rocih, hitro privedejo do zdravni
ka.

Posebej pa morate biti pozorni 
na bele ali drugačne barve pege, ki 
sploh ne bolijo, pa se nočejo same 
od sebe pozdraviti. V slini je na
mreč veliko snovi, ki delujejo zdra
vilno. Zato priporočamo, da obve
zno obiščete zobozdravnika, če se 
taka pega v treh tednih ne zaceli. 
Enako pozorno morate opazovati 
tudi svoj jezik. Če najdete na jezi
ku kakšno spremembo v obliki ra- 
šče ali spremembe barve, je pregled 
pri zobozdravniku potreben že po 
14. dneh. Jezik je namreč močneje 
prekrvljen in spremembe na njem 
bolj nevarne.

Bela pega na sluznici ne pomeni 
raka, je pa začetna sprememba ce
lic na površini sluznice (prekance- 
roza), ki lahko vodi v rakasto raščo.

ČESTITKA
Na U n iverzi v Ljubljani 

je bil prom oviran za  
doktorja veterinarskih  

znanosti mag. asist. 
PR IM O Ž FLO RJA N C  

IZ B R A SLO V Č .

M ladem u znanstveniku  
iskreno čestitam o in 

želim o še mnogo 
ustvarjalnih let in sreče  
na znanstveno-razisko- 

valnem  področju.

D om ači, sorodniki in 
prijate lji

Razvade povečujejo možnost 
nastanka raka na sltiznici ali jeziku 
- predvsem prekomerno pitje alko
hola, posebej žganih pijač, pogo
steje vpliva na spremembe sluzni
ce v ustih; na posamezne celice 
vplivajo tudi škodljive snovi, ki se 
sproščajo pri kajenju cigaret in jih 
kadilec vdihava. Znatno pogosteje 
pa je zbolevanje za rakom na ustni 
sluznici pri kadilcih pip, predvsem 
zaradi stalnega drgnjenja pipe ob 
ustni kot ali drugo mesto na sluzni
ci. Pipo kadilec navadno drgne vse 
življenje na istem mestu ob spod
njo ustnico.

Glede vzdrževanja osebne higi
ene na danes obravnavanem pod
ročju se pojavlja vrsta vprašanj o 
pogostosti in načinu čiščenja zob, 
o primernosti ščetk, kaj je zobna 
nitka itd. Pojdimo po vrsti:

Zobna ščetka
Je »orodje« za osebno higieno, 

ki ga mora imeti vsak otrok in od
rasla oseba. Poudarjam vsak, ker 
ni dovolj ena ščetka za vso druži
no. Za redno umivanje zob je naj
pomembnejši rekvizit; bolj kot 
zobna krema, ker s pravilnim drg
njenjem po površinah vseh ploskev 
in bolj skritih kotičkov med zobmi 
že s samo ščetko odstranimo naj
pomembnejše škodljive delce za
užite hrane.

Redno uporabo zobne kreme se 
priporoča zato, ker si zob ne pere- 
mo dovolj pogosto (pravilno je po 
vsakem obroku), dovolj dolgo (pra
vilno je vsaj tri minute) in na pra
vilen način. Navadno drgnemo 
s ščetko največje gladke površine, 
katerih se ostanki hrane sploh niso 
prijeli ali pa jih odstrani že prvi po
žirek tekočine, ki jo pijemo med 
obrokom. Z dovolj trdimi dlačica
mi ščetke moramo poiskati vdol
bine in špranje med zobmi, za kar 
potrebujemo tudi več časa, kot ga 
običajno namenjamo za čiščenje 
zob. Zobna krema nam torej po
maga, da deluje tam, kamor sami 
nočemo, ne znamo ali ne moremo.

Zobna nitka
Zobna nitka je pripomoček za 

čiščenje zob, ko želimo očistiti tu
di predele zoba, kjer s ščetko ne 
očistimo dobro. Tisti, ki si zobe že
lijo temeljito očistiti, lahko uporab
ljajo samo ščetko. Primerna je 
predvsem za tiste, ki imajo med 
zobmi tolikšen razmak, da nitka 
zdrsne med dve zobni površini. Ti
stim, katerih zobje se tiščijo tesno 
drug ob drugega, se nitka strga in 
povzroči samo jezo ali nejevoljo. 
Takim zato nitke ne priporočamo, 
ker ne bo učinkovita.

Uporaba ustnih vod
Nekateri radi uporabljajo različ

ne ustne vode. V njih so različne 
kemične snovi, predvsem zdravil
ne ali take, ki »dišijo« (preprečuje
jo zadah iz ust). Čeprav se jih dobi 
brez recepta, naj jih predpisuje le 
zobozdravnik za zdravljenje, in to 
le za določen čas. Stalna uporaba 
je lahko škodljiva!

Uporaba zobotrebca
Je pogost priročen pripomoček. 

Najpogosteje ga uporabljajo tisti, ki 
neredno obiskujejo zobozdravnika, 
nekaterim pa čiščenje z zobotreb
cem pomeni navado ali celo nado
mestek za zobno ščetko.

Naj posebej opozorim - s koni
co zobotrebca pogosto povzročimo 
v skritkih kotičkih, kamor ga poti
snemo, poškodbe sluznice in dodat
no vnašamo in potiskamo bakteri
je med zob in sluznico in s tem lah
ko povzročimo ali poslabšamo 
vnetje obzobnih tkiv (paradentozo), 
ker tako »spravljenih« ostankov hra
ne kasneje ne moremo več odstra
niti niti s ščetko niti z nitko.

Če že menimo, da moramo upo
rabljati zobotrebec, naj ne bo ko
ničast, ampak ploščat, da s plosk
vijo potegnemo po žlebu med dve
ma zoboma in odstranimo ostanek 
hrane.

Žvečilni gumi za 
vnučka

Naj razveselim Vašega vnučka in 
tudi druge, ki jih »preganjajo« za
radi stalnega žvečenja. Žvečenje 
žvečilne gume je po strokovnih 
ugotovitvah zdravo za razvoj zo
bovja in izboljšuje prekrvavitev 
ustne votline.

Mlaskanje in »napihovanje ba
lonov« pa ni vljudno in ne higienič
no.

Pogovarjamo se 
z Nado Mulej

Nada Mulej je po poklicu profesorica slovenskega jezika in pri
merjalne književnosti, strokovna sodelavka Andragoškega centra 
Slovenije in urednica v založbi Sledi. Pri svojem strokovnem de
lu se je doslej ukvarjala z vsemi starostnimi skupinami, od osnov
nošolcev do mladostnikov in odraslih.

Zadnja leta se ukvarja pred
vsem z vodenjem učnih delav
nic o uspešnih medosebnih od
nosih, sodobnih učnih metodah, 
svetovalni komunikaciji, upo
rabnem govorništvu in nastopa
nju v javnosti ter o osebnem  
razvoju.

Tako je doslej vodila že več kot 
200 učnih delavnic za najrazličnej
še ciljne skupine: za učitelje, zdrav
stvene delavce, za šolske in druge 
svetovalne delavce, za svetovalce 
zavodov za zaposlovanje, delavce 
v državni upravi, strokovne sode

lavce državnega zbora, za vodstve
ne kadre v podjetjih itn. Pri delu 
uporablja sodobne, predvsem iz
kustvene metode učenja, saj je pre
pričana, da se dobrih medsebojnih 
odnosov ni mogoče naučiti iz 
knjig, temveč jih lahko le živimo 
v resničnem življenju.

V svoje izobraževalno in sveto
valno delo vnaša spoznanja sodob
nih svetovalnih in komunikacijskih 
pristopov, kakršni so npr. realitet- 
na terapija, transakcijska analiza, 
predvsem pa nevrolingvistično 
programiranje (izredno učinkovita

metoda komuniciranja, svetovanja, 
učenja in osebnostnega razvoja), 
za katero si je pridobila tudi med
narodni certifikat iz svetovalne ko
munikacije za poklicni in osebni 
razvoj. Ima licenco inštituta PLS iz 
Bremna za poučevanja uporabne
ga govorništva, pri ameriških tre
nerjih. pa se je izpopolnjevala za 
skupinsko dinamiko in moderiranje 
skupin.

Je avtorica dveh priročnikov in 
urednica v zasebni založbi Sledi. 
Zasebno je tudi žena, mamica in 
hči, to pa so življenjske vloge, v ka
terih enako uživa kot v svojem po
klicnem poslanstvu.

Nada Mulej bo v tej rubriki 
svetovala za:

razvoj osebne kariere, načr
tovanje osebnega razvoja in 
učenja ter medosebne odnose 
v družini in poklicu.

Bralce pa vabimo, da ji posta
vite vprašanja, ki jih lahko na
slovite na uredništvo Savinjča
na; Nada Mulej bo nanje odgo
varjala v tej rubriki!

Uredništvo

Kdo je dirigent vaše življenjske melodije?
Si, spoštovani bralci, lahko pred

stavljate, da bi vas nekega dne ne
pričakovano poklical znani sklada
telj in vam povedal, da bi po do
godkih iz vašega življenja želel na
pisati simfonijo?

Kakšna bi bila njena melodija? 
Bi se v njej izmenjavali počasni in 
hitri deli? Bi vsebovala živahne ple
sne ritme ali zasanjane zvoke? Bi 
slišali dele, polne disonanc, razgla- 
šenosti? Bi bila skladba glasna ali 
umirjena?

Ne glede na to, kaj bi v njej pre
vladovalo —  zagotovo bi bila va
ša življenjska simfonija popolnoma 
izvirno, neponovljivo delo, kot je  
nekaj posebnega in enkratnega 
vsako življenje.

Tudi življenje ima —  podobno 
kot glasba —  svoj ritem: je  vdih in 
izdih, boj in premirje, napetost in

sprostitev, je  razum in čustvo. Se
stavljeno je  iz resničnih dogodkov 
in sanj, iz prejemanja in dajanja, iz 
nepredvidljivih in pričakovanih do
godkov, iz razglašenosti in harmo
nije.

Morda je  v vaši življenjski sim
foniji preveč premorov, morda se 
v njej ponavlja vedno ista tema. Je
senski večer, iztekajoče se leto ali 
osebna življenjska prelomnica, ki 
jo  je  zaznamoval kak poseben do
godek, je  lahko iztočnica, da na no
vo presodimo svoje življenje in 
ugotovimo, kaj bi v njem spreme
nili, da bo postalo melodija, kak
ršna nam je  všeč. '

Za to je  koristna majhna oseb
na inventura, ugotavljanje stanja 
na našem »notranjem bančnem ra
čunu«. V pom oč so nam lahko do
bra vprašanja:

SETVENI KOLEDAR
ZA MESEC NOVEMBER 1 9 9 6

. .  .n a d a lje v a n je iz  p re jš n je  š te v i lk e :

D A T U M D E L  R A S T L IN E  IN  U R A

7 četrtek koren ina
8 . petek koren ina
9 . sobota koren ina

10. ned elja do 11. u re  ko ren ina , od  12. u re  cvet
11. p o ned e ljek do 19. u re  cvet, od  20. u re  list
12. to rek list
13. sred a list

14. če trtek
* k o n e c  č a sa  z a  p re s a ja n je

do 20. ure p lo d , od  21. u re  list
15. petek do 10. u re  list, od  11. do 18. u re  p lod
16. sobota od 18. ure koren ina
17 ned elja ko ren ina
18. p oned e ljek cvet
1 9 .to rek do 20. ure cve t, od  21. u re  list
20. sreda do 23. u re  list
21. če trte k list
22. petek list
23. sobota plod
24 . ned elja do 10. u re  p lod , od 11. u re  koren ina
25. p o ned e ljek koren ina
2 6 . to rek koren ina
27 sreda od  6 . ure cvet

28. četrtek
* z a č e te k  č a s a  z a  p re s a ja n je

cvet
29. petek do 12. ure cv e t, od  13. u re  list
30. sobota list

D E C E M B E R

1. ned elja
* č a s  z a  p re s a ja n je

do 13. u re  cv e t, od  14. u re  p lo d
2. p oned e ljek plod
3 . to rek plod
4 . sreda od  6 . ure koren ina
5. če trtek koren ina
6. petek koren ina
7 sobota do 20. u re  ko ren ina , o d  21. u re  cvet
8 . ned elja p iod
9 . p o n e d e lje k od  5. ure list
1 0 .to rek list
11. sreda do 8 . u re  list, od 9 . u re  p lod

12. če trte k
* k o n e c  č a sa  z a  p re s a ja n je

do 17 u re  p lod
13. petek ------------------------ , od  18. u re  koren ina
14. sobota koren ina
15. ned elja od  8 . u re  cvet
16. p oned e ljek cve t
17 to rek list
18. sred a list

1. Kaj je  tisto, kar si ž e  dolgo 
želim  uresničiti? O  čem že me
sece dolgo sanjarim? —- Morda 
drugačna služba, več časa zase, 
bojlši odnosi s partnerjem, večje 
stanovanje...

2 . Kaj m i preprečuje, da ni
mam tega, kar si želim ?

Največkrat so ovire v nas in se 
pokažejo pred življenjskimi odlo
čitvami, ki imajo pogosto »priprav
ljene« take odgovore:
a) Saj mi tako in tako ne bo uspe
lo...
b) Nihče mi ne pomaga, sam(a) pa 
ne zmorem, ne znam...
c) Imam premalo denarja (časa, pri
ložnosti)...
č) V  življenju tako ali tako nimam 
sreče...
d) Le kaj si bodo o meni mislili dru
gi'?
e) Saj bi rad(a), toda...
f) Saj vem, da bom moral(a) vložiti 
veliko napora, potem pa bo šlo vse 
po zlu...

Najbrž nam ti stavki zvenijo ze
lo znano in so pogosto tema naših 
notranjih pogovorov s seboj. Za 
njimi pa se skrivajo določeni vzro
ki, ki kažejo, kaj se skriva za prejš
njimi sporočili (po vrsti):
a) pomanjkanje zaupanja vase in 
tak odnos do napak, ki v njih vidi 
vzrok lastne nesposobnosti name
sto priložnosti za učenje in rast 
v prihodnosti;
b) prelaganje odgovornosti za last
no življenje na druge;
c) zunanje okoliščine so opravičilo

za lastno nedejavnost; 
č) obup, vdanost v usodo;
d) prevelika odvisnost o d  mnenja 
drugih;
e) nagnjenost k udobju;
f) nepripravljenost na tveganje.

Čeprav smo deloma res odvisni
o d  zunanjih okoliščin, na katere ni
mamo vpliva, pa imamo v življe
nju veliko več možnosti izbire, kot 
smo pripravljeni priznati. Ameriški 
psiholog madžarskega porekla Mi- 
halyCsikszentmihalyi je  opravil za
nimivo raziskavo, v kateri je  ugo
tavljal, kaj potrebujemo ljudje, da 
bi bili srečni. Pri tem je  s posebni
mi aparaturami meril notranje od
zive ljudi v različnih, zanje osreču
jočih situacijah. Po dolgotrajnem 
opazovanju ljudi na vseh petih ce
linah je  v svoji zanimivi knjigi z  na
slovom Skrivnost sreče objavil pre
senetljivo ugotovitev: odstotek za
res srečnih ljudi se ne razlikuje 
v najbogatejših četrtih ameriških 
velemest, m ed domorodci plemen 
ob Amazonki ali m ed pripadniki 
primitivnih afriških plemen. To pa 
najbrž pomeni, da bistvo srečne
ga življenja ni toliko odvisno o d  te
ga, kar se dogaja okrog nas, am
pak predvsem o d  tega, kaj se do
gaja v nas in kakšen pomen pripi
sujemo drobnim in velikim dogod
kom, ki nam oblikujejo življenje. 
Srečo imamo torej v svojih rokah.

V prihodji številki si bomo ogle
dali, kako svoje vizije in cilje spre
menimo v dejanja.

Nada M ulej

T l  K A

Šempeter v 5.d.13a 
tel. 063/701-547

C§einton<z O ^ C o d rî i .
Šentjur,
Drofenikoma 16

OKULISTIČNI PREGLEDI V MESECU NOVEMBRU 
petek, 22. 11 1996 

Vse informacije po telefonu 701-547.
Popravila očal so brezplačna

Delovni čas: od 8. do 12. in od 14. do 18. ure, 
ob sobotah od 8. do 12. ure.

_____________________________ Obiščite nas in videli b o ste bolje!

VETERINARSKA AMBULANTA ŽA LEC  
24 UR

Tel.: 063/714-144 
063/716-016 

Mobitel: 0609 616-786
Ambulantni čas:

ponedeljek-petek od 7. do 9. ure in od 16. do 17. ure, 
sobota od 7. do 9. ure.



<>

I z  p o l i c i j s k e  b e l e ž n i c e
Pred tovornjak

Huda prometna nesreča se je 
zgodila v ponedeljek, 7 oktobra, 
petnajst minut pred šesto v Šem
petru. 21-letna Marina B. iz Griž 
je z  osebnim avtomobilom zavi
jala z bencinskega servisa v Šem
petru na magistralno cesto. Takrat 
je iz smeri Celja pripeljal s tovor
nim avtomobilom 52-letni Janez 
U. iz Trebnjega. Tovornjak je trčil 
v osebni avtomobil. Voznico, ki je 
po trčenju ostala vkleščena v av
tomobilu, so hudo poškodovano 
prepeljali v bolnišnico.

Ukraden iz 
kolesarnice

V torek, 8. oktobra popoldne, 
so bili žalski policisti obveščeni, 
da je neznani storilec iz kolesar
nice bloka v Čopovi ulici v Žal
cu odtujil kolo z motorjem znam
ke Tomos avtomatik, rdeče bar
ve. Številka okvirja je 669007

Vlomilec zasačen
V  četrtek, 10. oktobra zgodaj 

zjutraj, so žalski policisti prijeli 
občana iz Prebolda, ki je pred 
tem vlomil v prostore osnovne 
šole Ljube Mikuš v Žalcu. Pri

M A L I O G L A S I

T E S N J E N J E  
O K E N  IN VRAT,
u vo žen a  tesn ila , 30%  
p rih ra n k a  pri kurjavi; 
prepiha in prahu ni več; 
10 let garancije; tel.: 061 
814-803.

vlamljanju je poškodoval nekaj 
notranjega inventarja, odnesel pa 
različne predmete. Ko je zapu
šča! šolo, so ga policisti prijeli in 
bodo zoper njega podali kazen
sko ovadbo.

Z žago nad drog
Žalsk i policisti so v sredo, 

9. oktobra, posredovali v Zabu- 
kovici. Po telefonu jih je poklical 
Martin Š. in povedal, da mu gro
zi sosed Ignac. Slednji je z mo
torno žago že požagal telefonski 
drog. Policisti so zoper Ignaca na
pisali prijavo sodniku za prekrške 
zaradi kršenja javnega reda in mi
ru, lahko pa se zgodi, da ga bo 
posebej tožil tudi Telekom, kate
remu je Ignac pravzaprav po
vzročil največ škode.

Ponarejeni bankovec
Ponarejeni bankovec za 100 

nemških mark so v ponedeljek, 
7 oktobra popoldne, odkrili v ho
telu Žalec. Bankovec je pri njih 
vnovčil neznanec, za katerim 
imajo policisti že sled.

Iskra vnela hlape
V soboto, 12. oktobra zjutraj, 

je prišlo v obratu Juteksa na Lož
nici pri Žalcu do hude delovne 
nezgode.

43-letni Marjan O. iz Arje vasi 
je tega dne opravljal remont ci
sterne za pretok mehčala. Eden 
izmed delavcev ga je z dvigalom 
dvignil 3 metre visoko, kjer je 
s kotno brusilko rezal kovinske 
cevi. Dvigalo je imelo za podsta-

V  T A B O R U  PRODAM O  
G O ZD N I PA R CELI
- v k. o. Šm iklavž in 

k.o. O jstriška vas. 
Inform acije po  
tel.: 061/813-269.

VEDEŽEVAN JE IN 
NAPOVED LOTA!

Inform acije po 
tel.: 090/42-62

Servis
šivalnih strojev

J r *
■ r a tn ik  D a r k o ,s. p.

G u b č e v a  2 , Ž a le c ,
tel.: 713-458

z a  v s e  v r s te  
š iv a ln ih  s t ro je v

SERVIS GOSPODINJSKIH APARATOV

A N T O N  K IT E K ,SP
Kasaze 107 g, Petrovče 
tel.: 063/708-256 
mobitel: 0609/632-660

S iM U i l M i l ;  * pralnih strojev *
* štedilnikov *

* sušilnih strojev *
HfTRO * KAKOVOSTNO * V NUJNIH PRIMERIH TAKOJ *

JAVNO KOMUNALNO 
PODJETJE ŽALEC, d.o.o.
Nade Cilenšek, 3310 Žalec, telefon: 063/715-225

Z a  o d p ra v o  v se h  v e č jih  o k v a r  na  
ja v n e m  v o d o v o d n e m  o m re ž ju  na  
o b m o č ju  o b č in e  Ž a le c  j e  o rg a n iz ira n a  
d e ž u rn a  s lu ž b a  v  p o p o ld a n s k e m  in 
n o č n e m  č a su .
O k v a ro  la h k o  p rija v ite  d e ž u rn e m u  
v z d rž e v a lc u  n e p o s r e d n o  p r e k  
m o b iln e g a  te le fo n a  n a  š te v ilk o :

0609/612-731
Uradne ure za stranke v DE Vodovod 
so vsak torek in četrtek od 8. do 12. ure.
Delovni čas JAVNEGA KOMUNALNEGA PODJETJA ŽALEC 
J E  OD t  SEPTEMBRA DALJE OD 7. do 15. URE.

vek sicer prazen 200-litrski sod, 
v katerem pa je bila pred tem 
vnetljiva tekočina. Pri rezanju ko
vinske cevi so se zaradi iskre vne
li hlapi in prišlo je do eksplozije. 
Marjan O. je pri tem padel na tla, 
oblačila pa so se mu vnela. Zara
di tega je dobil hude opekline.

Izsiljevanje
mladoletnikov

Nekaj minut pred 22. uro v ne
deljo, 13. oktobra, so trije šest
najstletnih iz Žalca stali na avto
busni postaji v Žalcu. K njim so 
stopili štirje Velenjčani, približno 
enake starosti. O d Žalčanov so 
zahtevali denar in cigarete, ker 
pa nič od tega niso imeli, je eden 
od Velenjčanov iztrgal zlato ve
rižico z vratu Žiga B. Nato so Ve
lenjčani pobegnili z  osebnim av
tomobilom, na katerem so bile 
ukradene registrske tablice.

Požari
V  petek, 11. oktobra zvečer, je 

zagorelo v prostoru za steljo

v gospodarskem poslopju Ivanke 
R. v Preserju. Požar se zaradi hi
trega posredovanja domačih in 
sosedov ni razširil. Vzrok požara 
še n| znan.

Med nevihto je v sredo, 16. ok
tobra, nekaj minut po 20. uri za
gorelo tudi gospodarsko poslop
je v Hramšah. Lastnik Drago L. je 
zaradi požara na kozolcu utrpel 
za približno 300 tisoč tolarjev 
škode.

Najden, ukraden
V sredo, 24. oktobra, so ve

lenjski in žalski policisti v Žalcu 
izsledili avtomobil, ukraden dan 
prej v Starem Velenju.

Istega dne pa je bil s parkiri
šča v Kidričevi ulici v Žalcu uk
raden renault 5, rdeče barve, re
gistrske tablice CE 56-93R, last 
Suzane K..

Zgorel mercedes
V torek, 22. oktobra zgodaj 

zjutraj je zagorel osebni avtomo
bil znamke mercedes, last Vita 
K. iz Žalca. Vozilo je bilo parki
rano v Velenjski ulici v Žalcu. 
Vzrok požara še ni znan, škoda 
pa je ocenjena na okoli 2 milijo
na tolarjev.

BUD» tA D O  O

K O G U M

IZDELOVANJE IZDELKOV IZ KOVINE IN GUME
MONTAŽA IZPUŠNIH SISTEMOV

SREČKO HRUŠOVAR, s p.
Šempeter v Sav. dolini 27, 3311 ŠEM PETER

t ?  063/701-582

V zalogi:
IZPUŠNI SISTEMI DOMAČIH PROIZVAJALCEV 

za vozila: ZASTAVA, RAT, RENAULT 4-5, LADA, GOLF.
ZA VSA OSEBNA VOZILA IZPUŠNI LONCI

PRIZNANE NEMŠKE FIRME WALKER

DELOVNI ČAS: od 8. do 18. ure 
ob sobotah od 8. do 13. ure.

Z A H V A L A

PRIMOŽ 
TEICHMEISTER

Ob tragični izgubi našega ljubega Primoža 
Teichm eistra iz Kaplje vasi se iskreno zahvaljujem o 

vsem, ki so mu osrečevali m ladostna leta, te r  ga 
posprem ili na njegovi 

prerani zadnji poti.

Vsi, ki ga imamo radi

Vse bo, k o t  je  bilo, 
sa m o  to bo  drugače, 

ne  boš se vrnil...

Z A H V A L A

Prisrčna hvala vsem, ki ste 
pospremili našega nepozabnega 

moža, očeta in dedka

JA N EZ A  K O C ELU A
iz Žalca

^poslednjem u počitku, mu darovali vence, cvetje in 
sveče, nam pa izrazili ustno ali pisno sožalje. 

Posebna hvala za hitro medicinsko pomoč dr. Rizmalu in 
dr. Kobalu. Iskrena hvala tudi govorniku g. Naraksu, 

pogrebni službi Strahovnik ter patru V iktorju za 
opravljen pogrebni obred.
Hvala za odigrano Tišino.

Vsi njegovi

Z A H V A L A
Ob boleči izgubi drage mame, tašče, 

babice in prababice

A N G E L E
ŠU ŠTER IČ

(1905-1996)

se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem in 
znancem, ki ste jo  pospremili na njeni zadnji poti ter 

darovali cvetje in sveče.

Iskrena hvala duhovnikom: patru Viktorju, patru Jožetu 
in patru Manesu za opravljen pogrebni obred.

Zahvala velja tudi g. Verhovšku za poslovilne besede, 
pevcem in pogrebni službi Strahovnik.

Vsi njeni

ZAHVALA

Ob boleči in mnogo prerani izgubi 
drage žene, matere, babice, hčerke 

in sestre

SO N JE
U R IS E K

se zahvaljujemo vsem, ki ste darovali cvetje in sveče ter 
jo  pospremili na zadnji poti.

Zahvaljujemo se tudi primariju dr. Žuntarju in vsemu 
ostalemu osebju urološkega oddelka Bolnišnice Celje.

Žalujoči: mož Mitja, hči Suzana in sin Mitja, vnuka Luka in 
Sara, mama Marija ter ostalo sorodstvo

T a k ’ čudno  je  naše  življenje, 
srečno in h kra ti nesrečno - 
o, pesem  n ed o ko n ča n a ...

(K. Kovič)

ZAHVALA

Ob boleči izgubi dragega moža, 
očeta, dedija in brata

LEOPOLDA LANDEKERJA
iz Griž 127

se v globoki žalosti iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, 
prijateljem, znancem in sosedom za izražena sožalja, 

darovano cvetje in sveče. Hvala vsem, ki ste ga v tako 
velikem številu pospremili na njegovi zadnji poti. Posebno 

hvala kolektivu Kovinotehne Celje, družini Brglez in 
kolektivu pekarne Brglez, klubu Dobra misel in Lipa iz Griž, 
govorniku g. Mlinariču, godbi na pihala Zabukovica, pogrebni 

službi Ropotar in g. Jožetu Planincu za opravljen cerkveni 
obred.Vsem in vsakemu posebej še enkrat iskrena hvala.

Žalujoči: žena Tinka, hčerka Nevenka z možem, vnukinja 
Milojka in sestra Žana z družino.

P O G R E B N A  S L U Ž B A  M O R A N A :
TEL. 063 720-003, 720-660. 720-662



Z A H V A L A
8. oktobra smo se poslovili od naše 
drage mame, orne, prababice in tete

EL IZA BETE  
V O H

roj. BREŽNIK

Hvala vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in 
znancem za darovano cvetje, sveče, svete maše ter 

za izražena sožalja.
Hvala g. župniku, pevskemu zboru in pogrebni službi 

Ropotar.
Zahvaljujemo se tudi dr. Cukjatiju in sestri Marjani 

ter osebju gastro oddelka Celje.
Vsem in vsakemu posebej še enkrat iskrena hvala.

Žalujoči: vsi njeni

Z A H V A L A
Ob boleči izgubi dragega moža, 

očeta in dedija

F R A N C A  
R O JN IK A

s Polzele
se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, 

prijateljem in znancem, ki ste ga pospremili na njegovi 
zadnji poti, nam izrazili številna pisna in ustna sožalja. 

Hvala vsem za darovano cvetje, sveče in sv. maše. 
Hvala za nesebično pomoč ob času njegove bolezni 
dr. Matjaževi, patronažni sestri in vsem, ki ste nam 

v času, ko je bil v bolnišnici in doma, nudili kakršno 
koli pomoč, nas bodrili in nam stali ob strani.

Za čas pogreba se zahvaljujemo moškemu pevskemu 
zboru, za odigrano Tišino, govornikoma, družinama 

Tavčer in Dolinšek za pomoč, gospodoma župnikoma 
za lepo opravljen obred. Hvala vsem, ki ste ga tako 

številno pospremili na njegovi zadnji poti.
Žalujoči: žena Medica, sinova Danilo in Matjaž z družinama

Z A H V A L A
Ob boleči izgubi dragega moža, 

očeta, dedka in pradedka

A N T O N A
Č R E M O ŠN IK A

Iz Ločice pri Polzeli 
(19. 4.1905 - 3. 10. 1996)

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijate
ljem, sosedom in znancem, ki ste ga pospremili na 

njegovi zadnji poti, darovali cvetje, sveče in sočustvo
vali z nami.

Hvala pogrebni službi Ropotar, govorniku KS za 
poslovilni govor, gospodu župniku za opravljen obred 

in pevcem za odpete žalostinke.

Žalujoči: vsi njegovi

Z A H V A L A
Ob boleči izgubi naše drage 

mame

N E Ž IK E  
Z A G O R IČ N IK

iz Dolenje vasi pri Preboldu
se iskreno zahvaljujemo za vsa izrečena sožalja, 

cvetje in sveče ter darove za cerkev.

Hvala vsem sosedom, znancem, govorniku, godbi na 
pihala TT Prebold in pevcem za odpete žalostinke.

Z A H V A L A

Č L A N I K R A J E V N E  O R G A N IZ A C IJ E  Z B  N O V  
G R IŽ E  so popolnoma obnovili grobnico talcev pod 
Gozdnikom. P ri pobiranju članarine je vsak član 
K O  Z B  prispeval še 1 .000,00 S IT  ali tudi več.

Z a  izkazano pomoč pri obnovitvi pa se borci še 
posebno toplo zahvaljujejo griškim podjetnikom in 

Krajevni skupnosti za vso pomoč, saj je  obnova stala 
460.000 S IT .

Prazna dom sta in dvorišče, 
naše oko zaman te išče, 
ni več tvojega smehljaja, 
utihnil je  tvoj glas, ostalo je  srce 
in ostali so sledovi pridnih rok. 
Solze se ne dajo skriti, 
bolečina zatajiti, 
prazen tvoj prostor v hiši, 
ni ga mogoče nadomestiti.«

Z A H V A L A
Ob boleči izgubi ljubega moža, očeta, dedka in 

pradedka

ALOJZA LAZARJA, st.
iz Rakovelj 43

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, 
prijateljem in znancem za darovano cvetje, sveče, svete 

maše, za izrečene tolažilne besede in za številno spremstvo 
na njegovi zadnji poti. Zahvaljujemo se zdravstvenemu 
osebju Bolnišnice Celje, oddelkoma za urologijo in EIT, 

primariju dr. Žuntarju in dr. Mileni Kotnik za vso skrb in 
nego, govornikom g. Raku, g. Radišku in g. Francetu 

Debelaku za ganljive besede slovesa, predstavnikom Celjskih 
mesnin, KS, ZB, pevcem in g. župniku Zidanšku za lepo 

opravljen cerkveni obred. Še enkrat hvala vsem, ki ste nam 
v težkih trenutkih stali ob strani in nam kakor koli 

pomagali.
Vsem še enkrat iskrena hvala.

Žalujoči: žena Cilka, sin Lojzi z družino, hčerki Nina in 
Cilka z družinama, vsi vnuki, pravnukinja Pia ter ostalo 

sorodstvo

V naših srcih še živiš, 
zato pot nas vodi tja, 

kjer v tišini spiš. 
Tam skupaj smo v nemi bolečini, 

z žalostjo in lepimi spomini.

Z A H V A L A
Ob boleči izgubi ljubega moža

F R A N C A  V ID M A JERJA
iz Žalca

se iskreno zahvaljujem vsem sorodnikom, prijateljem 
in znancem, ki ste ga v tako lepem številu pospremili 

na njegovi zadnji poti, ter darovali cvetje in sveče. 
Hvala g. dr. Marku Zupanu, pevcem iz Gotovelj, 
govorniku g. Valterju Verhovšku, ZB Tomšičeve 

brigade, g. župniku za opravljen obred in pogrebni 
službi Strahovnik.

Vsem skupaj prisrčna hvala.
Žalujoči: žena Fani ter ostalo sorodstvo

Žena moja, ne žaluj 
dragi hčeri, vnukinje, 
jaz počivam, mirno spim, 
se nič več ne zbudim.
Naj nikar se ne rosi oko, 
prav nič pomagalo ne bo.
Če solza zbudila bi ljudi, 
od mojih solz se sin moj vrnil bi.
Iz večnosti vrnitve ni, 
tam že sin moj mirno spi.
Ker me ob sebi imel je  rad, 
poklical me je  v večnost spat.

Z A H V A L A
Ob boleči izgubi dragega moža, atija in starega atija

IV A N A  KRA JN CA
iz Dobriča

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijate
ljem, znancem, pogrebcem, vaščanom Dobriča, 

krajanom Andraža, sodelavcem Hmezad banke in OŠ 
Petrovče in družini Jevšnik za vso pomoč, darovano 
cvetje, sveče in za svete maše ter izražena sožalja. 
Hvala vsem, ki ste ga pospremili na njegovi zadnji 

poti, gospodu župniku za opravljen obred, g. Franciju 
Drobežu in Srečku Pižornu za besede slovesa, pevcem 

za odpete žalostinke ter pogrebni službi Ropotar. 
Hvala tudi dr. Matjaževi za pomoč v času bolezni. 

Žalujoči: žena Hilda ter hčerki Jerica in Cvetka z druži
nama

Z A H V A L A
Ob boleči izgtfci drage 

mame,babice in prababice

MARIJE TURNŠEK
iz Podvrha

3. 7.1911 - 22. 9.1996

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, 
prijateljem in znancem za vsa ustna in pisna sožalja, za 
darovano cvetje, sveče in svete maše. Posebna zahvala 

g. župniku Jožetu Zidanšku za opravljen cerkveni obred. 
Hvala tudi govorniku g. Ivanu Faletu za izrečene besede 

slovesa ter pevcem za odpete žalostinke.
Še enkrat hvala vsem, ki ste jo pospremili na njeni 

zadnji poti.

Žalujoči otroci z družinami

Z A H V A L A
Ob boleči izgubi drage žene in

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, 
prijateljem in znancem, ki ste jo  v tako velikem 

številu pospremili na njeni zadnji poti in nam izrazili 
ustna in pisna sožalja. Hvala za darovano cvetje in 
sveče.Hvala tudi duhovniku Francu Sercu za lepo 

opravljen cerkveni obred.
Vsem, ki ste nam pomagali v teh težkih trenutkih, še 

enkrat iskrena hvala.

Žalujoči: mož Janko, sin Robert in hčerka Barbara

mamice

O LG E
BU K O V EC

iz Prebolda

Z A H V A L A
Ob boleči ter prerani izgubi 

dragega moža, očeta in dedija

STANETA

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom 
in znancem, ki so ga pospremili na njegovi zadnji 

poti, nam izrazili ustna in pisna sožalja, darovali za 
svete maše, cvetje in sveče. Hvala govorniku g. Rudiju 
Hermanu in predstavniku Petrola, pevcem iz Vinske 

Gore in g. župniku za lep obred.
Iskrena hvala tudi dr. Kobalu za vso pomoč.

Žalujoči: žena Anica, sin Stane in hčerka Ksenija 
z družinama

PAN ČU RJA
iz Orle vasi

Z A H V A L A
Ob nenadni izgubi drage žene, 

mame in stare mame

BERTE SAFRAN
iz Petrovč

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem 
in znancem za darovano cvetje, sveče in svete maše. 
Hvala vsem, ki ste nam kakorkoli pomagali v težkih 

trenutkih. Posebej hvala kolektivu Elektra Celje.

Vsem še enkrat hvala.

Žalujoči: mož Stanislav, sin Vojko z ženo Mojco, hčerka 
Lidija z možem Ervinom, vnuka Mihaela in Miha, mama 

ter brat in sestra z družinama

Z A H V A L A

Ob boleči izgubi dragega moža, 
očeta in dedija

V L A D A  PO T O Č N IK A
iz Petrovč 200

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sose
dom, sodelavcem in znancem za darovano cvetje in 

sveče ter za vse izraze sožalja.Posebna hvala dr. Katji 
Bolčina, pogrebni službi Morana, g. Kisovarju, g. Ver
hovšku za poslovilni govor, zastavonošem in g. Her

manu za zaigrano Tišino.
Hvala vsem za spremstvo na njegovi poslednji poti.
Žalujoči: žena Ljudmila, hčerka Darinka in vnukinja 

ŠpelaVsi njeni



STOPIMO NA TRDNA TLA, TO JE NASA ZEMLJA!

Predstavljamo naša kandidata

d r. FRANC ZAGOZEN
univerzitetni profesor z  doktoratom Max -  P laneto
vega inštituta in vrhunski strokovnjak za  genetiko 
domačih živali, kmet in prvi zagovornik ekosocialne- 
ga kmetijstva. O svojem življenju razmišlja takole: 
»Sem človek, ki ga je nekdanja oblast označiia za  
odpadnika. Tudi zaradi naprednih razmišljanj o civil
ni družbi in demokraciji.« Zaradi svojih pogledov je  
pritegoval generacije študentov, novinarje in od ko
munistične partije neodvisno inteligenco. Ima veliko 
zaslug za  nastanek stanovsko politične stranke Slo
venske kmečke zveze, iz katere je  nastala SLS. Dr. Za
gožen ima zasluge za nastanek strank slovenske  
pomladi iz katerih se je  oblikoval DEMOS. To je  
človek, ki se  lahko pohvali z najboljšim tropom ovac 
pri nas. Kot predsednik glavnega odbora SLS, S lo
venske kmečke zveze pri SLS, kot poslanec in vodja 
poslanske skupine SLS je  uspel postati odgovorni 
politik, ki vidi prihodnost Slovenije v policentričnem  
razvoju in odpiranju v sv e t

»V čast mi je, da kand id i
ram kot poslanec DZ na listi 
S LS  v kraju, k jer so  že davne
ga leta 1868, na drugem  s lo 
venskem  taboru sprejem ali na
rodnostni program. Že takrat 
se  je v teh krajih izk aza la  na
rodna zavest in zahteva po ze
dinjeni Sloveniji. Za kand id a
turo na tem obm očju sem  se 
o d lo č il tudi zato , ke r sem  
v bistvu zače l svoje javno in 
ak tivno  po litično  de lo  prav 
v Ž a lc u . K o n e c  f e b r u a r ja  
1988. leta sm o v Ža lcu  prav na 
mojo pobudo ustanovili Z ve 
zo slovenske  km ečke m lad i
ne, ki je bila predhodnica S lo 
ven ske  km ečke zveze  in SLS . 
Z as lu g e  za  to imajo takratni 
študentje  in m ladina. Prve la
stovke slovenske pom ladi so 
tudi po moji zaslug i poletele 
prav iz Ž a lca .
•  S LS  je na jm očnejša  po litič
na s ila  s lovenskega podeže
lja, ki ima vsa k  dan več  pod
pore tudi v m estih. Z ag o tav
ljam , da bo uve ljav lja la  voljo 
in pričakovanja večine ljudi za 
pravično pravno ureditev, za 
sp oštovan je svobode č loveko
ve zasebnosti, d e ce n tra lizac i
jo države in večjo  lokalno s a 
moupravo. P rizadeval si bom 
za  hitrejši gospod arsk i, so c i
alni in kulturni razvoj vseh kra
jev ter za sožitje  in so lid a r
nost vseh slo jev p reb iva lstva . 
V Sloveniji moramo hitro od
p ra v it i p o s le d ic e  p re te k lih  
zmot in napake zadnjih let. Č a 
sa  za to je malo, če se  h oče
mo priključiti razviti Evropi.

Spoštovane Savinjčanke in 
spoštovani Savinjčani! Skupaj 
s  S L S  stopimo na lepšo  pot. 
Dolina zelenega zlata ni ni
kdar zam ujala in prepričan  
sem , da tudi tokrat n e bo. Naj 
ponovno vzcveti slovenska po
mlad!

L e to s  im a n a ša  stranka  veliko m ožnosti, da k o t zm agovita vladna stranka  
z a čn e m o  sprem in jati stvari n a  bolje. Č e  s e  b o m o  v s i sk u p a j dovo lj potrudili, 
p o tem  se m  prepričan, da b o  m og o ča  v ečin ska  koalicija  strank s lo v e n sk e  p o 
m ladi. N a jveč  j e  o d visn o  o d  u sp eh a  SLS .

P re d  nam i s o  sp e t  volitve v  Državni zbor. K e r  s e  m andat sedan jim  p o sla n cem  
izteka, s e  Vam želim o v  im enu p o sla n ce v  S L S  in tudi kot p re d se d n ik  G lavn ega  
o d b o ra  S L S  zahvaliti z a  zau pan je , ki s te  nam  g a  izkazali z  izvolitvijo p re d  štirim i 
leti. K o t op ozicijsk a  p o s la n sk a  sku p in a  nism o im eli veliko vpliva na politiko  
vlade, s  katero  s e  p o g o sto  n ism o  strinjali. K ljub  tem u upam , da sm o  s  svo jim  
delo m  v D ržavnem  zb o ru  opravičili Vaša pričakovan ja .

prim. IVAN DOLINAR, dr. med.

pomlad! I 
S6 ]6 zaj
vLatkovl vasi. Osnovno 
Na celjski gimnaziji sem  
vojne sem doživljal v V«
Študentska leta sem p
diplomiral leta 1953. Po diplomi do upokojitve sem bH 
v celjski bolnišnici. V tem  času  sem opravil specialistični Izpit iz 
otorinolaringologije, se  izpopolnjeval iz anesteziologije in nevroki
rurgije. Na zagrebški Medicinski fakulteti sem končal podiplomski 
študij. Leta 1969 sem  bil imenovan za primarija. Od leta 1977 do 
1990 sem  bil predstojnik oddelka za otorinolaringologijo in nato do 
upokojitve svetnik. V celjski bolnišnici še delam pogodbeno. Od leta 
1958 sem poročen s  Savinjčanko, kmečkega rodu. Član revoluci
onarne stranke nisem bil. Ob ustanovitvi Slovenske kmečke zveze 
sem postal njen član. Zadnja leta zbiram Zgodovinske vire in pri
pravljam kroniko za  vsako posamezno vas šem pavelske župnije.

gradili smo si dom 
Pavlu pri Preboldu.v Sv.

ov

K a n d id a tu ro  n a  l is t i S L S  sem  
s p re je l, k e r  je  v o d ilo  s tra n k e  o h ra 
n jan je  p od eže lja , delo , p o šte n je , p ra
v ič n o s t , n ap re d e k , s re č n a  d ru ž in a  
in s trp n o st do d ru g a č e  m is le č ih .

P o d c e n je n a  r a z p ro d a fa , k r a ja  
sku p n e  la stn in e  in s lo v e n s k e  ze m 
lje , u s ta n a v lja n je  b y p a ss  p o d je tij in 
o d livan je  d ru žb e n e g a  k a p ita la  v  tu 
jino  p re d s ta v lja jo  z lo č in  nad n a ro 
dom . Ob teh d o g a ja n jih  n a s ta ja jo  
v  s lo v e n s k i d eže li č e d a lje  v e č je  s o 
c ia ln e  ra z lik e . Na en i s tra n i so  tako  
im eno van i » m an ag e rji«  -  p o d je tn i
ki, p o vzp e tn e ž i, m a fije v c i te r o sta li 
neprid ip ravi z v iso k im i, na drugi s tra 
ni p a d e la v c i, u p o k o je n c i, km e tje  in 
b re zp o se ln i z  n izk im i p rih o d k i. L ib e 
ra liz a c ija  d o vo lju je , p r ik r iv a  in sp o d 
b u ja  ta k š n a  d e ja n ja . D e fin ic ija  libe-

ra lizm a  v g o sp o d a rs tv u  je : svo bo d na 
k o n ku ren ca  n a  ra ču n  d e lo vn e g a  č lo 
v e k a . K lju b  lib e ra ln i zg od b i o u sp e 
hu in ob ljub i p re n o v ite lje v  z d ru ž e 
nih v  lis ti o 100 .000  novih  delovn ih  
m estih  p red  štir im i leti, b re z p o se l
nost n a ra šč a . Ju li ja  je  z n a š a la  13,3%, 
v  a vg u stu  že  13 ,5% . V  m an d atn e m  
obdobju s e d a n je  v la d e  je  b ilo iz 
g u b lje n ih  s k o ra j 7 0 .0 0 0  d e lo v n ih  
m est. S e d a n ja  v la d n a  s tru k tu ra , ki 
jo  s e s ta v lja jo  v g lavnem  p re jšn ji o b 
la stn ik i, s e  v tu jin i p reko m e rn o  z a 

d o lžu je , p r ik r iv a  izg u b e  v g o sp o 
d arstvu  (sa m o  v  s lo ve n sk e m  e le k 
tro g o sp o d a rs tv u  je  s e d a n ja  v lad a  
n a k o p ič ila  25  m ilija rd  S IT  izgub ), 
p re ce n ju je  v red n o st to la r ja  in u va 
ja  no ve  d a vk e . S ta r  km ečki p re 
govor p ra v i: Č lo v e k , ki je  sp rav il 
g run t n a  b oben , ne bo n ikd ar po
s ta l d o b er g o sp o d a r.

K ot p o s la n e c  DZ bom zasto p a l 
p rogram  s tra n k e  in svo je  vo liv ce  
na d ržavn i ravn i te r bom v pom oč 
lo ka ln i sam o u p rav i. Z avze m a l se 
bom In g la s o v a l z a  d e c e n tra liza 
c ijo  d rž a vn e  up rave , u s tan av ljan je  
m an jš ih  ob č in  in p rep re č itev  p re 
k o m ern eg a  o d liva  d en a rja  v v e č ja  
s re d iš č a , k a r bo om o go čilo  h itre j
š i razvo j p o d e že lja , pri čem e r mi
s lim  n a  obnovo In g radn jo  lo k a l
nih c e s t , d om ov z a  o sta re le , v rt
c ev , šo l itd . Z a  t is te , ki jim  je 
z g rad n jo  av tom o b ilske  ces te  sko z i 
s red in o  S a v in js k e  do line  n a s ta la  
n e p o p ra v ljiv a  šk o d a , bom s k u ša l 
d o se č i p ra v ič n o  o d ško d n in o  ter 
v z tra ja l na z a š č it i  oko lja  in po
p rav ilu  u n ič e n ih  lo ka ln ih  ce s t . Ob 
sp re je m u  v  E U  bo treb a  z a šč it it i 
d o m ače  d e lo  in nasp ro to va l bom 
p rodaji s lo v e n s k e  zem lje  tu jcem . 
Sem  z a  o d lo čn o  o d krivan je  in k a 
zn o v a n je  v se h  v rs t k rim ina la . V ra 
ča n je  k a p ita la  v d ržavo , zap le m b a  
n e u p rav iče n o  p risvo je n eg a  prem o
že n ja  te r s tro g a  kontro la  lahko  na
m reč o m o g o č ijo  odprtje  š tev iln ih  
novih d e lo vn ih  m est. Z a  izvedbo 
teh u k re p o v  so  potrebni neod v i
s n a  k r im in a lis t ič n a  s lu žb a , f in a n č 
na p o lic i ja  in so d stv o  z u re jeno  
za ko n o d a jo . P r iz a d e v a l si bom za 
to, d a bi Iz p ro ra ču n a  fin an c ira li 
ce lo tno  o sk rb o  v rtce v  in o sn o v
n o šo ls k e g a  izo b ra že v a n ja  (pouk, 
učb en ik i, p revozi, top la  m alica). Kot 
zd ra vn ik  s e  bom  za vze m a l, da bo
do tudi v rh u n sk i m e d ic in sk i do
se žk i d o sto p n i v se m  p reb iva lcem . 
Tud i tis tim  z n a jn iž jim i dohodki in 
da bodo tudi b o ln ikom  iz o d ro č
nih k ra je v  d o sto p n e  sto ritve  lju b 
lja n s k e g a  k lin ič n e g a  cen tra . T a  ne 
sm e  biti na vo ljo  le  izb ran ce m . 
P r iz a d e v a l s i bom , d a  s e  d o se d a 
nje  s ram o tn o  n izke  p la če  d e la v 
ce v  in n e u p ra v ič e n o  v iso k i m en e
d že rsk i d oho d ki sp ra v ijo  v  e vro p 
sko  ra zm e rje , ki o b iča jn o  z n a š a  
1:6 te r z a  p o so jila  z a  zag o n  novih 
p o d jetij in p rem o stitev  trenu tn ih  
te žav , k i m ora  biti o d v isno  od g o
s p o d a rsk e  u tem e ljen o sti In ne od 
vo lje  p o lit ikov .

V se bom storil tudi za odpra
vo vseh vrst privilegijev, pa naj 
bodo poslanska, vladna ali iz lo
bijev.«

»V turobnem jesenskem dnevu zasejmo v zemljo predni
kov SLOVENSKE BRAZDE zdravo seme brez plevela. V naši 
pomladi naj se vrnejo VSE lastovke v domača gnezda. Njim  
v pozdrav naj zavalovijo žitna polja. Samo naša setev nam 
bo napolnila naše kašče in dala dovolj kruha za vse.

OBKROŽITE
LISTO

I f S L S 1
ŠT.

< 2>
SLS je bila ustanovljena 12. maja 1988. leta Iz SLOVEN

SKE KMEČKE ZVEZE se je razvila v programsko široko in 
organizacijsko trdno SLOVENSKO LJUDSKO STRANKO, ki 
je  bila ob ustanovitvi prva izvenpolitična organizacija v ta
kratni državi Jugoslaviji.

SLS se zavzema za OHRANITEV TRADICIONALNIH SLO
VENSKIH VREDNOT, KI TEMELJIJO NA ZEMLJI, DELU IN 
DRUŽINI. V vrednostnem smislu se navdihuje v krščanskem 
etosu, spoštuje pa tudi tiste, ki so svetovnonazorsko dru
gače usmerjeni. V SLS je osnovno vodilo, da so vsi ljudje 
enakovredni in imajo enake pravice. Zavzemamo se za 
strpnost, dialog, pluralnost v mišljenju in stališčih.

MARJAN
PODOBNIK,
dipl. inž. 
in predsednik 
SLS:

Slovenska ljudska stranka ostaja zvesta ustanovnim 
programskim točkam 

ODNOS DO SLOVENSTVA 
ODNOS DO SLOVENSKE ZEMLJE 
ODNOS DO DELA 
ODNOS DO KULTURE
Ob stalnem dograjevanju vizije razvoja Slovenije se  

SLS zavzema za reševanje konkretnih problemov, ki 
bremenijo Slovence. Tudi v tem korenini njena moč in 
prepričljivost in zato ostaja SLS najštevilčnejša sloven
ska politična stranka.

SLS je usmerjena v prihodnost in temelji predvsem 
na opredeljevanju »ZA« in ne proti.


